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{ The clerk and sheriff are here. The deputy district attorney

~is here.

. Shea related by Shea to the wife.

| related by the wife, Mrs. Shea, to show the state of mind of

LOS ANGELES, CALIFORNIA, FRIDAY, JULY 23, 1971
9:45 A.M.

{The following proceedings were had
in chambers:)
THE COURT: Now, we are in chambers on Friday the 23rd
of July 1971.

Defenseé counsel is here. Defendant is here.

Now, gentlemen, let's continue on our discussion

here on these statements, or alleged statements of Manson to

MR. KATZ: Statements and conduct, your Honozx.

THE COURT: I haven't gotten that far.

MR. KATZ: I am sorry.

THE COURT: Give me a chance. I will get to it.
Statements ~- I will put it in there ~—~ statements

and conduct. You are correct in that -- by Manson to Shea as

: Yoot
Shea as a result of the statements and/or conduct of Manson.
; N
That's about it, isan't it?*’

MR. KATZ: Yes, your Honox.’ S |
- R

THE COURT: All right. 5f,§-1 B B
Now, first of all, let's get down to ou; genesis-
on this. First of all, the Dr. Finch casa - ané in‘that
opinion excerpts from the Hamilton case indicate -~ I have read

this a number of times -~ indicate several propositions but
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I‘first of all the gstate of mind must b§ in issue}ﬁor one thing.

issue and if ii is in issue, the court poses ,a quegﬁton -~ let's
{ agsume it is in issue, the court éb;és a éuésﬁién,lahonld the
"htatements of the deceased person be related in front of the

' jury because of the possible prejudicial effect on the jury

‘ irrespective of whether or not the state of mind of the deceased

| pexrson is in issue?

 point 9 and 10, for instance.

» "I
» - - ’,'M‘ N ‘ ) ¥ ¢ ‘; .4 ¥ a'. L | * - 2272
. 3 X . N -
T o " osany = -

' ! . ‘g
It is the state of mind in issue? Stgtém@ﬁts ;é;ik it in

Now, it's posed in this fashion in Finch, page 765,

. A a
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213 Cal, 2pp. 2d. I won't read the whole length

| of it.

It is picked up pretty well in this subdivision 10
of the opinion., 1In Hamilton the court pointed out, citing
the case, that there should be rigid limitations on the admis-

 sion of such testimony.

"When the declarations are of such nature
a8 to be obviously prejudicial; and where any
possible proper benefit to the prosecution is
fﬁr outweighed by its prejudic¢ial effect to the
accused, such evidence should be excluded.”

The court further noted at page 895 of Hamilton

as follows:

"Some of the otherwise admissible declara-

tions of the decedent as to her fearaof the

4

defendant, bacause of,ﬁh:ea?s vere not made
¢ \,!f‘c '

under circumstances" -=- |

-’*4’ ?"’ .-

I'm going to jump off there and go Qver mcw’to the bottom of

page 76. _ o
*In Hamilton portions of theféfhééAof 4.

mind evidence were held to be prejudicial. <i

By these declarations prosecution was able

to tell”™ ~-
thigz is the disturbing factor in my mind. "By these declara-
tions the prosacution was able to tell the jury,” mainly
through the mouths of law enforcement officers on that case,;
"on innumerabla occasions the defendant had brutally beaten

his ex-wife and otherwise asgaulted her in not a very subtle

CieloDrive.cOmARCHIVES
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’.way. ‘It was told the jury what kind of man he was. That was
: ;before them on trial. It must inevitably follow that if the
:'jury-helieve that the decedent was in fear of her life, it was
| -only because defendant had, in fact, beaten and otherwise

" asgsaulted her, ILogically, it is impossible to limit" -- here
| is my disturbance. "Logically, it is impossible to limit the
"piajudictal and inflammatory effect of this type of hearsay

| evidence in the minds of the jury."

Now, that is the situation and that is the law.

That is the law even though the People are -~ that is the law,
| assuming but not conceding--é let's assume it, that the state

of mind is in issue.

Now, Mr.'waedman makes a point that the state of

ff mind is not in issue but for the moﬁant‘let's assume that it is

 in issue.

The law is if the state of mind is in issue, the

" question the court has to face head-on right here, and you have |

got it right here, is again this. “Logically, it is impossible.
to limit the prejudicial and inflammatory effect of this type

of hearsay evidence,"

Now, that is what worried me yesterday before I
culled out or read the statement in Finch. That was the
factor Ehaﬁ was disturbing me ter:igﬁy. It still bothers me.

Now, last night I posed the~question that the
‘People might be able to circumyent inflammatory statements by

asking the wife, or Mrs.. hna, in substance, you had a

n 1 d 4

¢onversation with Mr. Shea on sudh and‘such a date; xbs. And

Mr. Shea stated to you he had a conversation with Manson, and

L l‘. . " ‘c
—F L. s!‘i -

£ ]
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' counsel raises. Is the state of mind in issue?

Manson related ~- talked to Mr, Shea, Yes. Now, aftetr Mr.

' Shea told you of his convarsation with Manson, are you able to
~ state the effect or what was the state of mind. what was the

| appearance, or what did appear to be the state of mind of Shea.

Can you answer that, Mrs. Shea. Yes, he was nervous. He was

excitabla., He appeared in a state of fear, or whatever her

" answer is.

That was my feeling. Now, that is, if possible,

 as I indicated last night, that could be used -- I am putting
the guestion marks in because I an di?tﬁrbbda That could be

' used as an answer to the conteqtions ‘of the Pecple.

-,}“ %
They want to show & state ofemind. It might‘be

shown without going into alleged inflammatory acts or statementa

P4

. of Manson. That is number one. - ;"’9 : 1‘“

Numbe¥ two is a very profound question thaﬁ defense

L i
W g

As I get it from you, Mr, Weedman, your question

i is whether the state of mind is in issiue at this time,

I8 that briefly your position?
MR. WEEDMAN: Yes, your Honor,

THE COURT: The court, again, in Scott discusses con~

1 giderably that poaition, is the state of mind properly in issue

or not before you can get in -- whether you circumvent the
statements of Manson or not, you still have to get a proper
basis for the question or a structural background to the
question of whether the state of mind is in issue.

Now, that disturbs me.

Now, you take page 765 of Finch. It is right on

CieloDrive.comARCHIVES
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that point. They point out whexe the state of mind is properly

. in issue. Por instance, this is in finch. Now, this is Finch.

"Likewisa, in the case at bench, the
state of mind evidence was offered to show

that the deceased,”

1 that is the wife of Finch,

"was in mortal fear of her husbhand, and for
that rq&sgn would never have gone home on the
night of July the 18th had she known or

suspacted the defendants,”

" Pinch and his girlfriend,

*would be there. She would have driven away
had she seen them,"

that is the deceased wife,
"and that being afraid of guns she did not
have her husband's .38 with her in the car.
She did not draw the gun and point it at the

defendant Tregoff,"

. that is the co-defendant girlfriend;

" "and that defendant Finch would not have
fractured her skull and struck her with the
gun in self-defetise as he contended would

happen.*

7! CleloDrive.com ARCHIVES
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Now, the court further says clearly in this cage

1. as in Hamilton the state of mind of the deceased -~ this is

“Binch's wife, in our case Shea -~ was properly in issue,

Now, they point out there where a state of mind
iz in issue.

So, therefore, let me ask the People in what way

- do you hold the pogition that at this juncture in the case

right now the state of mind of Shea is in issue, Mr, Katz?
MR, RAT%: By reason of the evidence brought out by
the defenae thg’ - |
‘THE COURT: Oh cross.
MR, KATZ: On cross examination, that Mr. Shea inferen~-
tially had friendly feelings, good feelings for Mr. Manson

and had a reasonably good relationship with him. _
Now, this is obviously inferences to be drawvn by

-the guestions and answers propounded to Mrs, Shea on cross

examination.

e

Iet mé say this, your Honor»abecause you have very
well analyzed the Hamilton doctrinefan& ‘the limitations
tharein‘ I think without mént}oning Mercouris, it must be

mentioned that it has been disapprqved and mehtioned,in ;the
t'},‘*’ ,;_.i, ‘f"-

comments to 1250 of the.Evidenﬂe C;de; ' )

Let me say at the outset so‘both Mf‘ Weedman and
"5' 't_t

*

your Honor are well apprised, I am not now geeking ~-

THE COURT: All right. R

MR, KATZ: =~ to introduce ~- because I think this will
save a lot of tine -~ the conversation itself which would

contain the following:

CieloDrive.cCOmARCHIVES -
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THE COURT: The conversation with‘Mrs.lshea and --
pardon me, the conversation of Shea and Manaon you are talking
about? booat Elzf'”'*r

MR, KATZ: Through the mouth of Mrs. Shea,

m

THE COURT: All right. Now go ons

MR, RaTZ: Which would have contained approximately the
following: "Charlie Tuna threw a knife at me, and vhen I
asked him why he did so Charlie xeplied, in substance, 'well,

I might as well kill you because if I don't, your brothers

‘will do it,' whereupon I asked him what you meant by that,,and.

he said, 'You know; your wife's black brothers.'"
Now, I do not intend to elicit any of that because |
1 feel it is a statement of memory as to past events which,
even though I would like to offer it as state of mind evidence,
would be restricted under these particular circumstances, '
at this particular time, undér the Hamilton doctrine, under
the cases which disapprove of the Mercouris doctriﬁe because
of the statements of fear which were actually used by the
pﬁosecutor toc tell the jurors that these past events had
actually occurred,
‘All I wish to do, therefore, at this time -- I
think I am permitted to do so -- is elicit the following:
THE COURT: From the wife.
MR. KATZ: Yes.
"Mrs, Shea, you said that you did have a second
conversation concerning Charlie Tuna or Charlie Manson, is
that correct? Yes.”

and I will then elicit the approximate daté and

-~

"+ CieloDrive.cOmMARCHIVES
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| charlie Tuna? Yes,"

2 did your husband appear jservous, worrisd, or what was his

L] i w - k3
I EPEEPETEY : T
: Ve 03 F '

: 5 S i\_ -!
time the conversation took place.

¥

. - I~;.-€"-A
Then I will ask, "Now, did.you discuss once again

-, . -
Vo ) 2

and without elicitind'ah§:cohversétién:bé conduct
on the part of Hanson betwaen Shea and Mangson, that is, I will
ask her how -- and phrasing it in the general manneéx that the
court did: T"After you had this conversation with Mr, Shea in
which he related to you what Manson had #aid to him to Mr, Shea,

attitude ag a rasult of the conversation?”

That is all I am going to elicit, the response,
her observations ags to his conduct, his attitude, something
that she could perceive., No hearsay will be involved in regard
to this, Iﬁ is merely circumstantial evidence as to his re~
action and his state of mind concerning My, Manson.

THE COURT: Now, you want to answer that, Mr. Weedman?

MR. WEEDMAN: Well, if I understand Mr. Katz at this
point, he is seeking to introduce evidence that following a |
conversation between Mr, Shea and Charles Manson, Mr,., Shea
exhibited fear and anxiety.

Again I raise the problem yhat possible releQancy
does Mr, Shea's feelings of -~ other than to show conduct on
the part of Mr. Manson, if we are talking about any exception
to the hearsay rule by way of state oflmiﬁd, we are talking
about relevancy only irnsofar aﬁ it night demonstrate and‘explaiﬁ
acts or conduct of the declarsnt, which, in this case, would
bhe Mr. shea,

There is absolutely no relevancy, your Honor,

CieloDrive.cCOmMARCHIVES
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Honor, I am just trying to make a record here.

reason,

There is no need to -- well, you go ahead, I am sorry, your

THE COURT: I didn't mean to interrupt you.

MR. WEEDMAN: No, I want you to go ahead, your Honor.

THE COURT: Now, Mr, Katz said in substance that it was
an effort on his part to andwer your position or the result
of your cross -.examination, that Shea and Manson were friendly.
Have I statdd that correctly?

MR, KATZ: That was the primary reason., I had a second

THE COURT: You correct me if I mistake you.

CieloDrive.coOmARCHIVES
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THE COURT: 2nd this is to shoy, "No, they were not
friendly. There was a fear insofar ;s Mr, Shea 1s concerned.”
MR, WEEDMAN: But it is hearsay, your Honoxr., It is
hearsay coming from Mr. Shea. In othei words, what Katz is
doing indirectly, and he is trying to do it indirectly now,
ﬁhat he cannot obviously do directly, he is trying to show
that there was an argument and/or that there were some threats
‘of something that transpired between Mr., Shea and Charles
ﬁanson. |
That is hearsay. You can't prove that by the

statements of Mrs. Shea. We are talking about third party
hearsay now.

THE COURT: Well, would it be shown by the state of
mind, would it be shown by Mra, Shea's stataments Mr. Shea was

worried, nervous, fearfil after relating this conversation?

Could that circumstantially ~< could that circumstantial

inference or direct statement of physical well-being of Shea

 be stated for the purpose of showing "No, they weren't friendlyf

no, thera was no friendship between them"? wWould it not be
a proper algmant of rebuttal in redirect?

MR, WEEDMAN: No, your Honor, because what it shows by
inference is that there were probably some threats from
Charles Manson to Mr. Shea. That's all he&rsay.

MR, KATZ: It is not, your Honor.

MR. WEEDMAN: That can't be related —- do you mind,
My, Katz? ‘

I am sorry, your Honor,

THE COURT: All right,

7
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MR, WEEDMAN: Mr, Katz‘has interrupted me, and I have

lost the train of my thought.
‘May I begin again?

THE COURT: Aall right. Go~ahe?§. |

MR, WEEDMAN: I would ligfrto;béck up for a moment, too,

THE COURT: Back7u§3“ H§:w6n't rush you,

MR. WEEDMAN: ,P;ré of ﬁr.‘Fﬂty's,theoty 3@p@¥9QtlY of
admissibility here is that o%:céoés“éxﬁmin£tidn'I'éqﬁﬁht to

establish that during the first meeting at least batween

Mr, Shea and Charles Manson and-Mrs:'sﬁeg,-th&t;ﬁothing by way

of any unfriendliness agpeared,.:Qppxegagpaqr?d ??gbe Bo
héstility. There appearéd to be nothing of that kind. And I
produced that on cross examination by direct evidence.

This was the product of Mrs, Shea's direct obser~
vations of conduct beéetween her husband and Charles Manson.
The only possible element of hearsay that crept into that was
the statement, not offered for the truth, that he was iﬁtroduca
as Charlie Tuna, a person who had written some music for the
Beach Boys,

I did not open the door in any way to permit
Mr, Katz to come hack and talk about a conversation that

involves statements by Charles Manson related to Mr, Shea and

“then testified to by Mrs. Shea. 1It's hearsay upon hearsay.

And we can think about Hamilton, and we can think
about Mercouris, and we can talk about 125la of the Evidenca
Code until we are blue in the face, hut the fact remains that
it is prejudicial hearsay of the rankest kind.

And your Honor's first reaction to this, I submit,
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‘: a conversation with Charles: Manson, was}f&aifnli and iﬁ*is:r

El
v

.t_;t
was absolutely corract. ‘There is on1§‘one Yeason that

Mr. Katz seeks to introduce eviéence that Mr. Shea, following

-

because Charles Manson made some thr;ats towards him.'
and I might add, your Honor, { object tg”it on the
further ground that there is absolutely no connection between
that and my clieit. None whatsosvers .My client wasn't present
did not adopt thesa statements in any way at all.
and to permit this kind of thing to be heard by

the jury is just asking for reversible error in this case, in
my humble opinion,

MR. KATZ: May I answer that, your Honor?

THE COURT: Well, wait a minute., Now, I will liaten
to you. I am discussing with one counsel there, and I will
hold onto him. I will listen to you in just a minute,

MR. KATZ: Yes, your Honor. .

THE COURT: Let me ask you this. Your croas-gxaminationl
in part of Mrs., Shea was -~ let us cull it down, was something
to this effect: I may be jumping along as I ask it:
"Mrs. Shea, did you at any time observe anything other than
good will or friendship between Mr, Shea and Mr. Manson?*
That is8 the substance of your cross examination, isn't it?

MR, WEEDMAN: That's correct, your Honox.

THE COURT: Now, you correct me, I am not trying to
nislead anybody.

MR, WEEDMAN: No, that is correct.

THE COURT: Buit I have got to call on my memory, and it
is hard, To take that question, in substance, either the

CieloDrive.coOmARCHIVES
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direct statement or in answer or the inference was "Well, now,

there seemed to be pretty good friendship between them,” or

' "thare appeared to bs a friendship basis,® something to that

effect, ‘

Row, if Mrs. Shea can tell you on cross examination
the conduct of Shea and Manson seémed to be one of a friendly
nature, then would it not be peérmissible for the People on
redirect to ask Mrs. Shea, "Well, all right, Mrs, Shea. You
have told defense counsel that the conduct between Manson and
ﬁSheg was friendly and of an amiable nature, now. But isn't it |
true, or sfter you had a conversation with Mr. Shea on
August 2nd or' 9th, would you say that Mr, Shea still had what
would appear to be a friendly relationship with Manson, or
would you say that now Mr, Shea's conduct was one of fear and
anxiety?"

Wouldn't that be a correct redirect?

MR, WEEDMAN: Your Homor, I agree that it is relevant,

There is no question about relevancy here. It is a gquestion
of how the prosecutor is going to be permitted to prove it,

How do we know that Shea talked to Charles Manson
on some second occasion? How do we know that? We only know
that because Mrs. Shea told us that he talked to her husband
and that is what her huszband told her, That is hearsay.

£

= !, CleloDrive.com ARGHIVES
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1

THE COURT: I would agree with you what Shea told Mrs,

| Shea is hearsay.

MR. WEEDMAN: You see, on my cross~examination, your

f Honor, of Mrs. Shea, I asked her for direct cbsexvations of

the two men that were before her very eyes. On the question

| of the relationship between Charles Manson and her husband.

Now, apparently a week or two later her husband

comes home., Charles Manson is nowhere around. Her husband

comed home and tells her that he has had a conversation or he

If she had been at the gﬁﬁbﬁgl§our Honor, and she

; na e
- had sd@en the knife-throwing £hdi§éné and she had heard Charles

s 4 -
Mangon threaten her husband then qbviously Mr. Kntx'gould have

* ' bl . s
. !'_ (r ’ \ ' r“ -‘5. ) riw L(

her 80 testify. Cle AU

3

THE COURT: Well, I think I will make;this ruling

MR. WEEDMAN: Well, may I add this then, your‘Honor.

THE COURT: Sure. BT ETE R SR SN

1 ,
N R

MR, WEEDMAN: How am I going to cross-examine Mrs, Shea

 with respect to Mr, Shea's gtate of mind? How can I possibly
. tross-examine her if you permit this to come in?

THE COURT: Well, you will have to openr up what you
dén't want to open up, naturally. I am not asking you to.

MR. WEEDMAN: Your Honor, you see, that is the proof of
the error in perimitting Mr. Katz to ask these questions.

}'Because-tha.pzoof of it is that you are permitting Mr, Katz to

do indirectly what you have already indicated the law will not

o | permit him to do directly. Then you immediately preclude me

from effective cross-examination with respect to this.
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permitting Mzr. Katz to ask this question.

 Mrs. Shea, in substance: "Was it your Ppigion or your feeling;"
£ .

| People are without any'way of rebutting; that 15 the§ have a

n |

just too bad for the prosecution, That's tough.

I am locked out, Which proves the erxor of

THE COURT: Well, all right.
Then, I would answer you thid way. When you asked
y oA
your relationship with Mr.*Shba 47‘éré=you,convinced of the

L

1

fact that at all times the conduct between Shen and Ma.nson was

of a friendly nature?" »nd she aays;;“&ts.,n‘}_; fnﬂ

When you ask those queations then of course tha

*

way of rebutting it. Their mouth is closed. .
v ii-t,':‘-

MR. WEEDMAN: Your Honor, their mouih is closed bacause
they are not permitted to introduce rank hearsay, and that is

I have aendless hearsay that I would like to
introduce. I would be very pleaged té. As a matter of fact,
if yéur»aonor wants to give both sides a blanket hearsay rule
at this point, I will waive any objections to any hearsay
evidence. Let's just open up this trial. It will suit me fine|

But obviously your Honor is not going to do that,
and the reason I mention it, your Honor, and the reason that I
hope that I am emphasizing my strong feelings about this is
that it is going to permit the prosecution to introduce the
most damaging kind of material against my ¢lient, which he not
only didn't participate in but it involves the notorious Charle:

Mansdn whose reputation is well known by everybody by virtue of
all the publicity of the Tate-La Bianca case.

And then further, your Honor, I haven't the
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opportunity of cross~examination of Mrs. Shea with respect to

this unless I go into this knife-throwing incident, and this

| purported conversation involving threats by Charles Manson

| against her husband.
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this, I say this with all due reapect anﬁ alL humility;:it is

| absolutely reversible arror in® this casa.
is an alleged, and this is by Mr. Katz' Bariier argumants

 absolutely not one shred of evidence of a corpus delicti for

| conspiracy, and to permit this kind of evidence under the guise
- respéct to the problem of conspiracy here because I must
| between Manson and Shea, if it did happen.

.conduct or anything else. HOw could this posaibly be -~ these
is |
. are statements now by & co-defendant.

" This is a problem we haven't even gotten to yet.

' because the attitudé between Shea and Manson may have some

ﬁ relevancy, he feels he can just go ahead and prove that up

e 2288
, I - -

Your Honorﬂ iﬁ you permit the prosecution to do

I might add further, your iionorg that Charles Manson

before this court, an alleged co-conspirator. Therd is

of gtate of mind exception to come in is to open up error with
reiterate that my client was not present when this happened

He wag not present. He did not adopt it by act or

How could they be admissible against my client?

It seems to ne, your Honor, that Mr. Katz just

any way he wants to, and I most strenuously object to it.
THE COURT: I have to make a ruling here, gentlemen,
I have not been remiss listening to both sides,
and both sides, I think, have subgtantial position.
I might be inclined to make a ruling along this
line. ‘If the question was posed -- if i£ were cautiously posed

by the People; and I am fearful of my own quote, by my

.impression is to make it -- I will try it myself in abstraction
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| theoretical question to Mrsa Shea.;-; g

Mrs. Shea, you have related on cross-examination

~ that the general relationship between Mr. Shea and My, Mansgon
was that of a friendly relationship. Answer by Mrs. Shea "Yes,"

. Mrs. Shea, from and after August 2nd or August 9th is it your

feeling that this friendly relationship still existed or not,
and the anawer "Yes" or “No."
MR. KATZ: I think that would be improper, your Honor.

I think the way you phrased it yeésterday would be more in

1 keeping with the matters brought out on cross-examination, and
" in keeping with the law whigh permits us to offer no conversa-
" tiong, as auch, and offer only circumstantial evidence of the

- state of mind concerning Charles Manson.

You stated it yesterday at page 2268.
"After you had this conversation with
Mr, Shea in which he related to you what Manson
had gald to him; to Mr, Shea, did your husband
appear nervous, worried, fearful as a result of
that conversation,”
and to which the witness replied to your Honox's queéstion;
;Yea.“
THE. COURT: Well, I am revisitingtmg,own question. If

| you will notice the way I have posed itftpg‘last time, I have

~ left Manson out of it entizely. ~*f?‘ B

Mys. Shea, as I hava indicated ww yaad me tha

N H N 1 Y B

= .
a u__f‘ - ey .
¥ * -y N 1. -“;'_-;i_ f.__l

(The record was remd by the reporter

¥

as follows: ' S RV

"Mrs. Shea, you have related on -

i Ly ] * - . 5 -
3.5 4. . S o HIE
A ‘ L
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crosg~axamination that the ;gnéfkl ﬁéiétibﬁ—”’;
ship betwéen Mr. Shea and Mr. Manson was

that of a friendly relationship. Answer by
Mrs. Shea "Yes."” Mrs, Shea, from and after
“August Znd or August 9th is it your faeling
that this friendly relationship still existed
or not, and the answer "Yes"” or "No.”

THE COURT: You see, I have eliminated the conversation. I have

~put the dates in.

‘Mrs,. Shea, from and after August 2nd or 9th is it
your opinion that the -~ there still existed a friendly

relationship between Mr. Shea and Mr, Manson.

Now, that is a matter of visual observation, I

think, s6 she could say -- you see, the question ian't hinged

| on pnrﬁicular1y~~ it gets a date,

Now, you have said at one time his appearance, his

demesanor, his actions were friendly. Now, from a certain date

on 46 you still have the same feeling., From August 2nd oh is

it still your feeling that the relationship between Manson and
Shea was friendly, or not.

MR. KATZ: May I comment, your Honoxr?

THE COURT: I would permit it if you could ask it that
way. a

MR, KATZ: First of all, there are two basic objections

| to that. Number one, you are assuming that the jury is going
2% |

to draw the same inference that could be drawn, which I have

been drawing only for sake of argumeﬁt and discussion, namely

that there was originally a friendly kelationship between

¥ f:.-.f‘i;gi ;’-' (= - ‘- . . e-’ .
v} P CieloDrive.ComARCHIVES
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: that we aré offering any statement for the truth of_the

: Mr. Manson and Mr., Shea,

Now, that is —— you are telliny the trier of fact

i now that they are supposed to assume that., That is not the

. case.

They may or may not assume that from the answers
which Mr. Weedman ellcited from his queatidning.

Now, secondly, it would call for the rankest kind
of conj¢ctgre and spaculation, unfounded upon any factual

basis, for the drawing of such conclusion. What I am saying

10 f to you very -- I say this very earnestly and very sincerely,

| that there is nothing wrong with asking whether or not she has

had a conversation with an individual, and as a result of that

| cofivergsation what did you observe. That is proper. There is

no hearsay at all.
.I am asking for no statements. I am not offering

them. An extrajudicial statement madée put of court for the

. truth of the assertions, and that is, the dufinition of hearsay,

,'your Honor, and My. Weednan- is not coérect when he tells you

! 1 - -I 1 -
assertions, because in fact we arewnot'eliciting any stataments

vhatsoever, and it can draw no inference that certain things
. F ISR .

wore said and therefore they are true bedause 'they don't even

know what, if anything, was said. That is point numbar one,

it -
So. there was absolutely no hearsay. This is state

- of mind evidence. It is circumstantial evidence, and she can

say as a result of the conversation with her, her husband,

wherein he related a confrontation with Mr, Manson, verbal or

. otherwise, that his opinion had changed, his feelings were

CieloDrive.cOmARCHIVES
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‘-difterent towards Charles Manson, and that he had suffered
: anxiety and fear as a result thereof, and I think it is

| relevant, your Honor.

I have one more point,

5, rad
T+,
y o F
D
oo
# 1
-
i 4 .
. of -
+ . .
-~ o g
;o ‘ra P . N , 1{1' ) :'-*
¢ <+ ! N
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THE COURT: ILét's just say, without arguiné.again your

'~ position, and suppose you are right, that -- once again,

suppose your question =-- the matter of the asking of the

guestion is correct, Once again, what are you proving?
What are you accomplishing by proving a state

of mind which would be fean of Shea ‘insofar as Hansoﬁ is :.

- \‘k’ L

.concerned at this juncture? What -are you establishing?~

MR. KATZ: All right, your Honoga 19t}me~jn§t;add to
that, o S

THE COURT: That is a repeat of my-foxmer question.

MR, Raméz Yes, your Honor, Let me just add that we are
not only attempting to prove fear, we are showing anxiety and
the fact that he was upset,

5o those are three separate things we want to show
by this, Iet me state this., ‘We.are=centainly entitled to
show that there is a different inference to be drawn from the
evidence which was brought out on cross examination, Namely,
thgtvthera was a good relationship betwean Manson and Mr. Shea.

Secondly, this fear that we expect to establish,

and together with other evidence as will develop during the

course of the People's case in chief, we show a motive to

leave that ranch, to get out of there, to repair to a place of
safety consistent with the Alcalde doctrine which has been

.cited by numerous Supreme Court cases, and Mutual Life versus

Hilman, which astates that where a person, for example, makes a
statement of praesent intent to do afuture act, that evidence
iz admissible to shovw two things, the intent of a declarant

at the time the statement was made and, secondly, that he

CieloDrive.cOmARCHIVES
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1 dees that establish?

| Erizabeth Shea, the mothex, saying, l"‘!&y God, this man went

 gertain periods.

N 2294

— - =T

. Y
X TOA e
v . L. ~

consummated this intent ‘;‘3‘2{ t;ceptg- to the place where he said
he was going, A

, How, thin f&ar, this motivating factor would have
made him infarventially leava the Spahn Ranch area to go to the |
Vallejo salt mines or to go to Bob Bickston's movie in Phosnix
.Mi'.'xo'na, Had he bhasn there, he would have contacted his |

friends that he has known for as long as fifteen years,
' . These are lagitimate infersnces, and under tha

gite those cases later on -=
PRE COURT: Lek me get a guestion in right at this
point,
Suppose he Aid; as a msu‘lta.o,f.- conversations with
Manson, suppose he had a fear and did leave the ranch. What

‘i!haﬁ id your principle there?
MR; Mﬁx: My principle -i_l aimply this, your Honor, We
will establisk, as wa ars doing so at this goint, waricus
Glose -ﬁelﬁi:‘;nshipa with various ﬁtople. For sxample, we had

from Califoriia to Boston, from Boston to California, back and
fort;h.“ These wara his hornes,

He had Sandra Harmon saying liow close he was wikth
George Spahn and Ruby Pearl, and these were people he had
contact with over the years. ‘

We had peopls saying that thay had never been out
of contact with My, Sliea for a week or twe weeks over the

T &ielth;ive.oommcmws
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1] Some will say two months. This is circumstantial

s evidenct, ﬁhe type that was presented in the Scott casa;

3 . Had he laft, abseérted himself voluntarily, he would
4 have repaired to a position of safety and contacted his friends|
5 | What we are talking about is tﬁe ralevancy of his
6 ‘ fear, his attitudes towards Charles Manson, It would have

7 :' motivated him,‘nnmhar one, to have left and not immediately
8-: have accepted the job with Frgnk Retz, which we will develop

9 f in the course of testimony, FPrank Retz offering him a job to
10 =i gaet rid of Manson and the Manson family md to purge the Spabn
n | and Retz properties of the vagabonds known as the Manson

12 | Family.

13 | We will show his state of mind of Manson, who we
u | allege. is ; co-conspirator and his wvitally important, and as
15 | in the F#néh case, was admissible against Tregoff where she
| raiaééitﬁe iQantical point,

,u7f;f ifﬂf' she said, “M& gosh, what has the state-of-mind

1g [ avi?ence‘being used g shéw Finch s attitude toward the victim,
19 | an& tgeﬂvictim 's attitnde towarda Mx, Finch, what does that .

20 | haya to do Vith me?“':gr

a The Finéh case responded to that, and they said

22 : at 77i}eﬁﬁafénd&ntimregoﬁf*aaserts that none of the state-of-
25 ;-mind testimony ralated to her, and therefore it should not

2 have been admitted into evidence against her, The trial court
% 1 overruled such cbjection én the theory that a conspiracy

2% | having been charged, the state of mind of the deceased as to

?” | one of the conapirators made the testimony admissible against

% 1 both. We hold that the ruling was correct, and that under
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H A

w

the xeyeated admonitions of the court and its final instruction

1.%0, thegjury with respect to such state-of-mind evidence, there
fwas no error 1n the admission of it for the limited purposes

T
‘ -

fbr*which 1t was ofﬁnred "

THE FUURT- But right there that agsumes that there hasg

SRR

" _been proof oﬁ_g @onspiracy in Finch's case,

. It(assumas approving of a conspiracy. You aré
not even 1n that po;ition here,

MR, KATZ: I respectfully submit, your Honor, that,
number oné, I want to quote firast of all from People versus
Brust, 47 Cal. 24, 776, at 784 to 785. The court stated as
£o1lows | |

“The death of the declarant creates thae
necessity for resort to hearsay and declarations
being those of a present existing state of mind

mﬁde in a natural nanner Snd not under circum-

atances of suspicion, carried a probability of

trustworthiness.” |
Now, let me just jump here, It is not necessary
for us at this point of tine to prove a full<blown conspiracy
in order to raéetve these particularlstataments in evidence.
Now, let me empﬁqsize at this point, and we will

get to this later -- wé are not going to offer acts or declara-

1 tions of a co-conspirator in'furtheranqe of the object of the
% | ‘

conspiracy at this time. That is not the issue here,
If we were, I would submit my briefs on the order
oﬁ'procf}'gnd on what type of showing, if any, mist be made

bafore the court can introduce such statements against a

CieloDrive.comARCHIVES
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co~conspirator. -
J The only thing we are showing here at this time is
his state of mind as to Charles Manson,

We are not putting in acts of declarations in
furtherance of the object a@d the design of the conspiracy,
86 we don't have to meet that iassue at this pbint,

We are meeting the inferences that are to be drawn
from the evidence elicited from Mr. Shea on cross examination.

He did not have friendly feelings towards hinm,

He was upset with Manson, and he was anxious  and fearful,
and that I think is legitimate, and we are not doing it by
any statements, any hearsay whatsoever.

This is circumstantial evidence of a state of

" mind, and admissible as such under 1250 of the Evidence Code,

MR, WEEDMAN: Your Honor, may I just make this very
brief observation?

THE COURT: Yas, certainly.

MR, WEEDMAN: Mr, EKatz wants to put Mrsz, shea, of course,
under further Qxamination, and he is going to say to heg,
"Well, following August 2nd or August 9th, did you have a
conversation with your husband or did you see your husband?
Yés, I did. Did your huysband tell you that he had seen
Charles Mangon? Yes, he did. Question: Did youxr husband
following that conversation appear to be anxious and fearful?
ves, he was,"

» .-It means, your Honor, that Mr. Katz is going to
have Mrfz?ghea testify that her husband had a conversation

““5.:.‘.
yiﬁhigharles'manson or had some contact with Charles Manson,

[
U

L S e CieloDrive.comARCHIVES
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= ' '; ; Naw, can we permit Mr. Katz to prove that Mrs.Shea

® g . ek v?ith Mr. Manson, when it is hearsay?
4 , . :vx - .
-iaé';,} Forget about the conversation., Tet's just say

- that.Mr. ﬁa@z wants to establish that Mr. Shea had a later

5 | meeting or confxontation with Charles Mangon., There were né

6 | eyewitpe%sésito that. “That is hearaay;

7 Hog could we permit that to ¢ome in through the
BA.' tastiﬁohg efférs sﬁea? ;he‘wasn*t there. Al)l she knows is
9 | what her husband told he¥, and that is hearsay.
10 ;: ‘ I mean, if there is any hearsay rule, this is
1 jﬂ hearsay.

5 fl1s 12
13 1

14

6
|
i8 -
19
0. -
2
2@2
23
24
25
26. .

.27 .
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{ truth of the assertions then it is not hearsay whatsoever,

. f}g-t""
MR. KATZ: Your Honor, just briefly in answer to that,

1 T

when somebody tells you gomething and it's not offered for the

LT ) M ‘-il

P

- , =7

THE COURT: Yes, but -~ ?}{f‘ RN

MR, KATZ: May I finish, |

THE COURT: Wait a minute, nows L o o

MR. KATZ: May I finigh, your Honor.

THE CQURT: Go ahead.

MR, KaT2: All right.

So what we are s#ying.is that if A tells B that

éuch and such happened, to show how A is thinking, what his

attitude is because it's relevant at this time because it's

- relevant and not offered for the truth of whatever statements
'1he'ha§,made, but to show how he iz thinking, what his attitude
| is, 18 he calm, iz he agitated, then it is not hearsay at all.
And it is circumstantial evidence.

And counsel, merely because he says somebody elsge

" told a second party who in turn relates it to a third party,
| that is hearsay ph heargay, is absolutely falacious and untrue,

| Because we are not seeking to introduce the statements

whatsoever.

So you have to go back in the Evidence Code, your

- Hono¥', to the instruction which says that hearsay is defined
| 28 an extrajudicial statement offered for the truth of the

matters contained therein,

And that ia the definition of hearsay, and there is

no content of a conversation. There are no stateménts that are

' being offered whatsoevexr; whether for the truth of the

CieloDrive.cOmARCHIVES
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assertions or not.

We are merely asking: "Was there in fact a

 conversation? Yes. 2And as a result of that conversation did

. you notice a marked change in the a%éiﬁude of Mr., Shea towards

. Py

Mr, Manson?"” s e

-~ '>

And we can-éliéit %haé‘kind of obsgervation, and I

. will add one last poiat: Mr. Wbedman had asked on.cross-

foi n. f -

I examination, "Did you have ang ad&itional conversations ‘with
 Mr. Shea, your husband, after the one. wherein he told you about

‘ N
" Charlie Tuna playing for the Beach Boys?‘ mo which she said,

H " x “'- i A‘ ’

L_..-1

Then Mr. Weedman =—- and it is in the transcript ~—
said, "when did that take place? And he elicited the approxi-

‘mate date of that converpation. Then hé dropped it.

That is Mr..ﬁEedman's'tough luck,
MR, WEEDMAN: So what, counsel?

ALl I can say, your Honor, is that if Mr. Katz
didn't objedt to it at that time -- and I don't ﬁea why he
should object to it, pacauﬂa I didn't elicit any portion of
the conversation at all, because I think it would have been
error to do so ~- Mr. Katz now claims he can introduce hearsay

here, It is the most incredibla argunent I have ever heard,

' Your Honor, Mr, Katz wants to show Mr, Shea had a

conversation with Charles Manson. How is he going to prove

:~€hat, that Mr, Shea had a conversation with ¥r. Manson? How

can he fossibly prove it except by hearsay?
Only Mr. Katz for some reaséon ias saying that he is

CieloDrive.comARCHIVES -
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| to my point. Manaon is a iu?gnggf to

AT o b
not introducing that to prove that there was a conversation.
Well; that's absolute nonsense. If he is not éeaking to ghow

that there was a convaersition between Mangson and Shea then what

" is he doing?

THE COURT: Well, without answering your quegtion, I am

I digturbed by another element here. It may have been covered.

| We have covered so much of the field hexe. I will pose a

gquegtions

First of all, get back to our basic premise, the

purpose of the testimony is to gshow -~ the purpose of the

gquestions and answei's to Mrs, Shea is to show the state of mind

-'of the dedeaged Shea. Is that iight?

MR, KATZ: Yes, your Honor.
THE COURT: That is your purpose?
MR. Ka®z: Yes, your Honor,

THE COURT: I am getting back to cur purpose, That is
what you want to do?

,HR.;Kang Yes, your Honor.
THE COURT: All right.
Now, that is your basic purpose.

Now, there is no proof as yet that Manson had, so

| far as the charges against Grogan are concerned, there is no

proof of any kind that I can see so far of a conspiracy or that

Mangon had anything to do with the death of Shea, assuming but

{ not conceding that Shea w&s killed, ¢ -
9%

I krow you have put on av;dgngafin that respect, but
I am just jumping over thegeﬂnngalaé;fpr'the.puxpose of getting

the whole proceedings as
i ( W L f"'.‘ :

+
Py .
- = . i
, *i“ . . v, B -,4.,-‘ -

+
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iﬁfa: as the téstimony is concerried,

ihhad talke& to a Jobn Smith, some stranger at the ranch theze.
:Samébody, under any way you figure it, who had nothing to do
:Lw;;h‘the*ﬁaséi And says to John Smith ﬂn-shaa, the deceased,
-Méalks“to John Smith and as a result of that conversation and
':?statementsuof%aohg Smith,alét ds assume Shea beccmes very

I

- gtate of mind‘of shda.that ig one of tremendous fear. It would

e sexve na.gbxpps&.-%mAEanfsae of no admissibility of the staﬁe.

A Manson in the caase. And in my way of looking at it I don't see

" thinking?
20 | .

Now, suppose that Mr. Shea instead of talking.to Manaon

AR

SRV
disturbad, Weried,‘faarftl of his life.
”pr ﬁgve A ntate qf mind of Shea. You have a

fcarful or acared he was, becauge there ils no tie in of John

Smith in the case.
- And at the present time there is né tie in of -

tha materiality of it even If it does go to the state of mind.
What is your answer to that? Do you follow my

MR, RAPZ: Your Honor, you are suggesting that I must
present -~- I mean this z‘:e‘sx,w..ec".t.._1‘31.1'.LJ.§‘1V!,l
THE céanmz Yes. Bu£ you do follow my thinking{
© MR, KATZ: Yes. | |
THE COURT: T am not agking you to agres with it,
MR. KATZ: Yes. A full-blown conspiracy off the bat
béfore I can get stateﬁanés in which connect a cq-cpnspiyatbr.
| Let's start out once again., I have go£ to nake

this ﬂalineation.' There is a distinction between an act and

: Cie}IoDrive.oomm6H|VEs
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1 'declaration of a tcoiconipirator which is to be introduced -
3 )| againgt a.li'I: ot.her gnembe.;?’ <>f gsa conspiracy 'who aré presently on
3 | trial, U
-4 ‘ | That is not -~ I rapeat, -that is not our situation
5 | here. #eé are showing Shorty Shea's state of mind with respect
.6. . towaydd one member of the conspiracy who w:Lll be shown to be
T a co-principal in the killing «=
8 T;’IE COURT: All r_ig‘ht'-. But you -~
B MR, KATZ: ~=- of Mr, Shea, ‘
10 THE COURT: But it isn't material at this juncture. If
n | nothing else, you are pulling in somebody ,you.haven't -= you
12 might as well establish A, B, C and D here, and have fear
5 | @irected to A, B, €, and D. There is no éonnecti;on.
1 - | ‘ !
15
16
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. people that aren't even connected in the conspiracy.

" sssume A, B, C and D are members of a conspiracy. The court

; certainly can concede anything which serves to identify any

" yersus Ferlih, California Supreme Court ¢ase 203 Cal. 587, the

| rule that proof of the existence of the conspiracy ordinarily

be shown to have been a co-principal in the killing, Let's

inhéreént power to alter the order of proof. Under 1223c it

B
1 ,-'

MR, : KATz» All right,
. »3 ‘.i! .
Ok Now, I'm going to anaswer your question.

407
«

i

THE coung: All right. _
ﬁi‘ﬁiéztbaxtainly the cou:t will concede that anything which
gserves -- let us assume that you have A, B and C who are
members oéra‘é;;spiraéy,,
igE GOUR$:L Or not.‘ 5qppose you have fear directed to
. ? \

MR, KATZ: We are directing it to people who will later

of the menbers of the conspiracy or serves as a motive for

the killing with respect to the joint fact which results in

Now, under the Evidenee Code 1223 you have the

makes it clear that the order of proof is within the sound
discretion of the trial court.

Of course, the case law concurs., 599 of People

California Supreme Court stated, "Inh the case of People versus

Matthew it is declared 'It is unguestionable in the general

should precede proof of the acts or declarations of a co-
conspirator.'n

THE COURT: That is my point.

L aus

CieloDrive.cOmARCHIVES
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‘ ?ehrenbach ?-e-hfr-e-n-b-a-c-h, 102 Cal, 394, Another Supreme
Court casa. And People vaxrgus Sing, S-i-n-g, 42 Cal. App. 397.

MR, XATZ: ILet me finish. I'm sorry, your Honor."

THE COURT: Yes,

HR; KATZ: Made pending the conspiracy and in aid and
furtherance of the common design. Again I repeat at this
juncture these are not acta and declarations we are seeking
to introduce, but the rule iﬁ this respect, I am quoting:

| Tt unquestionably is the general rule

that proof of the existence of the conspiracy

ordinarily should precede proof of tﬁe acts of.

declarations of a co-conspirator made pending

?haiconspiracy and in aid and furtherance'oﬁ the

common design -but the rule in this respect is

not absolute and unyielding; and sometimes, for

the sake of convenience, evidence of the acts

anid declarations of an alleged conspirator is

admitted before sufficient proof of a conspiracy

is given. This, where, as here the faqtg from which

the comspiracy is to be inférred are so intimately

blended with other facts going to constitute the
crime that it is difficult to separate them, it is
not eqsential to the introduction of evidence of |
-;xfgrthe acts and declarations of one of the conspirators
- that avidan?e should firat be introduced to establish
pntﬁa f&GiEﬁin thg*ppgnion of the court, the fact of

conspiracy.-

t}ﬁr

-

3; ;Ahd tpe supreme Court then cites People versus

CieloDrive.comARCHIVES
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.Omi what iz the date? Your citation would read in the 1915,
1" -16 or.~17! .s. -.The date of randering . for one thing. That is

' new cases we have Shepardized,

_ Now, théy made that statement with respect to the

Peoples proving acts and declarations of one alleged co-conspiral-

torx which wasg :l-ntroduced againat a defendant conspirator |
without oven a prima facie showing of r.*onspiracya

'g'HE COURT- You have got three answers to your question, |

!g' (‘!

.45 0x 50 ,;aars ago; i;nﬁé :l.t?*

MRWKA"J.‘W Youx Honox, this haa been Shepardized down

to the vary ::etient ft;.me
é’I'HE goum.u 2}11 x}l.gl‘;k.
What was your citation there?

MR, RATZ: My citation was People versus Perlin, 203
cal. 587, ‘ ‘
' THE COURT: All right., Now, I will show you why I am
doing this.

| MR. KATZ: All right, your Honor.
THE COURT: Well, let's take cur time.

MR, KATZ: While you are doing that, let me cite the

THE COURT: I don't want to take more than one bite at a
time, 203, wasn?t it? Here we are, 1927, |
all right.

Now, under your own premise here you were very

careful to point out, very properly so, that it is a discretion
ary matter with the court,

MR, RATZ: They certainly are, your Honox.

THE COURT: Are thef asking for capital punishment in

CieloDrive.comARCHIVES
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3;yag£éftié éoetrine get forth in the case that I gited.tp you,
i;.f t
|+

" as to admit either acts, declarations or a course of conduct

that case, in 2037 TLet's take it again and read it, 203 ﬁhat?
MR, KATZ: 7203 Cal. 587. ’
THE COURT: I had it here. All right, Wait a minute,
pardon me,
I can't go so fast. 203 cal, right? 5072
MR. KATEZ: No, 587, your Honor. "
THE COURT: All right.
587. People against Ferlin, Prosecution for arson,
murder and burning insured property.
(Short pause.)
THE COURT: Now —-
MR. KATZ: There is a brand new Supreme Court case on
this. Ppople versus Brawley, B-x-a-w-l-e-y, Tt is 1 Cal, 3d,

. ¥
277, ggépng 286, which once again enforces and brings up to

i
Py

THE GOURI: But.hera, according to your authorities, the

K (’
xule wgﬂ ﬁha& whe;e thepg is a prima facie proof of a conspir-
acy, tcstimony ragarding the conspirators' statements made
during the consp&racy in the furtherance thereof, is admissiblel

I concede that

lo ,‘\i

“f‘-a‘,f
But you ‘afe asking here, your position is that

I should alter the testimony or create a variation of proof so

of the party, ahead of érOQf of the conspiracy. There is
your pgsitiOn, that I should exercise those rights or that

pover under the code.

CieloDrive.cOmARCHIVES
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x

L]

. s

g 0

b s
.

4, ey uawg number&qnag Iaqm_very hesitant to do such a
RE

|- 1

thing, because* you axd«clﬂiming 1n here you desixe acts,

statemants or gonduat: in.which the People are asking for

«fz’i’v;"

Eicapital puniahmant, theideath penalty, in whi¢h the name of

Manson ig pulled’ in hére ¢onatantly. It ig not purposely, and

| I-don't say that. It is just pu;led in here, and it igs not

| "helpful as far ag the defendant is concerned,

I an not blaming anybody in the matter here, but I |

" am saying that it iz, and fok me to go ahead and to put these --

. allow gtatements in here with Manson --
m | .

MR, RKATZ: Theae aren't statementg. That is the'point.
THE COURT: I don't know. Now, wait a minute.
Some of your argument is based on the fact that

such atatements would be parmissible, and your last statement

: £0 me would be permisgible, could be permissible, should be

1 congidered in a taking in of the testimony without proof, first,
17 " .

' I of the consPiracy.

18 |

I wouldii't be inclined ~~ this case is too serious I

| *o inject in‘thera statements of alleged conspirators until
f*there is a prima facie showing of conspiracy, which under the
“;aw conaisba of the ghowing of an unlawful agreement. I will

) :?gat the woxrding of the code.
23

The agreement betweén the two or more people to

{. commit & crime, I believe is basically what it says, which
25 -
| must be coupled with one overt act.

MR. KATZ: Do you expect us to show a contract whereby

' being facetious. It has to be done circumstantially,

CieloDrive.cOmARCHIVES
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| it

‘j be :qlevang?Jf

THE COURT: But you can't do it with declarations in

é thexe, I am a congpirator, and then tie up the defendant with

MR. KATZ: ‘The only reason why I cited this is your

::inﬁerant power to alter the order of proéf to show you that if

you could do it 1nvolving such serions matteérs as acts and

| declarations in furtherance of the conspiracy, then certainly

we can show the state of-mind goncerning the victim in regaxds

fﬁgp one of the alleged co-conspirators.

"THE COURT: Well, here is what you are getting to again.

1 Shppoée a stranger comés'on the ranch. Sgppoﬁe a strandger ‘
ffcomes‘on the ranch and talks to Shea, and as a result of talkiné
?»?o scrie total stranger Shea iz séared to death. Now, you want |
| to show it in this cage, that Shea is scared to death and

~ woriied because Manson is a stranger as far‘as we are concernedy
16 | ' ’

I don't know anything about ~- there is no

: sheriff that would come out ﬁhere and gcare the lifeé out of
¥ | shea. '
A

You see, Manson is a stranger until you get proof

:;ot YOur'conébiiacy in here. Then you have another position.

A ] “t i .
MR.,KAEZ* It has no relevancy whatgoéever in the manner
-
ﬁn wnich you Btate it. .
B SR

:;:‘+>‘,,mng~coqam= anld you say that John Smith, if he went to

.po - HEARS
3 3 ,;u' a P

make: sta;eménts to Sﬁeq and sparea him to death, that it would

5o

. 5 "-'l!‘-;.;,' p ) |
MR, xamzz;?x amzﬁgt'aasnming that, you are assuming that

i Mr. Manson is nptfﬁrpaft'aﬁd}pa:cel of the conspiracy.
'R i *i.':". % a-r"m i-.. ] :.tq,,b .

.CieloDrive.coOmARCHIVES
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- ™| the throwing of the knife and, "I'm going to kill you. I might|
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THE COURT: He isn't, until you prove it.
MR, XA%Z: There has to be a point, your Honor, at which

you start to establish the beginning tendrils of a conspiracy.

It just doesn't come up £ull force and envelop one to the

| point wherxe we say, "My gosh, we have a contract here. There
~ is an overt act here. , All parties are now nicely tied in in
| a tight web of conspiracy.®

Conspixacies don't happén like that. They happen

g gvax long periods of time, and it takes many, many facts upon

.f ?hich inferences are té»ba drawn, inferencés from inferences,

That is what happened in Scott, That is what

' happened in Finch. That is what happened in Brawley, and a
- lot of these other cases that we have been talking about.

These things just don't come full blown, full

~ scale. Thare has\to be a point at which some of this evidence
16

starts coming in. You have the remedy of striking it if we

‘can't prove our conspirday.

But again let ma emphasize; your Hénoxr, ¥ don't

-think I have made myself clear, and T apolagize bacause I

' b;_decligation. I am not asking Mrs. Shea to say, "Well, what

m“'. di¢ he tell you," because then I agree with you. Then the juxy
23

would say, "My gosh, that is vwhy he feels so bad," and they

+ would draw the inference i{f he feels that bad or that way

towards Charlie, then this event must have happened, namely

as wzll.-b?Qnge your black brothers will do it anyway."

t -
" -

iamight as well, because we are avoiding that whole

i+
i
§ L4
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‘ .Charlie.

f throwing, unless counsel wants to throw it in.

area describad in Hamilton. Becauss oh August 2nd or Anguét

' 9th you talked with your husband about Charlie Tuna. 'Ig that

right. 2And on that same day your hushand told you he had seen
Ig that right. Did his attitude change.
Now, thare is nothing here that suggests a knife

Therxe is

| nothing here that suggests that there was any'particulaﬁ kind

. of conversation other than the relationship had changed.

1

13
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B
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LV |
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1 very worried, disturbed, and anxious, fearful. WNow, that is

| state of mind, isn't it?

'*nor less relevancy.
{' T

I

. to laave that

THE COURT: All right. Now, suppose the wife testifies,
as apparently she would because I took the teatimony in cham-
bersa, after the conversation with Shea, Mrs, Shea, what is
your opinion or what is your reaction, what is your feeling

as to the mental state of mind of Shea, Well, I think he was

MR, RKATZ: Yes, your Honor,

THE COURT: I will ask you-again. What is the materi-
ality of state of mind of Shea that may fléw from conduct
with Manson at this stage?

MR, KAT%: I will answer that in é rhetorical question.

What was the materiality -~

THE -COURT: Of the state of mind of Shea at this period,
insofar as Manéon iz concerned, bacause it flows from Manson's |
statement, . ’

MR. KATZ: I am asking this rhetorically.

' What I am saying is, what was the state of mind or
reIGVancy‘of the state of mind of Mr, Shea to Manson when

Mr. Whedman elicited it?  Certainly it has no greater relevancy(

f.‘
4.

et ad Am I nat allowed to meet that at least by the very
i LI 4 "'1, 4 ¥

_minimum qﬁéninq you are giving ma? I think T should be allowed

Pr—

1@' . ‘*‘iy' '.'*l:‘
e Thc inthrnnca there ig that Charlie and Shorty were

fast buddias. Thia guy'was a.drummer or wrote some séngs for

i'ﬁ‘”‘

the Beach Boys, and I want you to meet him, Heé is a real great

CieloDrive.cOmMARCHIVES
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AR e
6A2 1 | ‘Thialia thg'inference tg be drawn fz&m this kind
4. 2 of testimony. VYou can see how vigorously and forcefully that
' '5 [ Mr. Weedman argues, He can very effectively deal with that

4 : if I'm cut off from showing at least circumstantially that
s.? this gt&te‘og'mind‘had‘bean shifted. ‘
6 " Now, I will show another point of relevancy, if

7 i: I may. We are at the Spahn Ranch, our evidence-is going to

E ?f start to6 narrow down to the area of August 16th to septém-

9 ber Lst. We are going to show that Shorty Shea was living
0 . there at that time. We are going to show that Charles Manson
n | was liéing there at that time and that Steve Grogan was living
2 | there at that time, and that the family was living there at
3. | that time,
14 :

.‘ LB

16

We are going to show that Frank Retz was negotiating
with George Spahn to not only buy his property, but wanted

Shorty to throw the Mansoh family off of the ranch.

7 | Hc&, my gosh, I think I could at least answer the

1 f suggestion on ¢ross examination they said yesterday that

¥ | Charlie Manson and Shorty got alohg famously, or were good

. ® | friends.
end P
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6b-1 1 - THE COURT: Well, I will give you a ruling over
. 2 | defendant's ~~ ;l._f your objection :L-g not clear, -we will
8 | certainly make it clear. A
4 If you can‘aouch thé question =~ mine that I posed
3 Iaat éwning when wé recessed is substantially what I would go
§:’.hg§ It iz 'a littln crn&ely formad, under the stress of the
K ;j“time there.
8 co. A i;usstion'suhstantia‘lly as follows: Mrs. Shea,
you *h’&d; a conversation with Mr. Shea on or about August 2nd
?“-{,dr‘?uguat 9th with Mr, Shea: Yes.

1 : ) I am debating with myself as to how to proceed.

2 _MR. RATZ: Yes, thank you, your Honor,
THE COURT: After that conversation ~- strike that.

Let's try it again,

i3 1
_‘ T
. - 15

6

This dcsnver;ation - and this conversation with

. Mr. Shéa,, My. Shea related a conversation between Manson and
17 Mr. Shea, Now, affer Mr, Shea raip.ted this conversationl to
® | you, did Mr. shea appsar to be anxious -- did Mr. Shea appear
19 : {:o be in & ci_;!:sturhad state of mind, _Theoratically she answvers |
20 f I.“YQB,Q.: ' | ‘
= ?‘Trhose are visual observations. There is an element|

. of hearsay, that I am not unmindful of. You can take your

= lobjecti@n,f and T will limit 4t to that part, and no ftirther.

, 2:14’_r .. a ¥
R A2 e I would permit it. :
s | R :
L m‘ WEFDMAW },'ouf I-léno:}, may I be haar&, s:lr, please?

261 . 2154. {'!" 5‘ ‘ ﬁ’a«'

‘ THE COURT. Sursl.y. ot

2t |
ﬁEﬁDﬁAN The question.» as I underatand :I.t, as your

28 cioe

Honm: has visualizad it, now, is going to be something like,

] A - - . - . l;:!j
::!“r‘ N '1 "* LI r P - .':ﬁ R P
e v e T
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3 6b=2 1 | Mea. Shea, did your hushand go to the Spahn Ranch? 6:15 yes,
: 2 | he did. Wuxé you with him? No, I wasn't. while he waz at
, tha Spahn Ranch, Mrs. Shea; did he have a conversation with |
- Charles Manson? Oh, yes, he did. Were you there at the Spaha |
Rahch'? No, I wasn’t. Well, where were you, Mrs., Shea, at

| this time? Well, I was home. |

| THE COURT: Well, you can bring that out on xedirsct.
MR, WEEDHAN: Your Romor, that is what Mr, Katz wants
1. to put in, no‘l: Jne, and that is hearsay, your Honor. There is
{10 vay. :l,‘n the world that ¥r. Katz is going to be permitted

» p:;operly to prove that Shea had a genversation with Charles

- R

Mansorr. :qu can he p:orve ¥bi.i:: unless gomebody was there and

saw :I.t, and there wasn't anyhoay there as far as we knom .
i: PHE CQUng «iwhq question doesn't dctually relate that.
' ‘ mhe g;uesti.an was, did Mr. Shea state that he had
| a converﬁ%j,m Vith ‘Mansbn:’ :Yes.

7

16

MR.  WEEDMAN: But that is hearsay, your Honor,.
THE COURT: All right.

18

s ‘MR. KATZ: No, it is not, It is a fact of the conversa-
20 '- *i;icnq ’ |
4 It is not hearsay, beqanse- there is no coaversation
2 being elicited. |

2? : HRf mnmn: Your Honor, I hope that I am not really
* | touched by ‘ma,.dn_éem this morning, but as I undexstand it My, |
* Katz wants to get into evidence that My, Shea had a conversation
' :: { with Charles Manson. I’m not talking about the contents of the

. conversation at this point, but the mere fact that he had a

convérsation“with Ch;rlgs Manson iz hearsay.

CieloDrive.cOmMARCHIVES
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éhj3 L How can we escape that?
2 |- HR. KATE' It is not, your Honor.
‘{é'ﬁ . THE GOURT: I will make that rulfng over your objection.
4 ?. MR HEEDMKN: But don't you agree, your Honor, that it is{

3 | hgaxiny? supposing all e«
6 | THE COURT: Well, counsel ~-
7 | HR.'HEEDHAN:‘ The fact that Mr. Shea had a conversation

% | with Charles Manson is rank hearaay¢

9.  OHE QOURT; If Mxs. Shea says "I talked with Hanson,

10 ;‘tﬁat is a séaéement‘of fact,

n v MR. WEEDMAN: She didn't ‘talk with Manson.

B I THE COURT: Well, strike that. I don't mean ﬁh&t.

B If Mrs. Shea .says that I talked with Shea, that is

41 a statement of fact.

5. MR. WEEDMAN: That is pefectly all right.
THE Cdvam. Now, . she gaes into hearsay. Mr. Shea said

. that I, §h¢g “- 1, Mr. Shea, talked with Mr, Manaon.
R
S BN pn HEEDMAN That is hearsay at that point.

f¢ﬁ=3f’ ngLcounm- Now, I agree with ybu that that is hearsay,
. Tor bl Bt

i Mﬁo kﬁf2-~ Itaisinqt,'your Honoxs

a | THE COURT: And you $top there. All.right-

ff‘; | ' fi}ké{} éﬁi&%éénversation you are relating -~ you
e stop thétﬁ. , You, aqnlt nee& %o go into that, After you quit
* | talking’ N Shea ‘then your question, ig it your opinion

that Mx, Shea was disturbed, worried or fearful from his
* | physical appearance o you, There is factual obgsexrvation,
" : HMR. ﬁEEDMAN: T agree, but you see -~ I submit,

® ;'ralﬁgctiully; that Mr. Katz is jumping a gap.

. ' . CieloDrive.COmMARCHIVES
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L | Manson, I don't care about tha contentg of the conversation.
2 | '
-

o .

25

" a6

2 |

28

i thenrnatura%lg.-* if you getﬂpist the hearsay you can put in

* 1Y
‘.'\'\

': me tie went-éo tﬁe Spnhn Ranch.

That is also hearsay.
{. ‘over your objection I will -=

- hearsay I have just suggested. Your Honor is going to permit

- ® | Mr, Ratz to prove that Shea had a conversation with Charles

. mo excuse Xor the admissibility of hearsay.

¢h, of course, if you can get past the hearsay,

T3
anything. R

Pox

f;"“ Your Honor, supposing Mr, Katz says this to Mrs,

,'.

Sheu on the stand, "ﬂxa. Shea, did you have a conversation with

o .

'Di& he tell you where he went.

!

I~
your hnsband. th? IAdid.
Yes, he did. Well, whére did he tell you he went. He told

1IN

*

Your Honor, that is inadmissible under any possible
theory-of law. SOn't éourag;;e, your Henor? -

THE COURPT: I think you ara right,

MR. WEEDMAN: Of course. And then supposing Mr. Katz
ﬁant further and said, “After your husband t&l& you where he

went, did he tell you what he did? Oh} he told me what he did.ft
THE COURT: Well, if it iz limited as I have indicated, |

MR. WEEDMAN: But your question calls for the very

 $33‘@0UﬁT: I think it is admissible to show, if it does, |
a réput£allof the sﬁataments~onucrossfexgminatiqn of Mrs., Shea .
that-thefe appeared a friendship be@ween the two. |
MR, WEEDMAN: I agree with your Honor. It is relevant.
I raiged it on crosa-examination, and I inten@ to

-raise it further, if I can; but relevancy and materiality is

CieloDrive.comARCHIVES
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THE COURT: I will make the ruling, gentlemen, and we

 will show objection.

I caution you to couch it very carefully. I don't

- want to correct it in front of the jury.

ﬂR; WEEDMAN: I respectfully infoérm the court that I

. will make a motion: for a mistrial, your Honor, and I will

i pursue it as vigorously as I can.

THE COURT: Well, this has been done out of the presence

- of the Jjury,
A f [l
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P

{(The following proceedings were had in
open court outéide the presence of the
jury.) ’

THE COURT: All right, gentiemen, we will proceed now
in Peoplé against Grogan. Defendant is here, Dafense counsel
is here, People's counsel is herae,

r ' You can bring in the juxy, sheriff,
and the wWitness, where is oux‘witnésd?
MR. KATZ: May I talk to the witness tolquuation here,

also?,

_‘f a*HE COURT: ALl right.
. il

if;:‘f MR- KATZ: So that we can conform with the court's

ruling.
"I'HE connw- B GQ, ahead,

.E'*‘ o

H
i
'4"'5"!‘;,( —stv_

MR. anz- Thank you.
ir ‘a;' a(Short pause, )
.

) THE COURT- All right. You be seated. State your name
tgtéhé reﬁq1€€i; ﬁié&ge;
THE-WI?NEéS: Magdalene Velma Shea,
THE COURT: Thank you. _
(The following proceedings were had in
open court in the presence of the jury.) .
THE COURT: Now we have all juroxrs here, all regular
jurors plus the three alternates.
‘Isthare any redirect examination?
MR, KATZ: Yes, your Honor, Thank you so much,
THE COURT: Go ahead.
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MAGDALENE VELMA SHEA,

f‘n r

rasumadgtﬁséstand and testified further as follows:

I
L

C ><‘
i, T

T . REDIRECT EXAMINATION
| BY. &R( KA'I:E: N ﬁ;; ‘;w. A S

P

L " 1“'
Hg‘

A shea, '1 beliave yesterday at the close of the

court dayg%a-qage;talking about a second conversation apparentl

A

you had with your husband concerning Charles Manson, is that

1. ——— o £ e s e
-corrgctaf. AT O
(o} When did this convérsation between yourself and

‘your husband, Shorty Shea, take place concerning Charles

Manson? ,
- A . I Wag the Saturday, Angu;t 2nd or August 9th,

—

T

I don't know exactly the correct date, But T knpw it was a
saturday. | '
Q  ail right.
And you are sure it ig in August of 196972
A Yes. ‘ . .
0  'And was this before br after you_had £first met

Charles Manson?

A It was after, _

Q and was this_beforq-or qfte:'you returned the
asecond time td Spahﬁ'nangh?

A It was bafore.

Q So in other words, this conversation with yéur

husband occurred between the two times you went to Spahn Ranch,

| ~ im that correct?
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s[5 time concerninq Charles Manson take placé the same date hé&

‘ well,,your*ﬂonor, I'nm sorry, forgive the interruption there,

A Yes.
) Now, 4id you have a conversation -- strike that.
3“; if‘ pid thisg conversation with your husband the sacond

(‘

.-q-_f E

earnad that commiggi?n for selling the horses?

L3
~ # - . hee s

% MR.AEEEDMAN, Excuse me, your Honog, well, no., Very
™ "‘ ‘;ﬂ'stt

ﬁ THE COURT; It is all right.
s Go ahead ;
MR, EKATZ: Thank you.
Q Now, in this conversation with Mr., Shea, that is,
- your husband, did he relate t6 you -~

MR, ﬁEEDMEN: Excuseé me, your Honor., I think counsel -~
and f0rgivé me for interrupting Mr,. Katz., I think counsel,
your Hohor, ig about to lead the'wiﬁness. And I think it is
- rather -~ Y really wish counsel to ask her —
| TEE COURT: I won't go-tnto.fha conversation,

MR, KATZ: I was directed to.

MR, WEEDMAN: I object to counsel's gratultous remark and|
ask it.bé gstricken, he was directed., ‘I don'‘t know what he is
talking about,

MR, KATZ: Your Honor, I am just establishing the
convaization, .

THE COURT: She tastified she had a conversation. After
the conversation, than give your question, oOtherwise I will
sustain objection, |

Q BY MR, KATZ: After the conversation you had with

CieloDrive.comARCHIVES
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.’:l Manson say to you?

a5

Shorty ccncerning Charles I-Ia.nson, how did he appear to you?
e e IR Y

U g AN

He appeared dift_urbed, aggravated and ﬂ_-%f:_m |
m;s“t'his é_‘as:t:{.y noticeable? | |
Yes, it was,

All 1 right,

Now, 1let's go back to the first time you met

KB o o0 b

Charles Manson at Spabn Ranch, How many words did Charles

ooy TR T T S

One..

ST
“What did he say?
s 2 7t e ST

Ei
Di& he smil. when he said :I.t?

e e I N R 2

No.,
W‘I
Did he act triendly towards you?-

l-io.
R
pid he stay at all and talk. with you?

Wy e = e o 7 ey LR ALE 2 =
No..

What: did_hhe do after he said Hi?

- R

He walked away.

- B

0 Now, when you maet the girls orn the second time you

D OO MO N D PO

reﬁurned to Spahn Ranch, did thay talk with you?

A No. They spoké —- or he introduced me.

Q Who is "he"?

A  ‘Don introduced i:;zhb £o them, 2and they was cleaning,
and they talked among thomseié:es . -

Q 1)1& i%amy qgf ft.he girls such as Squeaky or anybody
else you met thbre engagp ;{ou :I.n a convergation at all?

. , . ?'“ : f«-. LT
A No. ‘

« - . GieloDrive.comARCHIVES.
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Q pid any of the men erdgage you in a conversation
at ali?
A o.

THE COURT': Just yes or no, Don't go into any convar-

sation. '
Q BY MR, KATZ: Is your answer no?
A _ No.

Q All right.
Now, with reference to ~- I am not trying to mis=
lead you -~ with reference to Tex Watson asking you for a
clgarette, I aasuine that you did not mean to tell us he aid

not ask for a cigaretts, is that correct?

A Yes.

Q Other than Tex Watson?

A Yes,

Q . Asking fop-some'cigaruttes, repeatedly, did anybodyf

other than George or Ruby,. putting them aside for a moment,

- engage you in any type of conversation at all?

A e,
| ) So that none of the other persons talked with you,
 is that right? ',J,." ! , i”

A NO, % ; ;,;i,}

Q : 113 thaﬁ right? o ;f %iﬁ —

A .. No. No ‘mbe thgm RTINS

q Is that.righfg‘ C oy

A Yas. TR

Q all xight L S

yo :P?'
That ig what I want to get. Now, you did meet on

CieloDrive.comARCHIVES
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Q Did they talk with you?
A Yes.
Q Did you visit with them?
a Yes,
. Q How long‘ do ydu think yc.’m vi.sited with Geoxge and
Ruby*? T T
Ty I don't exactly know, 1 went in Geoxge's room
L i < s e et
vhereé hf‘ } was -~ had his rcom in his house, and he was — I
talk;; to him for maybe ten minutes. ..

| you could not identify as such?

the secord occagion George and Ruby Peal, is that correct?
A Y&B,‘. T did;

W e - e b

zmd I went back outsida de where they was feeding the .

T e it D s,

horaes, and I talked to Pearl for maybe twenty minutns bacauae

PR e AL S i . il g e e T, ST 3 At e it FRIUSAI VRN

he was there, and he was feeding the animals. r

S a0 '
Q Were Gaorge and Ruby friandly to you?
i - Smirn Aty gy
?:\ Yes.
A———
Q And in addition to observing some of the girls

you have told us about and Tex Watson on "{:h:ts second visit

to Spahn Ranch, did you see othér male and female persons whom

A ‘ves. ,':, .
Y.
Q And where did you see them?
3 ,{ i -~
A They was helping feed the animals.
?

Qh ';ﬁ 23,11 :::Lght, GOl i *‘.’.E ,i “W

S Andmalmng aroumi the a:anch

Q 1 take it. you did not- get a good~enough look at
them to identify them; 16 thaé correct?
- A Yes.
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with a shaved head?

that you observed, their hair was, is that correct?

don't know, ig that right?

at the Spahn Ranch on the second occasdion, waere thef talking
- among themselves?

among themselves?

previbusly'identified in the footlockers, I believe you.
1 L AT T T -

indicated they wvere c:l,_ezm_.'.gr_x_gJif.'_gp__lfjlaga:._t},‘__:I.;af,V_i:heu:,4::5::::'z:ec:d:::’,__._q

pleces of clothing was worn by Shcrty during your marriage,

is that correét?

Q .Iheiaentally, did you see anybody at Spahn Ranch

A I can't say. It was dark,
Q All richt,

So you don't know how long, for éxample, the males |

A ‘ Yes,

Q Could have been shoxt, could hava been long, you

A Yes,

Q Now, when you cbaerved these girls such as Squeaky

A Concerning —-

Q You ¢an answer that yes or no. Were they talking‘

A ‘ Yas .,

Now, with respect to the clothes that you have
L ekt i St et i A

A Yes,
Q Have.you seen Shorty wear those clothaaa
ey -~
A Yes,
W e
0 And you indicated, T believe, that one of the

A Yag,

oth g e e o - 2GleloDrive.COmARCHIVES
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0 wa dor:'t ‘iuvc to opsn the foot:locko:s st this time?
g g ﬂ.-: :l E ¥ .
o f{x N Yas,
RS R anf AL :.ight.., bl
e | S g R

L2

16

17

18

Toigs |

T2

2t |

.23

a [

'%ff

6
27

28

¢ That would have besen July lzt, 1969 in Las Vegas?
F § Yos. | »
-'q and vh:l.ch piece of clothi,ng or pair of clothing
would that be? . :ln
& ihe brown suit. That in/one of the footlockers.
@ an right. |

e

—prd

f ‘And you have praviously noticed it to bs present

"How, .tha Iant

tine you saw Shorty you indioated

| that he was upa::;lng‘ am haou, is. that r!.ght?

ﬂn«-«—w«»-}“ ey

RTINSt WA YT s, ¢ A AP AR S gl b BA Cmwmr s ST

A l’.s*"‘ e -
0 7/ #aAiyult Tou dencribe the boots to ue?
A ‘rhg Nere b:.:m and yullaw. like cowboy boots,
Z fancy. '
w ui? And what was his attitude toward those hooi:l?
B | His -~ he ‘J.;\;S;"i ‘ﬂaon hoai:ﬁ ke he loved to wear .
© them, rhat:;; ‘hil” favo:itn boo{:n.
' T ¢ His favorite pair of foot spparel, is that right?
l 'ifea}?
MR, EATZ: Thank you.
T have no furthey quntiona.
THE COURT: ALl right.
_RBCRQSS*EWIRATIDN
| BY MR, WemDMANS | |
- o m:s. ghea, uould you nmy that your husbtnd. Donald

CieloDrive.COMARCHIVES
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- said hi to i:ou?

P T Nt T A L S al c SUPINE. i
B S S LA BT

- iked those hoots so much that if he wexe to, say, leave town,
- that ‘he would wear those Hoots in proference to wearing those
| shoss that he had?

A ?.B.& ‘
¢ Have you aver geen thosse boots again, Mrs. Shea?
) A No,. '

4 . How, you indicated that your husband was wwi;lg

| & brown sult. You mean literally a brown suit, well, perhaps,
: kind of 1ike maybe the old brown suit Y have on, that is,

whezs the coat matches the troussrs?

| Yan, |
] and 2id you see such a brown suit in those lockers? |
L Yax. |

Q Okays

" And with raspact ta this question by Mr. Xatz on

- redirect about Charles HManson ictinq friendly towards you, you |
- sald he did siot act friendly towazds you. What do you mean by

that, ¥rs, Shea?
A He spoke to me. And he iﬁﬂ:p
I was in the car. '

] ¥eall, is that what ¥Oou msan by your answer to the
question *0id he act friendly? Answazn: No.* I8 that what you
mean that he ’jtm: cane over and talked to you? |

2 He aian't talk to me. '

'Q' ~ Well, he sxid hi to you. That's all I mean. He

*
S

A That's all.’
Q; :: oﬁk..y;.d ,- .

SO R I T S
' v H cod Yo : . L . -
Lo A . o . - .
o ,“v PO 3. P IR _.ﬁ “‘_
e, % P AP
$ [} . R #

£ .
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Well, let me hack up again so we will be clesr about

| it. Mr. Katz just asked you a moment ago "Did Charles Manson
act friendly towards you?"

A No. |
Q And your answer is no?

A Ro. -

0 Well,‘ did he act unfriendly i:owa.rds youz
A Ro. He didn't act any way towards me.

1] Okay, 8o when you said in response to Mr. Katz'

t; question "Did he act friendly towards you? No,* he didn't
| act any way toward you, isn't that wight, Mrs. Shea?

A Yas.

0 Did he act unfriendly toward you? Yes or no?
A No. ‘ |

Q Did you have any conversations with Mr. Katz

A Ho. ,

0 Did you have any convarsations with Mr. Katz about |
your testinony this morning?

MR, RATZ: Exouse me;_. I will objeét; that coﬁnsel is

certainly entitled to talk with his witness.,

MR, WEEDMAN: I am not saying he is not entitled to talk

| to her. .

THE COURY: tiall, ;read the quazt:;l,on.
MR, WEER}QN; That ig counhsel’s inference, not mine.

(ﬂ‘he question was read by the reporter

.u~
. y $y ft- '- v ?-t .
; as —fOllO‘WB‘S RN T
S T PR A R

"0 D:I.d you hava any conversations

y T

cd
.

N n
\ "' . Wy

oo ., . ot CieloDriveCOmARCHIVES



7a-4 1 with Mr. Ratz about your testimony this
) 2 | morning?')
3. MR, KATZ: Excuse me. I will object on the grounds it

4 :‘ is ambiguous. About what? C‘onéerning, what? What to say?

5 What not to say?

6 ° MR, WEEDMAN: ©Oh, I will go into that depanding on her
7 answer, your Honor.

8 THE‘ ‘COUR'I“. Well, of course, it is basically immaterial

o 1 uh’.lesa there is something said in the conversation that would

‘-f‘lﬂ“_.j tond to va:ry the truth, the conversation is of no materiality.
11 caunsel may, counsel with his uwitnesa. The law so permits.

‘ 0 C 53 ) e N i J
L £,
g i.‘:’- 2 =50 in a cez‘tain ﬁenae it is immaterial.

Bl MR. RATZ: I yould so cbject on that basis also, your

4 | Honor, It 48 m&&:hi
5 MR. HEEDMAN: e well, your Honox, I am not suggesting that
- 1] 'n—- H ~ .f

B | Me, Katz may hot talk with his witnesses.

w THE COURT: No, I understand that.
1 MR, WEEDMAN: As a matter of fact Mr. Katz could right

1 | néw go up and have & whispered conversation with his witness.

20 Would be perfectly all right with me. 2As a matter of fact I

2 anticipate probably both sides may end up doing that during

B THE COURT: ‘Than the guestion is immaterial. That is

2

24 what I am getting at: Suppose the witness says yes., It is

» .:‘ immaterial. He has a right to talk to the witness.
26 :I am not trying to argue the case, I am talking
o " about procedure, '

o MR. WEEDMAN: Yes, your Honor., But there are certain

CieloDrive.cOmARCHIVES
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26

2t

| matters that go to cradibilit;z relativa t'.oc a conversut.ton she
| $aid we have had w;lth othar parsons. Mr. Kat'.z is not sacrosant |

. here_, ho i& not a privileged character here, I hope he is not. -

| to make a direct question of it respecting your credibility,
| you are entitled to. |

! uhfriendly toward you?

Tarseniat S R330

e P

'MR.‘ KATZ: Excusae né again. This personal involvement is
just unwarranted. ‘

THE COURT: I will sustain the objection. 1f you want

MR. WEEDMAN: All right, youxr ﬁbnor.

o ‘Did ;fou digcuss your testimony with anyone?
A No.
Q Just a moment.,

Regarding Charles Mnnson be:!.ng friendly ot

A thl'd you repeat the question?
MR, WﬁEDMAN: May we have the question read.
THE COUR'.‘E' : Yes.
('rhe question was tead by the repoxter
as follows: | }
" pid you ‘d:l-.scusa your ‘testimdn_{r
with anyone regarding Charles Manson being
friendly or unfriendly toward you?"-):
THE WITNESS: Yes. '
Q BY MR, WEEDMAN: Who did you discuss it with,

A I talked to the district attorney.
MR. KATZ: Indicating me, your Honor. I believe she

*
d

po:l.nttd in my direction. L,

+ .
B L=
o

DRI L . . : ,
ol e .. CieloDrive.cCOmARCHIVES
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| T am not trying to pxohibit.you¢

THE COURP: Well, I should say to the jury, as & mattexr

| of law, not aes a matter of argument, counsel has a right to
} talk to a witness. His witness, sc-called, or the witness may
‘| talk to the lawyer. A ‘ |

The unlmwfulnﬁsﬂ cones in where a withess iu

f-prompted or told to relate gomething that. is not txue, as truth,
f'The:u i= whgre,the prdblbma come, |

The conversation itael! is permissible. There is

f. nothing wxnng w:!.i:h it. : Ii;€ is the att&mvg of" épa to state to

“’ﬁ -

the other that aamathing that is apt true, ia trnq.
Now, having mada thh& ltntemant as a basic pramiaa :

of law, if you have any ﬂurther question to aek, you do it.

e . .
I S . ¢

T
L)

' MR. WEEDMAN: fThank you, your Honox.
THE COURT: All right.
9 BY MR, WEEDMAN: - With respect to this visit to

'17'f‘tha Babcdocks you_rac@li,rwherq you:‘ﬁnsband seamed o be %0

tappy and he was playing with the children and ®#o on, can you

| tell us when that visit ocourred, relative to thesa visits that|

you made to the Spahn Ranch?
MR« Kﬁmz- I am going to ohject‘on the grounds it has

I alrendy been covered on the crosa and out of the scopa of the

?: rediraut exanination.

THE COURT: wxll'you read the qﬁsntion.)pituaaw
{The question was reéad by'ﬁhe reporter
as follows: '

) And with respect to this visit

to the Babtocks you xecall, where your husband

CieloDrive.comARCHIVES
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- that visit occurxed, relative té these visits

#samecd to be so happy and he was playing with

the children and so on, can you tell um when

that you made to theé Spahn Ranch?")
THE COURT: Wasn't that covered, Mr, Weadman, on Cross?

s
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: descxiptive words wer& usad in addition o this, just rnow.

‘ MR. hEEDMAﬁ 'Ybur Honbry counsel has just. raised the
qnestion of the insue of‘Mx. Shea'q beipg*anxioua, and whutevor

May wa have an aangr ﬁv ny question?
Do you xacali thé queation, HMrs. Shea?
THE WITNESS: WD?I@{Yougﬁﬁﬁﬁﬁﬁfthg?Qﬁeltion, please?
(The reporter reéad the question as
follows:
* With respect to this visit to
. the Baﬁc@éks you recall, where your hugband
seemeﬁlto be happy and he was playing with
,the children and so on, can you tell us when
. that visit occurred, relative to these visits
that goﬁ made to thétspahn Ranch?")
- THE: WITNESE: . August 11, 1969, o
Y] BE-MR,RHEEDHANx In other words, on August llf'1969'
would it be fair to say that your husband was a happy man?
| #l Yes. ‘ | '
. Q. g that was. followinq both viaits to the sPahn
Ran@h, of not? '
A No. _
That was in the middle gometime. _
Was that between the visita éo the SpghnrRanché

A Betweaen.
0 When did you Iast go to the Spahn Ranch?
A August 12, 1969,
. 86 following that ‘conversation that you had w;tﬁ

your hugsband where he appeared fearful and anxious and gZo on,

CieloDrive.cOmMARCHIVES
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' following that conversation, why he appeared to be a happy
| man? o

1 husband went to the Spahn Ranch and broke a horse?

;’ A Yes, I know ha was there,
0 You know he was there, because he told you he was
there? o e - ”
A Yes, ~f ;lf
9 ~You werepiﬁ Ehe;e yourself, were you, Mrs, Shea?

| The evidence was offeraed for Ehe state of mind of Mr. Shea,
iﬁand counsel well knows that,;@q hesia now~trying to ask her
f whether she was percipient to an avant abouﬁ which lhe.related.

@ensxaliy so; isn't that s0? -

A Would you repeat it, please? May I have it?
43 Pon't you understand that question, Mrs. Shea?
A NO' X don't.

MR. WEEDMAN: I will withdraw the quesﬁion.
THE COURT: Restate it.
.  @ BY MR, WEEDMAN: When did your husband <« well, leti
na start over again, .

Do you have any personal knowiadge that your

MR, Kﬁﬁﬁ. Yéﬁr Homox', I am goinq to objecﬁ on the grounda

*’ 1 l:‘L

THE COURT: Tha;objeétibh’ix‘étarruledg You can answax '

Repeat the cuestion,; if it is noﬁ,clqar.
MR, WEEDMAN: May we have it?
‘ Thanﬁ you, your Honor; 
. 'THE COURT: Yes.

CieloDrive.COMARCHIVES
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| that you had up to that tima?
B | L i

|

(The quéstiqn was read by the ,repdri:er'
as follows: S
. ") - You weren't there yoursel¥, Qe:m
you, Mrs. Shea?") |
~ THE WITNESS No. .
MR. WEEDMAN: May I-have just a moment, youxr Honor?
(short pause. )

‘ Q BY MR, WEEDMAN: 'I-I_ad your husband baen drinking

‘; when he came hack from that hbrﬁa-—ﬁreaking epincda?
w |

At least that you undarstood he was out breakiny

' a horse?
A No,
¢ - ¥hen you went out to celebrate that night, did

you have anything to drink, you and Mr. Shea?
" A Yas, wa did. .
Q | Did you spand the whole $45 that night?
A No. |

Q How much did yotr -pend?

Do you remambﬁx?.

A I doi*t remembex.

o What were you celebrating that night?

A our wedding anniversary that we didn't get a chance.
1:;;». -~ we gouldn't celebrate on the 1st of the month,

Q Was that because he didn't have the money?

A Yas, it wvas, _

@ . So that $45, f;}aé;x, was that about all of ghe noney

That is, uj £6 the time that you were going to

3 R

— F——
3
’ +

oL
S s

S F; r E; . - )
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12
13 :
1
15
16

17

19 |

20

21

22

. ’:23_ N1

24 1 . .. . :
{ horse, or at least you undaerstocd he broke & hoxrse?

25

26- |

27

wavye ey

celebxata == L will withdraw the question,

MR. KATZ: I am going to object.
MR, WEEDMMI: I will withdraw the quest:l.pn. '

g Did you have any other monay other than that $al5?
A Yes, _
Q But you wa.i-tcd until you got the $45 to celebrate

', your whdding a_n‘hifmrsh‘ry?

- A Ies.
0 In other worda, you could hava celebra.te& it én
wi:;he lat, if you wanted iz,v:).t ,Mrs. Shea? -
MR. KAT3: - v;oup.d objcct to thgt as argumentative.
THE coum{: You may answer the question.

-,

'THE WI‘I‘NESS: " What? z‘-‘*‘ ’f'" Sh Co,
PR

**-h.' ’rx I

‘I‘HE coum'a You ean anmer 'che queution: . |
THE WITNEZSS: Would,, yo'i.t‘ r’,apa&t 1i¢ again, please?
Q BY MR. WEEDHAN: You cou:l.d have celebrated your

a'.i“;-r""»

anniversary on the lst,'*if you had wantaa to, -I-.hen, as !ar as
18 )

money goes?
A No.
Q Then you didn't have the money on the lst to

1 celebxate with?

A No. ‘ .
Q. But you did when Shorty finished braaking this

Then you had $45?
A Yes.

And that is what you used t‘o‘ce‘lebrata with?
A Yes.

LT CieloDrive.COMARCHIVES




1. 1 urs. Shea be ordexed to remain as a witness for the defense.

ST

13

W | make it at the bench?
5
% |
1 1
19

C 2

21

22

23 |

24

26

5357

0 You. didn't havc any other moneys at that time,

:a.ny other substantial moneys?

A No. ’
.9 pid your htmhé_nﬁ appear to have a good time
celebrating with you that night, Mes. Shea? .
" A Yes. |
MR, WEEDMAN: Thank you, Mrs. Shea, That is all I have.
¥HE COURT: That is all. Thank you, lady.
MR, WEEDMAN: Yéur Ii@ju:‘r., I respectfually request tha;tt

I do not want lier excused, your Honox. HNow, she .

| may ve on cail.

. MR, KATZ: If you have any statement, would you please

MR. WEEDMAN: That is all ﬁ:'wanted to say.
THE COURT: Is there any objection? . ,
MR.. EATS: “There is no cbjection. Sha VAl be availeble |

at ébunsel's pleasure. I

THE COURT: AL Tight,
You woi 't want hexr hexe at this time, Mr. Weaedman,

: Zater on you want her harg?

¥R, WSEDMP.I\T: *'Zes, yorm Honox.
fcoﬁM': «Mr:. Shea, the deferisa counael has indicated

| that he zn;tll ar may want to e&:amine ;vou rat a -later time in
% .
| the :Eutura, 80 T ar’ Isking yo’a to keep 'yourgelf in readiness,

~

1 I won't ask you to sit éown :heu:e and wait through these
2

PR

o 'Prgqegding" You cﬁn 'if YO“ Wﬂnt to. Thﬂ Qaurtrmm in open’#
28 |

1 am not asking you t'r.;,"buﬁ I am telling you that

CieloDrive.COmMARCHIVES
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11
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15

%

iz

18

19

’20 g
21

22

23

25

I

27

28.

8

| you must be available ax a witness if you are telephoned or
| advised to come in. You are under subpoena, and you are under

' ofder of the court, oh

L
Now, do you undqf;;rsta’nd that?
. %y .
. : ¥ ¥
THE: WITNESS: © Yas,” sir.

P -

*

PR S

.
- auy
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.1
12 ]
13

i

.15

16

1w .

18

19

20

21

# | your Honor.

25
24

25

36

27

28

. ) - .- N .
SR S AT L S VAN .t

L - . -
‘. . * 1 vi'a, -n.-r .5'\ L ; ok

. i . . . I
}*‘ '.e—,'«“fl;»‘ﬂ\rt“_' Pt H

I'm mak:lng thig in order: but I am not

g‘,.tr

THE COURT:

trying to diacommodej you qny Jdarsg" than Y have to. You must

be kept in readinass just in case you are called back,

‘ Wl e
THE w:mans: Yas, sir.

THE COURT: Gentlemen, do you havée the phone number and
addresg?

MR, RATZ: f’ﬁl, youx Honor,

THE COURT: Thank you. You are excused now.

Thank you very much, lady.

Now, you call your next witness,
MR, WEEDMAN: Esxcuse me, youy Horor. As long as we have
Mrg, Shea here, may I inquire, or would vour Honor inquire,
of MEs. Shea if she has given her most current address and |
most current telephone number to the district attorney?

“THE COURT: Yes. Would you tell us your phone number?

MR, KATZ: Your Honor, we have it.
THE COUR?P: You have the latest number?
MR. KATZ: Yes, your Honor.

MR, WEEDMAN: Counsel may not know that,

THE COURT: 2Are you satisfied?

MR. WEEDMAN: No, I want to hear it ,fi:o,m Mrs, Sliea,

MR. KAT%: If your Honor pleases, may we approach the -
- bench? - |
| THE COURT: Well, I don't think so.

MR, RATZ: - I have never hsard of such a request,

THE COURT':

| want to dpeak it

out loud.,

Well, you.are hearing it now, She doesn't

CieloDrive.cCOMARCHIVES
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baoa o L _ Sty
! t“—"-‘n t -

by ’ [ . - +. . . FLali

8a2 1| . MRj ' ;tATz,:?f_:sitga jd;;a"sbht;t gfﬁi -ﬁloﬁ?-,f;ip}xo%; 2

o THE COURT; Wall tha’c 5!‘3, it, Step 'o.ver to the defernse
3 | counsel so that he may haya yqﬁx; ;lalnber. '
i | o You qtop over hereL, please. He is entitled to it
5 | because you are a witness, if he wa;z:::s ‘it

6§ 1 Wait a minute, you don‘t want to give the name and
7 | address? | |

8 | MR, WEEDMAN: I don't need the address. I nead a place
9 | ‘to contact this woman.

o e THE COURTy Well, if you don't want to do that, we will

'n hold you here.

12 MR. WEEDMAN: Well, just let her remain., That is all

13 | right with us.

ol MR, KATZ: I would ‘lika‘ to approach"the bench.

I | I cite counsel for misconﬁut-.’ ,

16 ‘ MR, WEEDMAN: I am sorry, yvour Honor; I respectfully ask

. .: ‘that vour Honor ai:riké Mr. Katz's remarks, and just tell the

RN Jury to ignore :i.t, please, for the record,

b - THE COURD: DQ you want the sddress or not? Let's get
2 | that.

: 2i,- |- Do you want the address? If you do, come in to
22 [ chambers,

% | MR. WEEDMAN: Well, Mr. Katx seems terribly” disturbed

2 | about this, your Honor. I don't wgm_‘t. to d@isgturb him, I just
% | want to make sure that this woman is not going to leave the
26 state. I want her here. ' '

27 ~ THE CQURT: I am satisfied to take your request, but I

28 understand you want her address,

Ry

P CieloDrive.comARCHIVES
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8a3 1 MR, WEEDMAN: I will accept that.,
2 i THE COURT: Are you satisfied with my instruction that
3 | she remain available to the order of the couxt?
4 | Poes that satisfy you? |
5 : MR.) WEFDMAN: Well, it certainly does, your Honor, except
6 | I want to make sure that the district attorney's office knows

ki whare- she is, |

8 | THE COURT:' You will take Mr. Katz's assurance on that? ’
"% [ . MR, WEEDMAN: She is a convicted felon., She is not a

10 | california resident sinca‘- ;9.68-.

n - THE COURT: 1t s g{o ,_3.51 chambers. We are having problems
12 herea » : e ;'; . |
1B | MR. KM‘Z- ¢ Would your Honor strike t:he remarks of counsel

r

- ¥ | and ad.tnon:l.sh the jury to disregarﬁ them§

L ~ THE COURT: In a 1ittle whi;.e I, will handle it my war.
I | '_ |  {The following \P.rociae&ing# Were had

| . in chambers.) . f“'~ R

18 THE COURT: We are in chambe¥s. Both counsel are here,

19 and the defendant is hexe,
| S I Now, let me try to quell the atorm here, gentiemen.|
A | MR, WEEDMAN Thank you; your Hofior. _
2 : THE COURT: I will ask this ag a Quesiiqn + Mr, Yesdman, |
21 First, I could put the witness and hold hier in
2% custody as a material witness. I don't want to do that‘ if it
» | can be avoided,
% . Are you satlisfied that I obtain from the witness
2T | a gtatement in ¢pen court, or admonition, or in chambers, that
% | ghe will be available to the process of this court, and in the

CieloDrive.coOmARCHIVES
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8nd presence of the district attorney that the district attorney
_has the number or the way to communicate immediately with the
, | witnesa?

Does that satisfy your regulrement?

s | MR. WEEDMAN: Yes. I just want to make sure that

P Mr., ‘.Kai:.z knows where she .'Lives, and the only way he is going

; | to know is for her tq hell’him.

w

e | , What«eﬂra Katz was maying out there is, well, we
9 . know whe;e slie h} I,mdon'»t accept i:.hag:.glf .
0 | ﬂl‘HE Courp: I'm- not :usm.ng you td, . .
1 ‘ | MR, WEEDMAN: She: is anything ‘httt a reliable citizen,

3 ¢ v
’.4 . P 'l!

12 | your Honor, R

® | THE COURT: WMo, 1f we brigg her 4n here -- you sea,

w | ghe may be undey duress by éiviné her gaagegg. or phone number.
15 | I don't know. '

6 | I don't want to cause more trouble than we have.

W That is what I am concerned about,

18 MR, WEEDMAN: Very well, your Honor, but I do not accept
19 that, réspe‘,ctf.ully, becausa ~- |

m | THE COURT: Now, if I bring her in here and at this time

20 | state to the district attorney, or the district attorney

22 advises hexr that -- over to the side, and £inds out if he has

2 1" her latest address and phoné number, and that is the number

4 | that she will be available at at all times, would that satisfy

{ you?
% | ﬁg‘ WEEDMAN: Why, of coursa,
2z | THE COURT: Bring her in.
28 »  | MR, KA?%: T would like to be heard on this recorxd.
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"ﬁmachines for him. I have given him addréssea,‘and lists.,

Mr. Weedman has known that gratuitously, without formality,
without motiona, I have made verything available to
Mr. Weedman. I have gone out of my way.

T have made tapes available, I have secured

I have done everything that I can to convince Mr, Weedman that
he knows, as an officer of the court I will do everything that
I can to secure Her presance or make her available at his
convenience, ,c .
1 have always done that. I don't think he would
indicaxe'%o Eha é&ﬁtraxy that I have not done so in good faith,

' What 4 am*saying‘is Ehisg yonr Honor. This woman
is out hare crying in the dourtroom,’ Huw, she iz so fearful
that her address wil}~bc.made knowzlto the public --

THE COURT: I amﬁnot taking it

L S A
1;1 v fﬁ L ) ¥

A T R - . %
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éB‘j_ 1 MR, KATZ: Mr, Weedinan understands that we are certainly |
. 2 in contact with her, We will make her qva,i.lable to Mr. Weedman;
3'. should he want an investigator to talk to her or for whatever
e }.egitiniate‘ purposaes. .

I He could assume that we have erough good faith and -
6 integrity to mike sure we have the latesgt and last address,

7 | THE COURT: All richt, but let's get the statement from

¢ | the girl in here sc there will be no question about it.

9 | _ MR, KATZ: Personal aspirsions cast upon me in front

.1o: of the jury, I think, were o ,

11 THE COURT: I don't. think so, I will txy to satisfy the
12 jury in- ’chis :;esgédt by admonishing them to disregard any
: 13 problems th;t may have existed, to put it to one side,

Y

4} - B Ge‘t:-‘tha girl he‘x.‘e ;_for a'minut.e . 1f you will, please.
. B : _  Now, you' s:l.t dQWn, Mrs. Shea,

) | Now , liﬂtan -to nf z}‘jp}lease . and don't get too ner-

1 vous about this, . . S SRR

B I have the righi::, but I don't want to do it, to

19 ' keep you in custody pending the trial. There is a section of
% | the code on that, or else I can impogse a very substantial hail |
2.  to hold you. I don’t want to do that, but T must impress upon

2 1 you and £ind out here, and first of all I believe Mr. Katz is

2 correct. He made a correct statement, He has your lataest

2 address, or means by which he can get in touch with you immedi-el

% v atﬂly.
s | I am satisfied of that, but I want you to tell
27

.. 28

Mr Katz -~ ¥ don't cara, you may have reagons as to why you

wore disturbed at giving your name and address.

CieloDrive.coOmARCHIVES
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22

04 |

24

27

wddo

26,f,district attorney's office ktiows where gshe Iives,

I'm rot trylng fd pry it from you, but you tell

i_ Mr. Katz. Go over in the cornexr and‘giﬁa him ~=~ put it this

way. Is the number, address, or way of communication very

latest address that you have, the one that you have given

Is that corract?
THE WITNESS: Yes.,
THE COURT: Will you be available at that address if I

say to Mr, Katz, "Mr, Katz, you get Mrs. Shea in heére, The

1 defendant wants to cross examine her"?

will you be availﬁblﬁ at that address?
THE WITNESS: Yes.,
THE COURY: The court is making it an order.
'THE WITNESS: Yes, - . |
THE COURT: You 'mé.agi'&o that.
THE WITNESS: gqté’p J
THE COURT:  You understand that?

THE WITNESS? "!;?E. i: ‘_ ! -: o R (j i',- “I ;

- s e
t o # LU 2

Al -
L ..»’,

THE COURT: In that way I am not trying to publicize
your address, you see, buﬁ:fbp‘ﬂus#f?g-ayailable‘
Do you understand that?

"'j :' ; ) \ g i ‘,
THE WITNESS: I will,
. THE COURT: &All right, Does that angwer our quéstionri
gentiemen?

MR, WEEDMAN: Your Honor, I want to make sure that the

How can Mr, Katz teéll us that he knows where she

lives? I want her to give Mr. Katx her present address.

CieloDrive.COMARCHIVES




9 fls

10

i1

R E

4

18
19

21

22

28

2.

26
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28
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delivar it to the clark who will seal it.

.don't even want it,

to her appearance in court.

I don't care éb know what it is, and her‘present telephone |
number, That is all, | | ’
| That iz all I asked .for outside,
MR, KATZ: -Hagdaléne, would you please once again write
down for me your present address and teleplione number, and

any other number where you can be reached, and I will then

Would you do that?
THE COURT: <Give it to Mr, Ratz. I won't take it. I
‘ MR, WEEDMAN: May I ask Mrs. Shea a furthér question
ralative to her appearance in court?

I just want to ask her a further question relative

“‘i i+ F
. PR TP
G A
. - A -k_?
s 3 ) ;‘ !
IR SR
: N ¥
L
R . - . - < e
-7 F ¥ . ¥ * 3 -
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INBEX

10
B
1z -

3 T

2!

5 F
6
Tk pz:ostitutién 9: for ai.ding ana ass:l.sti‘ng Prostitution in 1969‘?
18 | L
PR

" | your Honor.
20
2|
2 .
» | was placed on probation. I may be in error on that. I don't
24 | :

.7 | have the make sheet at this time.
25 '

%

2 |

r‘zs‘r.'

. 2?@‘?

THE COURT: Tet's get this done first. Just one minute.
Givé it to Mr. Katz. I won't even look at it as

a court:

(Witness writing.)
THE COURT: All right.
Now, take ‘that, Mr. Katz.

Now, your question.

o | BXAMINATION
BY MR, WEEDMAN:
| 9 Mrs. Shea, are you presently .on probation to ‘any
| court? ' '
- A No.
Q Are you preaantly on parole?
A No. -3 ;'3
Q J'matfwas ;:he ﬁisposition of this last arrest for

L s
m Qiﬁgsw objacih.m *i'hia is not a deposition

";fq e

MR Kaﬁz: x

'THE COURT: I will; sﬁsi:’ain you:r:« pbjection.
. MR. RATZ: 'rhank yau. I am shockem

) f‘ ,-‘A
MR, WEEDMAN: 'I'he recdord seemad to ﬁa to indicate slie

THE COURT: I think it is immaterial.
MR. EATZ: It is immaterial,
THE COURT: If the People cain't produce it you may have

" efror in appeals, It would be error in favor of the defendant. |

CieloDrive.comARCHIVES
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19

20
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23 ;‘
7
25 |
%

28. |

;f}in:.f . ) | - Ex$48

[N
.

i gorry about that thing out thnxa, -I wgs really only asking for|
X e
' an assurance that the D,a. ha&.har P#@nent location,

R satisfied. '

1 which would exist for furthér.pznceedings. You are ﬁrotectcda

'L--n é«,, %

}
e g T o N T
- .

o Q’“ 3 1 %i L’!_'

. MR ms:znms Lpil "‘qb:l.do;;b;} that yéhx Honor. I am

THE COURYT: Y ap., sura she*hgs;gag ;t thera. I an
J#“’ . .

ME. WﬁEDMAH I am, too, #Qur Honor, Thank you.

THE COURT: T would say after the insistence which yon

are justly eéntitled to make, thers are very serious grounds

| MR. WEEDMAN: Then I appreclate that vexry much, you
Honox. That is all.ud‘could ever possibly ask for here.
THE COURT: All right. That is it then,
MR. KATZ: Yes, thank you.
THE COURT: ALl right, Q
'Wa»uill.taka a short recess, folks,
| {Recess, )
{The following proceaaihgs were had
in open court cutside the presencs
of the jury:)
WHEﬁOOﬁRﬂ; All right, gentlemen.
Now, we will go ahead. People ugninat Grogan.
We are back th_co&rt; Defendant is heren defendant's counsel
is here, the district attornéy ié here, | |
You can bring in the jumy, aheriff.
THE nhlhlrft Yos, sit.
 {Thé following proceadings were had
. . in open court in the prasence of the

Jury:)

R .
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THE COURT: Now, we have all of the jurors here plus
the three alternates.
Ladies and gentlemen, let me say because court was
determining on the address of the last witness, Mrs. Shea, I
am satisfied that the'witnesa is fully available for immediate
prasence back in court if, as and when she is needed again.
And let me say that just overlocok any discussions
between counsel arising in court back and forth that are not
pertinent to the case. Just overlook them and remember you are
here in the same capacity as I am, as the judges of the facts.
Your duty is to judge the facts. Don't be disturbed or upset
one way or another on anything but the facts, that is all.
Go ahead, gentlemen.
MR. KATZ: Thank you so much for that admonition, your
Honor.
The People wish to ¢all Sharon Babcock.
THE COURT: All right,

SHARON BABCOCK,

called as a witness by the people, testified as follows:

THE coﬁRT: Now, if you will please raise your right hand
and be sworn.

THE CLERK: You do solemnly swear the testimony you may
give in the cause now pending bafore this court shall be the
truth, the whole truth and nothing but the truth, sc help you
God?

THE WITHESS: I do.

THE CLERK: Thank you, ma'am. Will you take the stand and
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12
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16

It

18

19

20

21
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28, -

2 |

25

26

27

2

ba saated, please.
THE CQURTn

¢an hear.

lady, you please #it down hexe so everybody

Pull this microphone up and talk right into it.

'J.‘hat‘_s it.

A Little closer, if you can.
: ‘ Keep your voice up.

is it. .
You tell us your name, ﬁill‘you,'plﬁase.

' THE WITNESS:
THE CLERK:
THE WITNESS:
THE CLERK:

A1l the jury must hear. That

Sharon Balicock.
Will you spell your last name.
B—aQb-c—uwc-k.

Thank you, ma'am,

THE COURYT: All xight. Thexe you ara@.

Now, ¢go ahead.

DIRECT EXAMINATION
‘BY MR. KATE:

o Mrs,. Babcock, L am over here. And when I ask you

. a question if you do pot understand it will you ask me to

rephrage it?

-

L] e

A (Noddiﬂg‘haad afﬁifmntivéiy.}l

#HE COURT: Don't nod your ﬁuaﬁ.

THE WITNESS: Okay.

Yasd,

" THE COURT: peék upa

Q. BE MR, KATZ: *All right.
’ Haw} fuu se; the gentleman who is seated in front

..oi you 1n thtt go?g %Q?ki?g ?;own1sgit?1; - Lf

A ves, P PO TR oot Tl e

,-_-1 r% .}h:

5

Lo

g ——
Lo gt ?\l ‘ir ‘.
RN B AT
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2 | corridoxs for thrae days, is that right?
15

4

15

16.
7 -
1B

19

20
A |

.22~

23 |

24

2%

%

27

28

" i}

0

: ﬁnﬁexstand.?

e A

@-

Q
A
R

 we can a,:l.l understand, ’ ﬁ,ill’ you &c, th;t?

oo

)
A

¢
a
2

A
N

" thé stand?

A
- Q

. August of 1969. Did you Egceiva A :.:a:‘_gé from Nikki?

© HMrg. Bahcbck, are you martied ‘to Jim ‘Bahcock?

~ All right.
' Yas, we did;

- Yes, we did,

He is hera t.;c..t_:ake- ‘down everything you say, you

- '; ' .’ ' }
y ,“ : ;-’,’é
Y”. # o 1 r ‘
§
He cgn'i: take it down if you nod, ian’t that :cight?

O - A - 'Y

”Ml \:L%’ Tt . Ve JE - ?
‘Right.» AR PRC N }.. 1

% 1
{. }iﬁ ..f'f,* o

" 8o you have got. to talk ﬂght: into a m:lcrophone 80

Yes,
LY q.-— * 'l T
Yeg, I am.

The both of you have been waiting in tha hall

WB have.
Mr, Babcock is preasently outside, is that right?

Yas, he is. o

And aid you meet -~ strike that,
Did you know Shorty Shea?
P —_— s

e

And did you meet his wife Nikki?
—— N i " - e b A———Y

T

And that is the previous witness who just got off

Yos, she is,
ALL right. ‘ _
Now, I want to direct your attention to somatime in|

—~— -
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o

12,

13

14

15

16

L

19

20

21
Lo

23" |

24

26 |

26
27

28

®353

> Yes, I did.
9 All right,
( APProximately'whon was it?
S was after tha oo :!:l: was about the 26th, 271:1': of

' August. -
wx*‘“""'"&} .
) That:'s 196,9-?\
. P il

a Right. .
, 0 2nd can you tell us the ?..“";..}?,?Pff", mag;tgﬁ_éof that
| conversation?

»  where to find pon.

W»w—,« -

0 Al right.
would you i:all ug what Nikki aa:l.d and what you sa:l.d
in that regarxd.
X She just wanted to f£ind —-. |
MR, WEEDMAN: Exciuse nme, yolr Honor. It nay well be

| the qonversation will not involve any hearsay, But we have no

T | ey of knowing. Of courge thera is a possibility.

" YHE COURT: Read t’he quest:ion aguin, plaase;
(*:{'he queution was read by the reporter

PR I ]
as fonowa,

";:-'*"g Ml rs.gnt., Wo;:idt ggu «tex;t, ns
what Nikki saill and what’ yciu said in that
kegard?”) - e j;' 1 } ':; ¢

' "~ .
A . i‘ .

MR, KATZ: As an offer of p::oof —

By . Ik, .

;»5

pHE COURT: T will 1ist¢m m that:. 1'rhat is a s::pnvarpation

the 26th of August 1969%

MR. RATZ: Yes, your Honor,
THE CODRT: Well -~

" CieloDrive.COMARCHIVES
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- e
f‘;'t} ; .

R / : '....'

! MR, KATZ: It is not offerdd fof the fruth of the
[ amsertdons. | oone nUL S
3 ' THE COURT: Well ,. w;'d bet,ter have a statement in
R c¢hanbers. I ’do_n‘s: know what the witness is liable to say.
5 | I don't Know., |
8 Batter come in chamhers, I think. I don't know
7"-';" what thils witness may say. ¥You can make an offer of proof. It;
® | shouldn't be in front of the Jury. |
R Do you want to make an offer of proof up heras?
v 1. - MRs KATZ: Yes, T will ba happy to, your Honor.
o THE COURT: A1l right. .
‘1‘2 i Come on up here,
1
14 :
15
16
17
. B )
1
20
21 :
: o
.2 |
o |
26
o
4 ' ;: N :
S e T CieloDrive.cOmARCHIVES
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i0:

11

12 f‘
i3 :
n
5 |
16 |
17 j
8
1

2

21

2 |

23

24

25

26

2

28
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(The following proceedings were held
in chambers.)

THE éOUnmé All right., Now we are in ch;mbers; Defend~ |
ant is here. Counsel are hergi reporter and‘clerk.

_ ‘Go smhead,

Mﬁ.'KATz: Yesn, your Sonor. Again let me emphasize that
+this is not offered Ior,ghe truth of the aigertiona, it is
mgtely asg circﬁmstantial evidence and qorioboxatife evidence
as to when Mra, Shea first contacted Mrs. Babcock after.
ﬁeceiving the Babcock number from Mr, éhea, '
| Now, the testimﬁny would be just simply --

~ THE COURT: Makeaa leading queation of it without going
into tha contgnts, then.

QR; Ramzf Well, no, your Honor, if I nay just finish,

THE COURT4" I ﬁill lat you talk I won't try to cut yu
off.

_.,. - - e
4 'K

MR.,. Kamz- That;sounded shoxt“ I didn't mean it that

l

way. . i “ .,

5

% { {
b

THE COURT; It is a1l right " Go ahead.
MR. RiTZ: In other words, what I intend to show is that |
approximately on three éccasidns Nikki had called Mrs, Babcock.
The first time around August 26th or August 27, 1969, in which |
she -~
| THE COURT: Mrs. Shea?
‘MR, KATZ: Mrs. Shea. Thank you for correcting me.
‘THE COURT': All right.
MR, KATZ: Mrs, Shea attempted to find out through
Mrs; Babcock where My, Shea wak. That's all.

CieloDrive.comARCHIVES
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10 f

13
TR

-15

16

17
18 k
v |
20 |
21

.22

23

26

27

28

2355

| of the conversation.,

' conversation did she make a call some place in an effort to

1 Mrs. Babcock in an effort to locate Mr. Sﬁea, wvhat nessage

There is no mehtion of Charles Manson or anything
like that. And just in other words, "Where is he? Do you
know whexe he ig?"

2nd then to which Mrs., Babcock would reply, "Well, |
he may be at Spahn Ranch.” And that:would.ba the basic tenor '

' T will then ask her whether as & xesult of that

locate Deonald Shea. And she will reply, "Yes.™
and T will say, "Where?"
uy callﬂd.Spahn.Rancha"

"Do you have the numbexr?* "Yes,"

”What ib tha number?“ And ghe will give us the
nwtber. And sh%,wiil produca a telephone bill which she
recgiqu apgarEntly from General Tblephona Company showing ==
"I‘H#E’#C(?UR'I!: This is Mrs. Shea? .

S - .

i

" MR, KA&Z-» No, Mrs. Babcbdk. :.f{
THE COURT: Just a minute. I'm soxry.
| All rtghﬁ Go ahaada
MR, KAIZ: ‘ghowi?g N toll cal% made from hezr House to
Spahn Ranch andvgu;é toifix tha,approximata date when she
called, ‘
So, in other words, we aré only showing circum-

gtantially the approximate time period when Magdalene callad

she left and then what Mra, Baboock did. And that's all we are|
showing.. | :

This ia nothing for the truth of the assertions.

CieloDrive.cOmARCHIVES.



923

Jo fls

w0

1

13- .

14

15 .
16 .
7

1B |

19

20

21

22

%

24

%5
% |
27

28 |

o3ut

m‘co‘um; Well, ym; are offering this, then, to show |
the state of ﬁinq‘of Mrs, Shaa with respéct“to making telephone
.calls, substantially, is that i1t? Otherwise you get into |
hearsay stateménts,

MR, KATZ:

Of course. In other worde; I am -- I can't

; empliasize this tooiét:ongly-éﬂ merely bscaiise you have a

statement¢ ycur Honor, it doesn’ t mean it is hearsay unless,

in otﬁer wbxdsj when people verbalize, uhless it is offered

for_ the truth of the matter asaexted..ﬁlt is obviously hearsay
F! *gl?'..‘

which is inadmipsibieiuﬁleas it comesrin under one of the

well—recoqnized exceptions. -zi;
w4 H e D
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a0-1. But if it is to show state of mind, and it is .
‘ . | 2 otheﬁis“e relsvant, i:h._anA under 1250 ‘of‘ the Evidence Code it
| 5 | must come in. I
4 o Now, this is merely circumstantial evidence to show
5 f: the app’z'o:;:itdcte time period when she received the call from |
. 8 ﬁrs. Shea, coﬁcerning Mrs. Shea's aefforts to locate Shorty

.‘_!r‘,f

7{‘ | through the Babcocks.

"‘i;’

3 ' 4:4 o ‘ *_ .. It shows the cti.‘l:ical date around August 16th,
" 9;. Auguli‘- 17?;; i,;- 196% a‘nd :Lt-::ghta% ﬁrs. Baboock's effort to locate
© | wmr.snea, .. . . .
1 : v ;Lgaj_u, {;herp is nothing in there which is
12

' prejudicial, inflammatozy or.:b which iz in any way offered for

Z 5%
21 the truth of the assertions. your Honor,

* ~Again, verba-l statements can be uged just as
anything elﬂa, as cimumatantial evidence.
6 |

| av,idance estublj.ahing & time period.

8: A
* Now, if, for axample, she calleﬂ and asked about

| Apaxt from state of mind evidenca, circumutantial

? - the su}z and the moon and thé stars, it would have no relevancy,
. jvould it, your Honor? ‘
o ’ ‘ . Bn othax .wo::dl-; if T asked her, *nid Nikki call you|
® &t this time,™ and to which she would reply, "Yes." And ""Hhat
® did ~-gmi talk hbbut? -ﬁell., wg talkad about buying a Jaguar.
24 We talked about t’lﬁ'& gun, and the moon, and the st;a::s."" There
25 {1 would be an obv‘i.dus objection on the grounds that it is totally
* irrelevant and immaterial. : ‘

| . :: ’ But if “the donversation relates to the subject

-matter of the wherasabouts of Shorty Shea, it has materiality

CieloDrive.coOmARCHIVES
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U and it also is circumstantial evidence that this is the time
» | period when she received a cali concerning where is Shorty
3 | Shex and of course this iz part of the circumstantial evidence

4 »Ito‘ be presentad,

5 . It is clearly aq:&issible under 1250 of the Evidence |
6 | Cedes ‘ ‘
7| MR, WEEDMAN: Your Honor, I merely felt this offer of

5 | proof was in order because the question could have permitted |
0 all kinds of hearsay, and we didn't know what waé going to come |
0 | in. | |
| . THE COURT: Do you object to the testimony?

12 | . MR, WEEDMAN: W6, your Honor.
8 |, THR COURT: Well, then we are all right.
| MR, WEEDMAN: Oh, suve, your Hohor: It was just the

15 | one thing that I'm not tdo clear about, the business about a
16 | ,ﬁe.lepho’na bill.

1 _‘. ' THE coum'a Well, she's going to testify that this is
18 N; a: teughone%' b,uJ. showing that she phoned the Spahn Ranch.

aih e

"-‘9‘2'-5 3 % MR. WEEDMAN: she called the Spahn Ranch.
T

BRI RS ! | THE corm:' Mxg:, Shea ‘alled the Spahn Ranch?

’ ‘21"‘ MRS ;KA'EZ $ Hot H:cs. Shaa called the Spahn Ranch, Mrs.

2 | Hahoock did; and 1, 311’1 haye her produce the original bill.

B T 3ust saw :i.t‘ the other day. I will have a copy

* | of it forMr{ webdman toilgck at.
MR, WEEDMAN: Fine. You don't need the original.

% | THE GOURT; ALl right, let's go over until 2 o'clock,

2 because you have cross-examination l"xe::é,.

® MR. KATZ: Cextainly, your Honox.
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=1 2 o'clock. ﬂ:hanlt you vaxry much.g

22

23 |

24

%

% |

21

28

359

A

(',ifhe ‘following proceedings were had -
in open cpurt in the presence of the
Hurys) ' |
THE COURT: We will proceed. Peopleé against Grogan,
Counsel and the defendaiit ave here, and the jury
e;nd the alternates are present. - |
Now, you indicated in cha.mbers that you had two

| ‘questions.

MR, I:KBTz : A few questions.
THE COURT; You had questions, Mr. Weadman?
MR, WEEDMAN: Well, maybe none from us of Mrs. Baboock.
THE coﬂnﬂ:*: Let's take the direct, then.
, MR, th‘z: I was going to say this, your Honor, I think
Mx's .}‘ Babbdck has to wait for her husband anywaye.

e

t &'. L7 . A i
Wq w,il,l ,go wsr nnt'.il 2 o'clock.

T T{iﬁ COUM': .Let's don't bé Srowded.

‘I wﬂ,l ask th&t all the jurors kindly return

. proumptly. bo» hot dj.pcuu 'I:he case or come to any opinion or

i | -
- conclusion., -

|

¥ "—ni—i":“- kR

AL 1
Lady ’ we will take your testimony promptly at

Do not discuss the case.
Thank you, gentlemen.
{(Theé noon recess was taken to 2 o'clock

p.m. of thé same day.)
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-
. ‘ 13K
#11 ¥ LOs Ancﬁtns,,canxwonnra, FRIDAY, JULY.23, 1971; © 2:05 P, M.
o . ‘ * : é) -
® " IR SRRV I T SO
. Yoo it R S A C .
3 - Lo j-l_ r " ,,; L - .,i ) ';_J K .I. - i -
s | THE COURT: All right, _gentlemén, Now we will proceead,

. . il i
5 | People against G:oga.n. ) ’rhe defendant is here, counsel for

6 | defandant is here ,Paogla s counsal ;i.s hexe.

7 - Now we wil‘.l. 'b'xing‘in the jury, sheriff, please,
8 | THE BAILIFP: ¥es, sir, your Honor,

9- | {Proceedings were rasumed in

10 : ‘ . open court in the presence of

13 -L : the jury‘.,‘)

12 | THE COURT: Now we have all of our jurors here, the

13 regular jurors ,l plus the three alternates,

) 1 So you may call your witness.
. 15 MR. RATZ: Thank you, your Honor,
16 | Sharon Babcock.
g ‘ o
8 f . ' BHARON BABCOCK,

19 | resumed the stand and testified further asg f:qllwa:
o | THE COURT: Now, lady, you step right over here, You

21 | have already been sworn. So tell usg aéain your name, please,

28 THE WITNESS: Sharon Babcock.
23 THE COURT: 2All right.
% Now, yott bé seated, Remember, talk to the micro-

%5 | phone and speak up so the jury and evéryone can ‘hea_r you,

27

. 28
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1 ' DIRECT EXAMINATION (Resumed)

=
4 .
-
o

BY MR, KATZ: 1

3 | Q Sharon, ;I am over here, if you can see me., We

s | viere talkingr juéiz &t the recass about a teleplione call that
- 4

5 X believe your said you received from Magdalene Shea in the

l

6 | 1atter part o,f Autguaig, 1969, is that Jéorrect?

7 | A Yes, . .
8 | Q and do y:oﬁ know ;zh:axfux;lft was that you recaeived
9 the call? , | e

RN . A It was on the f';t:h" N
I THE COURT: Set the date.
1z '_MR. KATE: Yes.
B |- 0 The 27th of what?

| .M A August,
o % | g . 1nd that was 1969, is that corvect?

L A Right. | ‘ ,

w G And would you tell us the conversation you had

18 with Mrs. Shea at that timé -~ and the jury should be

¥ | admonished, your Honor, respectfully, that it is not offered

» for the truth of the assertions but for the state of mind of

2l the declarant, Mra, Shea,
12 f1s 2
23.

24

26

2r
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13

14

15

16

B

18.

19

20

ar -
22

23

24

% |

27

- xr -
‘:' . ' o TRT LT

R 2362

2% |

THE COURT: Do yvou want a restatement for the jury on

that, on your statement?

admitted?

MR, Ka&Z:l Yes, your Honor. It igs offered for the
limited purpose of state of mind,

THE GOURT: For thé limited purpose of showing state of
mind, ' | ‘

Go ahead, " .

THE WITNESS: oOkay. The last time we saw Don he told us |
| he was staying out at Spalin's,
MR, WEEDMAN: I am sorry, your Honor.
MR, KaTZ: I agree with-counsel,

Q
Doriald Shea,

{ August 27, 1969?

THE GOﬁRT: What did you say to Mr, Shea and what dig
Mr. Shea say to you at that time,

MR, RATZ: Excuselma, I think vou mean Mrs. Shea,

THE WITNESS: Nikki asked if we knew where Don was ai:

"
o

g .

H

4

‘i‘ “ ! "é‘::‘ﬁ i B w i

undgfstand.gnejanotQQraa ce b Pt

ey

;w&l& da what gou said, and what Magdalene Shea saidl,

T Let's back up for a moment. I want to make sure wel

Is that clear to the jury, the purpose it is being

Tell us the conversation you had, not thé one with ‘

You told ua that Magdalene Shea called you

A T ST P A N iy 0
BY MR, KATZ: Slow down, you're going too faat.

Yeg; and we told her he was out_at sPahn's.
me o

“WE“ ox "you"?

T told hei
g

o + -
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‘"

w0 |

Ik

13

4

B

16

a7

i

19

20 |
2
22

93. - '

26

27

28-

Bl

You received a call from Nikki, who was M#gdalena
Shea, August 27, 19697 |
| Is that correct?
A Yes,
Q All zight., Can you tell us the conversation you
personally had with Nikki at that time,
What did you smay to he; and.ﬁhat did she say to

you? . :
' A She asked i1f we knew where Don was at, and we told

hey that he was at Spahn's.

She aska& for ‘the phone number, and I gave her the
. & G W e entenibitaciinet

phone nEEEEEJMEQQMEpen she called up therq,bwglsq,W
. When T called out, I asked for Don Shea.
Q . We are getting ahead of oursdlves.
What else was said during that first conversatiqn,'
August 27, 19697 ' ‘
A That was it.

she just really wanted to know where he was at, andj

-
- we told her, We gaﬁa«her the phone number.

Q . Isaeeg Was there any discussion at all about

m.!_{",‘:!;
1eaving wnnd “¥or Shorty were he to call you at that time?

.ot

‘; “a Mes,ishe Bﬁa if we hedrd from him, to get his

Ry ”5 n |,m-;-~“- - T

"f
unumbar and she would cali back and'we could give it to her 80

she could get in tguch.,wi ;t;im. -
T o w""” = ‘:

Q After this first telephone call of August 27, 1969,
AR SR
did you call aoma'ﬁlace? Part e
A Yes, I aid.

@ Where did you call?
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1

13

’1'4'.5
5
is -
17
.
‘19'

36 -

21

2

a3

24

2% - |

27

®d63a

A T called Spahn's m_mc;'h.

o Y,

A ————

Wwho did you talk with, if you XKnow?
T don't know who answexrsd the phone., It was a

. woman, a g:l.r}._ _vioman.,

!P‘-im,a—- e e

Q What did you say and what did the woman say?

) I asked if Don Shsa was there, and she sai.d they

L et i

| didn*t know who ha was,
| e 2w

Q Was that the total sum and substance of the conver-
sation?
A Yes, the first phone call, '
Q . A1l right, Now, did you receive any further calls
m.*&, ey W '*'l

from Magdalene Shea., or Nikki, as you callad hex?

-

TR e R *

A Yes e L di@

LT B, o]

-

D - Wher;?
- 2, £l r‘::;x;n apprqximately did» ygu :eceive the next call?
- A It. was later ‘on Eha:: a‘?:e_ning or the next morn.i.ng‘,
Q In othex: "WDI'&;;'- :re ara télking about roughly
. August 28, 19697 x~'"$ POREEY
' A Yas, i P » Ci 12“ Ty
Q What was the sum and substance of that conversa-
t1on?
A Well, again I t'.old her that I had called there
A———rrys SO Y

and they said that they didn't even ~— thcy didn't know him

RN g LY BT T

-

by the name I gave,

1 T e e e %

X gave ‘her the numbar, and she was going to try

and call out there.

Q All right. Did you call s;:ahn Ranch again?

W ST

A Yes, I did,
h::‘:—m_ R

ot

?
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. 'A _ ',‘i *
i - I called two more timnamm.
P * W

.‘ 2 | Qg ™ When did you call the second time in relation to

3 | this sacqnd c.‘ail from Nikkiz voon o

4 *1& X woﬁld say; it »waa a\%few days later,

R

s | Q all xight. .. pid somabody answer the phone whan you |

:_4;.,$ s,ie'

6§ | called Spahn Ranch? ,; Sy it

-

7 A . Yes, the same person ;'.hat I talked to the first
F-""***'F;:t - -

- 8 ‘L t.imen ‘ )
. e —— ) .
9 Q ‘Was this a male or a female vo:f.ce?
io ' A Female,

13 £1s n o

13

14

16
8
19
-
21
2 |
24 ’

24

%6

27
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13-1 Q And what did you say and what did the female say?

bt

2 | 3 This time I asked for sShorty. The first time I

s A P b iy MRS g

D
3. | c&lled.out there they told me he went to San Francisco. The
g M T

m_".“:‘.‘““’"_*'m~ 2o e
4 | second time ?heyﬁsnid thoy diaﬁ't know where he was at.
D e e Fo e — = S &
5 . Q‘, " I-am getting ¢onfused hare; The first tima you

6‘? toldsu& ahout a conversation in which they said they didn't
7o) how a Dofiald shua,, is, that rig?t?

1
s | A "ma:ﬁ. BRI
9 : \' Q0 - what wag tha*firstﬂcalla Now, the mecond call, as
io-f undexstand 1t, wgs a few days 1§E§£;g§tax Nikki had callaed
n | tha sacond time,fizi%hat ;;;%;;t?
12 ;f A Yes,
1 Q Tell us‘what happened, what was said with respect

| Eo call No. 2 to Spatin Ranch?

5 7
! ,: A - I called and asked As Shorty Shea was there. And
16 . : T S T T e | AL 2 MY e =T R
~ | they tﬁ;q“ga that they believe he went to San Franeisco.
7 ' W"“ - oA
- 9 You say thuy. This fémale? -
i
! A Yes.
o - ‘ " )
9 This same female who talked with you on the f£irst
20 i, T
ogcasion?
- 21
A Yeg._

g2 |
‘ 0 ‘And after that second call to Spahn Ranch did you
23 .

‘rraceiva another call from Nikki?
24 .

. a T don't believe s0.
25 .
26 |
4 , Did you make another call to Spahn Ranch?
27.- : . sy e T R S E R S s
§ ) X 28 B e

) In vel&étionh t6 the second call, when approximately

- CieloDrive.cOmMARCHIVES
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9

He

19

11" |

13}
14
i |
. E.l-

17

18
19

<20

s

2%
23

24

%5
1 be stricken. your Honor.
26

27 |

28

236D

| call. fJi

r

1 aia yéu“mike the thirxrd phone call to Spaﬁn Ranch?

A A faw.daya later. .

» e’ Rttt

q—r
" piad yon talk to somebody on the telephone?

r—
e et SR R R

| The.gamt persou.‘
w-wv -~ #e® oo

.
THE COURT: Set the date,
MR, KATZ: She si;d a faw days after the second phone

L]
#

THE dbunm: The third call ivas what date? Same day?
o ’?HE WITNEss- No. A faw days --

+

h

. },
NG Eoa. § /PHE - coua'r: Thut :la Aty Gat the date in there,
| Sy t

*NR 'xnmz. XQs._ Qhanquoub‘
i APproxinAteyg?

A i was arounﬁ“’the 29th or 30th.

0 ;. OF AUUSEF| 7y

| August.,

o This is 19697

A Right.

[ A1l right.

These are, of course, xough'egtimates, is that

| correct? | | |

A rRight.

MR. ﬂEEDEANa Wbll,‘excuse‘mcu
MR, KATZ: I have no obhjection. I will withdraw it.
MR. WEEDMAR: It is & 1aading question. May the answer

MR. KATZ: No objection.
THE COURT: All xight.
Q  BY MR, XKATZ:; All right.
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11

12

3.

- 18

16

iz |-

18

19

2 [

21

2

23

24

25

26. |

2 |
" | Ran¢h did you call straight from your telephone normally, or

28,
{ 41d you call gollect or what?

] . LT
YRS IR SR 2366

a Yo,
Q | What did you say and what did the female voice ga‘y?-“
A Asked ;qupgggthhea was there, and she said they

- didn't kno’n whare he was at.

= is that the fnm;ie talking to you, is that right?

f.is that right?

‘f--;‘ ". ~, {, 3

a aﬂb hho answared*the phone on the third occasion?
A Tha~snﬁe VQicad
-jal‘ p’;"‘f‘ll

0 All right, '
;- (Ahd this is the same female voice?

Yes,
0 AL right.
Now, when you called the first time how did you call
pid you call from your own telephone, or some other place, or
ﬁhg’tf o '
A I called from our phone.
2 AN right, |
| Is that a éol;l?-- call from your place?
A‘ Yes, it is, ‘
[1] And did you reverse the charges, or did you call
colleot or what? |
R | The first time I called straight through.
Q ARll righkt,
In other words, it was billed to your telephone,.

A Yes, it was.

Q Now, the second and third time vou called the Spahn

IR | . CieloDrive.comARCHIV
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10. .
| n' Telqphane Ccmpmy bill :Em: the period reflecting August Léth

- to and including, for axmple, Septenber 1st, 19697

12

13

4

=

16
a7
BT
19

20

21

N |

23

24

25 |

26

27.

% |

2367

1. éfa’ . Because it was a toll call.

Of toll catls®' =« i ,,‘ Ged

, Q I-take £t 'yoi wexe Watching your budget at that.
| otime? Ky T NY oA
A -We were,
0 Did you br.i,ng with you, at ny request, a General

¥ B And wou}.d you proﬂuce 11: at t.his time,

| ask Mrs, Babcock to hand the original to me,

A I:, called gollect,
R % . and why did you call collect?

-0 nu::inq the niont}i of ”August had you incurxed a number

J"h rvg

A {7 puz:c e

h,u;‘. iy

A Yes, I Adid.
9 AlL right.

'I'HES_GOURT.'. Is thai: it?
MR. KATZ: She has the original, your Honor.
THE 'COURT: Battér mark it for identification, I think,
MR. KATZ: !’os_', your Honor. |
THE COURT: All right.

| :E!aka your time.
MR, KATZ: Before marking it for identification, I would

‘ THE COURT: Yu. |
MR, K‘Aﬁ@: Hny the recoxd raflect she has done so,
THE COURT: Yes. That's right, she has.

MR. KATZ: Mr, Weedman (handing).
Q -1 have here what you handed me, which is a bill

CieloDrive.coOmARCHIVES
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11

12

13

14

% | hnve seen both?

16

17

1g

1%

© 20

21

2
23 |

2 |

26

27

28

23&38

- -,
!

{ th“ goz:xggt, ~nm:.‘zJ:aéalm:n;ar.zic? e

'?'

from Gen‘ral wgiephone Company of California,_and the date of .

B R otk

e ;‘:Llllié ‘September 25th, 1969. And it reflects message

B R R,

-l;"‘

,_‘ un ealls :Er:om 8—22—69 th:ough and including 8-29-*69. 1s

Pl

H'w-

F Yas,
Q- }Haw i‘h&weialsb what appears to be a Xerox copy

| of this gama hill._ Would you look at both of those and tell

a._ ,I ;,‘f;},,:-

| us. wheth%r thease, t;his Xerox ‘copy is in all respects a true

| and corract copy of the original?

A Yes, it is,
Q - oOriginal you have shown to me?

" MR, KATZ: ALl right. |
and Mr. Weednman, is that a corxact statemant? You

MR, WEEDMAN: I agree that the copy may be used in place

xot the original. o
| THE COURT: ALl right.
MR. KATZ: Yes. Thaﬁk you, Mr. Weedman,
‘A1l right. The People would .ask respectfully that

- this document. w‘hi;:h bears the billing date of Saptemﬁqx 25th,
‘ 1969 and which is entitlad General Telephone Company of
‘ California, with the name under the name, under the indication
| bill presented to Sharon Babeock, I would ask that this be
_ marked out of order Peopla's 51,

THE ﬁounm;. All ;ighﬁ, so marked.

‘Do you gat 1t? |
THE CLERK: Comld I interrupt, sir. Would it be

CieloDrive.coOmARCHIVES
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A1
12 .

i3~

% |

15

16

17|

18
19

20

b N -

S o 2369
A —

appxopizlata ,‘*‘\s:l.r:, to mark it 287
THE com&.z pid you hﬁva some prdpoged markings?
MR. KATZ: Yes, we aid, |
THE COURT: \k}iﬁ: is why you wantéd to mark it. thit wWays
MR. RATS: Ex;lbtl,ys your Honor.
THE COURT: How wbout that?
THE CLERK: Yes, sir., Agcording to this prepared list

a t_h%exe: is a 51 and 52, sir, in that box., There is no 28,

MR. KAT%: There is? }
_ ' At this time I wouid request 3.1: be marked Peaple's
28 for ‘identification. :
THE coum: So marked. Ia %t*-'.hat clesr to you, Mr.

. ¥
)
s

Wncdman? ‘ |
HR. WEEDMAN: In other words we\‘ﬁm jumping ahead from
20-62 to 28 ~- ‘-\
° THE COURYT: Is that right? | A
. UHE CLERR: Yes.
Mr{.. WEEDMANz I am dorry, frim the maga ei., People’s.

257 |
THE CLERK_,; Yes-, sir. N
MR wnzmz\m Thank you. | |
| mxg ‘cofirs e, xats Wil mack ft. That_is gt.)
:} ,g;g, *Q BY MIL KA‘I‘S ch, showing y People's 23 f

:l.dentzi.:rica.ti?x’nwo&ld ysm;. plépsq look on that bill and t:ell us
whether ox not you racognize a zmmber that vou said you uaed
when you ca?.ﬂ.gdi Spahn Rgnch. |

A You want me to locik at it?

a ‘3"‘

i’an {hand:'lng). *Hou:l.d you please do that.

CieloDrive.cOmMARCHIVES
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A ’?:i
14 i 8 Q Would you please be kind ernough at this time to
s | enmcircle that number and entry on People's 287
g | I will proﬁids fou withi a pen for that purpose.
. 1 MR. WEEDMAN: «I will object to that, your Homor. It is

5 . not nec?saary, Tha witness has ideritified it on the bill.
6 | It is noﬁ nicaszary to mark it.

i

- R ’That*gnly serves to hmphasize it.

8 THE COURE~ <3 has been testified to. It could be an
.' .'F‘! a } g’ :

¢
_;"}"(" \n

9 | undue emphasis.

Y

m,g" ' : It has been, testified to. The jury has heard the
n | answer. 1.thinkfgtobqblyvihét;illiibe sutficient comment,

2 I think prébably counsel is correct.

B | ¥R. KATZ: No problem, your Honor ., It was just for the
1 | convenience of the<juxy.

15 :i u --Q Now, what was that number again?

s | A 341 -- . |

L i_ ﬁR. WEEDMAN: I will object to Mr, Kaéz'q gratulitous

18 | remarks that he is doing something for the convenience of the
1 | jury. This is -- I won't make any more speaches, your Honor.
20 Thank you.

2 THE COURT: all right, I will strike that out.

2 |  ask your question.

2 MR. WEEDMAN: fThank you, your Homor. |
o Q BY MR. KATZ: fss. What was the number that you

5 | called wﬁen you said you called Spahn Ranch?

% | A 341~9026.

2 0 2nd across from that particular number, 341-%026,

% | on thiam bill is there a date which indicates the date you made

CieloDrive.coOmARCHIVES
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17

18

19

20

21

22

26
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28
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that call? ﬁ;g.ﬁ:{$i;??§f;)

A ¥hs, there is. :. ,

Q What is*tha date?' L

A August 27, 1969,

MR, RATZ: Thank you. No further questions.
THE COURT: All right, go ahead, Mr, Weedman.

MR, WEEDMAN: Thank you, your Honor,

BY MR. WEEDMAN:

Q

' know Mrs, Shea? . o)

A

THE COURT:
THE WITNESS:

Q
A
Q
A
Q
A

Q

with vou at the time?

A
Q

in fact, Mr, Shea ~-

A

BY MR. WEEDMAN: Where did you meet her for the
girst time? . ‘

 CROSS EXAMINATION
Mrs. Babcock, when did you first meet or come to

It was in'the-bégihﬁing of August.
Of what year?
1969.

she was brought to our home.
By’whom?

DPon brought her cver.

By Mr. Shea?

Yes,

I take it that your husband, Mr. Babcock, was thare

Yes, he was,

So there is no question about the fact that it was,|

No.

Gy CieloDrive.cOmARCHIVES
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143 a -~ who called you on the telephone?
9 | A Yes, 1t was, |
3 | Q How do you remember that particular date,

s Mrs., Babeock, Auqust 27 ; 1969 as I understand it, as being
5 the first time you xec;eived a call from Mr. Shea?
6 | A ‘Bacause As soon as she called me, we knew he was

7 ‘: out thax:e, and 4 tx{il.e& tog call. him on *thﬁ same day that she

': & ) . t) B : s .3_ 0 -i . -
8 | cal]_ed_ me‘ . ‘_(, .' PR "j’ ‘., . ",ﬁ

9 | Q Well, know,ing ‘he was out" there, Mrs, Babcock, why
10 dldn*t you -- maybe I misunderstood y"ou.

n ‘ "~ 0h, you d;i’di"l:ja@[l gﬁe;?"?, N

2 | Ya#, ! ﬁ |
1B ' That Shorty was at Spahn Ranch?
B Yes, I did. ‘
15 ﬂha,t did shé say in reply to that?

6 She said she would call,

oM 0 ww P

7 And did yoﬁ eveér talk with her again?

w A ' Yes, she did call again, you know, a couple of

19 days latér to see what I had heard when X called out there.
2 | ) Well, as far as you were concerned, Mrs, Babcock,
21 | shorty was there on August 27th?

2 Is that correct? .

2 MR, KATZ: I would object to that, your Honor. It calls .

2 1 for conclusion and speculation,

» The jury will make that determipation as an ultim_atd

% | tact,
27} MR, WEEDMAN: I am asking for -~

b MR, KATZ: Her state of mind is not in isaue.,

CieloDrive.cOmMARCHIVES
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10

n

g 4
EETON
1%
16 |
17
18 .
19
2 f

-21

c93

24

25

26

- e

you wera askingfor another fact, was Shorty there,

{ in¢guire of Mrs. Babcotk if she believed that Mr,Shea was there
2-2.’.' .
on the 27th, because that is what she apparently told Mrs, Sheai

want to ask that? j ; i
21 |7 "’

Pl R
— °‘ﬁ: Maindhiietill
sy ke S F ey

1
.ﬁﬁ‘; 'F

PR

o

‘MR. WEEDMAN: Her state of mind is very much in issud,
yoéur Honor, -
THE COURT: - Read the guestion, please.
{The question was xead by the reporter
ag follows:
als} Wall, as far as yvou were concerned,
Mrs. Babcock, Shorty was there on August 27th?")
‘ TﬁEQGOURT} It is speculative, bacause it 1s beyond her

knowledga.

, - T will sustain the objection. It calls ﬁbr'speﬁula:
tion, |

‘MR, WEEDMAN: Well, forgivg-mei your Honox,but Mr., Kats
wai pe:ﬁitted to go into these conversations for state of mind.
Now I am precluded from asking the most elementary questions on|
cross examination,

THE COURT: You can ask what was sald back and forth, but

| That is your question.

MR, WEEDMAN: wbll,-may'x; your Honor, with respect to

the‘state of mind for which this materiél was offered, at least|

MR, KATZ: May Mr. Weedman be instructed if he has any
further inquiiies of the court --

THE'COURfe Do you believe Mr. shea was thers? Do you
s T

MR, WEEDMAN;: That{ 1°what I mean to say.
THE COURE-a 311 right\ ask tha question.

- % ! '

- B L + - x . oo l.,l,. -
. F ST
' ’ 1 K L - . wo*

... CieloDrive.cOmARCHIVES
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14-5 1 ' MR, KATZ: 1: %ili 'db.{jééﬁ‘-td that on the grounds that
| ,,. 9 it calls for sgicplzation, c?nclugion, and it is 1mmaterial
3 MR, WEEDMAH Tt iw not being offered for tha truth of
s | it
5 MR, KaTZ: Then it has nO“ relavancy.
s 1 . THE COURT: The basic question calls for state of mind,
17 - You can ask the question, The dbjaction will be
8 ' noted and overruled, '
5 | MR, WEEDMAN: Thank youw, your Honor.
-10" Q Pid you believe on August 27th when you were
11 . talking with Mrs, Shea that Shorty was out at theé Spahn Ranch?
B | A Yes, 1 aid. | |
i3 B ¢ Did the say to you‘ that she would txy and contact
14 | him there?
. 5 A Yes, she did,
16 Q All right. There was nothing __ﬁ,j‘;’l‘.'ﬁ about that .
1 conversation, was _there, M Mrs. Babc_ock?m '
"3 D ,,.;o.; “there wasn't, i
1B f Q How did Nikki appeaxr 1 to yo\; on the telephone ) qu_
2 | way of Eggcﬁ:;xiety or anything lﬂce that?
a - ma She geemed concern;i‘._mmm T -
L2 Q m{;{f;& _;.n that conversation that she

2 | hadn't seen Shorty since August the 16th?

% . 2 Yes, she did.hr _

25 Q Did you by any chance ask her why she peérhaps had
% waited so long before sheé tried to ¢ell you?

L A No, I didn't,

| Q pid it occur to you that that was a pretty long

iy - CieloDrive.COmMARCHIVES
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15

%
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18

19A
20
21 -
T2z i

23,

24
25
26

Y

28

2376

10 |

tims for her to wait?

MR+

| question.

MR.
THE

THE

Q

"kind of quéstion during the conversation?

A
Q

that convarsqtion that you had on August 27th with Mrs. Shea?

A

to gorveryrbxiéfly through the sequence of these telephone
callp again. ';1{3? 1“3 S w .

you called Spahn Ranch?.ﬁ Ry G Q

A
Q

PO M 0

, WEEDMAN: Yasg, your Honor.

KATZ: X would objéct to that as argumentative,
ghis is the most base argumentative kind of
I think counsel should be admonished.

WEEDMAN: I agree, I whould he admonished, your Honor)

COUR&: vou withdraw the duestion?

COURT: The question is withdrawn.
Reatate it, ,
BY MR, WEEDMAN: I take it you didn't ask her this

No, I dida't,
all right, Have you told us substantially all of

AP

Yes, I Hid.
You wLLl forgive wme, Mrs., Bahcock, but T just want I

e e . . - —
N roow.e  f J g3

1
k]

‘s AL ; ~- 'f t =,

Now, aztar August 27th — w;s it August 27th that

» .
=y

B! - )
It was hugust 27th‘;
Some temale aﬂsweria gﬁe phone?
Ig that correct?
Yes, it was a young voice,
Young girl., Did you recognize tha voice?
ﬁo, '
Do you have any idea who answered that telephone?

No, I don't,
/

Ciequrive.oonnARCH IVES
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16 |
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18

19
20
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22
.

24-

2%
27

%8

377

Q Rave &ou any ~~ sven if you don't know the person's

-.identity, do you have any idea whether that person lived there |

or wWwas a regular habitue there, or whether that person was
in a position of any %ind of authority at Spahn Ranch?
A No, I.dbn}b
3%&2: aI will object.
,Q 3.0 BY MR.-NEEDMAQ»* Was thers‘any¥indication at all -~
MR Kamz;j; Excute ma; M%f Héedmaﬁ:f‘Plaase give me an
opportunity to ohjactat ’.- e T

f‘i.." '
I move to. sﬁrike Yhataver partinl answer there wag

3
on the greounds th?ﬁ;ﬁfff°?%§g?§?%‘§%f}?°tal speculation and
conjecture, _
THE GOURf: Give me the last two questions, if you will,
and - the anawar to the next-to-thenlast question,
(Reportex read the record as follows:
.Tg Do you haveé ahy idea who answered
that: telephone?
LN No, I don't %)
THE COURT: You have a negative angwer thers, The
answer may stand.
Q BY MR, WEEDMAN: When that phone was answered,
Mrs., Bahcock, that is, when you called 5pahn Ranch on the 27th,
what exactly did you say?
A I asked if Don Shea was there, that I would like
to speak with him.

Q So you used the term “Don Shea"?
A Yes. '
Q And the famale voice answered, in substance, that

S —]
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.1

1z

13

“14 ’

15

16
. |
18 T )
| .is a Xeroxed copy. A i
19- .

20

2L

.22' 1
23 ‘
i be the truth, the whole truth, and nothing but the truth, so

24

%
‘6

27

28

euririss

they didn't khow who Don Shea was?
A No.
Q. . Now, latexr on when you called Spahn Ranch you used, ,
the. hane "short:y"? .

A Yes. _
) Q Then was it the same female volce, ag far -az you
know?
A Yes, . L .
G :['h&t answered the phone and said that Shorty had

)

gone to San Francisco?
A Right,
MR, WEEDMAN: Thank yqur Mrsq Bahcock. :
THE COURT: 1Is that :ali?

g I
MR, sz-v liotl;aing further.

THE coust* mhank you, laﬁy. .
A ¥
M, Katk, yoti don*ts }mntwl:he crj.gipij. :5111?

e ha

MR, KATZ: 'I'hat is correct. we hava Paople % 28 which
Tty Ve "5 ?

T R

4 . '-"‘l

. 1
;" s L A

Jim -BﬂbCQQko L

I AR ‘ :

THE COURT: Raise #our  right: ‘h;xid.t, .‘plé\ase, and be swoyn, '

‘ THE CLERK: You do solemnly sweéar that the testimony. i
you may give in the cause now pending befors this court shall

help you God?
THE WITNESSr I do.
THE CLERK: Thank you, sizr.
Will you take the stand and be peated, please, -

CieloDrive.cOmMARCHIVES
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13

14

15.

17
18

19 -

2t

22

23

. o
% -
26
27.%

8 |

JIMMY R. BABCOCK;
T T

o i
a witness on behalf of the People, testified as follows:
THE CLERK: wWill you be kind énough t6 state your name

for the :gacoxaz edor
!
THE WITNESS: .Jimy Babecock,

THE CLERK, ‘Is it Jimmy, sir?

by v,

']HE’ WITN;E?S' YES,, i{t -.18: l f‘a, 1" W
-3 gt 1- .H

e ;
THE COURTS -> 9u11 up; «you.r/ *chain,l Ali :right.

s

’ -«; ! F e * I S -,
h " " LY L .
DIRECT EXBMINATION
BY MR- KATZS - o A o Py
. mu" J‘\?‘ _2 "‘.7‘ L
Q Mr, Babdéck, I'm.ovar here.
Can you see me?
A 1 can see you.
Q You have to talk slowly and distinctly so that

court reporter, who is sitting in front of you, or both of

them who are now seated in front of you, can hear you,

will you do that?
A T will,

CieloDrive.cCOMARCHIVES

14



15-1 -

10

1n

B |

14

15
16 17

I8 -

19

30 -}

al

23

24

2
Cat

28

24H0

- louder,

| Babeock?

A

Q
A
Q

. THE QOURT: Talk up - now. The juxy has got to hear you.

@

Hbuld you talk louder.

A

. OKay. How is that?

" Yas, I do.

' Yes, she is. She is my wife,

A

0

A

Q

A

Q.
\
¢

A

0

A

) ‘f_wh-nﬁd d-uwmrp?
A

«opd
t_'JQES. I th nk-so. 5'# g

It is hard to hear you. Will you speak up a little

That ig much better. Thank you.

Now, do you know the previous witness, Sharon

Ig she related to you somehow?

All right.
And Mr. Babcock, what 1s your business or profession?
T ama self-amplpyed txuch drivex, | '

T i

s s

I

What 4o you do?

Drive a truck.

Do you own a rig yourgelf?

e e A A

Yes, I do.

W

What. kind of rtq 3g that?
Semi~-dump for construction,
Can you spell that for us?
What? I

Semi what?
,SQmi-apq dnpp

SR

4
’; 3

. AP YO

¥ '.bf3 N ,“,.
“\-

B

KD -}"“ FE ’4"' 4'? 4;— -
BY MR. xamz;“’ie:.; xo& aﬂa talking very lowly.

I S % A BPREE I 5
PR ' L
okay, i w !
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152 oy 2 Is this a medium, small or large rig?
= A It is a large r:i.g'.
' : Spjsopacees - '
& i !ou own this track yourscl!, is that right?
4 A Yes, I do.
8 Q Ncw didyou know a. rerson by the name of Donald
: ’ RS- ‘ RNy it % o
N Jezeme Shea? :
8 -
= Q - ﬂhen was 1t that yow firzt met this persqn?
: : NN I e TR I 8 LR Tl i
0 | It was back about '59, I th:lnk.
T - —
' _ THE COURT: Talk up.
. Now, you drop down to nothing,
12 CoL . .
: Q BY MR, XATZ: * All wight.
13 ’
] Mr. Babecock, where was it that you met Mr, Shea?
1
a A% Corriganville Ranch. —-
15 Wmma*“-‘ e e
Q ‘Igou say you beliave it was Around 1959%
16 Ll
g f’“" 7 I do.
¥ : é
SR g;;; A11 right.
wél%f'if s
L 3 ? + And zometime ago you told me that you believed you
12“& ' =
¢l met Sfxbxty ahqut ‘196,6, {.s*thht corract? Did you tell me that
20 o ' H #"'5 ": N !‘"'1’“ ;--q-l
one time? .
21 ) T " )
S A E;I*e:h’.l.n . ,J;” thinl: I did,  But that was a
22 AR
nisunderstanding. It had to bq.
23 woe gy B 2 A
: g -t “When ﬂid= ‘yob,é i f:how do you £ix 1959 as the approxi-
24
- mate date that you originally met Shox‘ty Shea?
25
' A ‘Well, my wife and I were marr:l.ed in '65. And I
26 | :
| knew Don at. least five -~ four or five years before that.
27 |
- 0 A1l right.
58 | - ' ‘
And in any event you met Mr, Shea then approgimatel;g
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i3

4

15

16

18

19
20
21

22

23

2 .

25

2%

27 |

Rasz

el

| 1959 at Corriganville?

» n_fwa,—wmwnr-w-\mmmﬂlﬁ

i at cwxigahviale in connact:g.on w:Lt,h Corriganville activities,

Lot

- Af you knw? BT

‘"— ,, ) .:‘:“'
A zﬂa was, do basically the _same thing. Mostly
1;19 Y. g. . Mostly
ﬁghts and w:k "OFE nf horaes.

W—-w—a—----un—u-ﬁ-—- o e vy

Q0 You Hay. he‘ﬁu working off of borses?

A Yes.
Q And what i@ he do in connection with these horses?
 §

| Well, you know, he would ~- riding and falling frem|
. ‘horses, and death tr:.x:ks,

L CTA ey a5

[/} This waz in conndction with live performances once

.| &gain?

| O Yas.
0 Was that a novie ranch?
: o >SS TS R
A Yes, it was.
———r T
Y What was it you were doing at the time when you met
Mz. Shea?
A Doing stunt work. |
g nnd in particular ﬁhat did you do in that connection?
A I aid high falls. Worked Off of horses, Fist !
, . P SR A T e R i v e ity SINTT A
- fights.
\ Q And was this in connection with some type of live
. AR i shoer 5T
performance for a pald audience?
A “ " Yes, it was.
0 W‘ﬁéiﬁdid you perform these stunts and acts for
‘.u.ve pez:fomnce? '
. } q'* N
. A - Mostly on saturaaya and sundays.
£ { ‘g'." ' And what was Shorty doing in 1959 when you met him
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P

‘A - Yes, it was.
Q Just 80 we ¥now that we ave talking about the same

pexrson, let me quickly show you People's exhibit No. 1 for

{ 1dentification and People's exhibit No. 2 for identification

(han&ipg) .
| Db. yéﬁ. recognize the ind':l.vidua'i in both of thoée
pictures? | |

A Yes. That's Don Shea,

0 'And did you know him by any nicknama?

A Shorty.

9 Now, with respect to this stunt activity, ."sgére you |

. engaged in any teaching or classes?

T i e ¥ L T F

A Yes, I was,
Q f"'aii"d‘ tell us about that.
RN
¥ "§ ,’lj ff,. ! Tha,f:. wag about two years after I was there. e -~
A B A S A R S s ey e e m

? .

‘Q P _This_ ~:f.s craih car:{gan?
R A L T

a J'c:r:aah Ccu:rigam
0 '3,dan, you talf us the nature of this class?
A .zt was young k:las that tmntad to learn how to do
. i | S §a~< -
stunt, wo:ck‘ And it was a *paid-'type thinm __They pai.d cxash
I T el g~ - - : D il
Corrigan wha(:aver it was, and I was the instructor.

0 Ml J:,ight.
Now, did Pon enroll in any of these classes, or did

v

A _ Don was already a stuntman when I met him,
Q;' " In other words, he was performing then in the l:l.v‘e
shows, ig that right?

CieloDrive.comARCHIVES




- 10

H

2 -

i3

14

B -

16

Y.
18
19
20

2L

,32 .

© 23

25

.

28

2asd

, documen’caries'?

2

R
o [

Yes s he was.

Incidentally, did you get paid for those shows?
Yes, we did. '

All right.

pr} did you do a::;y docunmentaries or commexcials

- -

éut at qbrriganvillg? X
A Yeas.
0 During what period of time did you do those?

A It was just periodically all -- could be fnost any
ﬁ:l.mea . No set date that I can recall we did them, but there
were several of them made out there that we worked in.

' Q9 When you say "we" who worked in?

a Well, Don or myself or anybody else that happened
to be working on the ranch at that time, | .
0 Incidentally, 4id. you knot know I Lance victoxr?
. ; T D L Tt s ey
A ‘Yes, I 4id.
Cnomsotsmey,
1] Where did you meet Lance Victor?
A
0

e o SR ST
T T TUpe S

I met Lance V:I’.ctor at cOz:riganvium
R el < oot

'.cha dmumentaries, what was tha nature of the,

~ l . O,h, tham was a documeni:ary , one was a railicad
builder, I‘q- wag made for Encyclopedia Brittarica.
g bid this have something to do with the West and

S:’*.,

B
itn aavplopment or évolutimi?

r""l‘ ;"
; ; - l ‘!’eu, it was. The railroads.'

zD:i.dr ym; ﬂppéa'l’: 4.n that?

Q
e I
A Yes, I did,
Q

r_-s;‘

Y
:'\-n

1,‘- vt

?ﬁj.d' Don ¢ppea;: in that?

&..y“
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15-6 1 | A 1 don't believe Pon appeared in that one.

| ’. 2 Q All right.
¥ pid you appaar in any more documaentaries at

o Corriganville? |
3 , A No, I think that was the only -- the only doqumentar

—

6 | that I ap‘peare,d in out there.

7 ¢ ~  All right.

83 ,: ' - Now, how long were you associated wWith Corriganvillep
> A . six years., | |
14 Q And from. what period to what period?

no A,__ , Well.ﬂr fleft just before my wife and I got married, |

# which wgs "65. .86 that put 1t back to '58, '59.

. T Mi rtqht R SO R T
4 | 7 P O AN L

50 :ln ot.he:: words ; roughly from 1958 or 'S9 until

18 .

‘64 you were aﬁsoaiai_:"eﬁ@ ;ﬂ.i:i:hit cbrr_iganvilh Movie Ranch, ia that
g r ? ? 4% e .

. 5-@’4' ¢ ']
16 . p— S A

right?
A o Yes, gk FUlT oM
9 All right.
Now, during that period of time did you sse Shorty

1w
18
19 |

20 )
' a lot, or would you see him occasionally ox what?

2
R A, I would see him ebn the ranch in the shows and up
22 N ’ ot e S SRR
unti.l the time he 1eft:. ‘
23 | g T ’
Q Which was about what time?
24 |
: p About, oh, probably three yeaxrs before I left.
LT Q Phat would bhe what, 1962, roughly, of what?
26 B wm.mvh T, i
A Oh, xoughly, yes.
97 . ' AT
0 All right.

Now, did you ever frequent Spahn Ranch yourself?

CieloDrive.cOmARCHIVES |
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A

A Y,‘ﬂ:" T did.
9 Would you ever seé Don out at Spahn Ranch?

A,
PENES
P
ARt
i ' .
ooy A
Yoo g
f
[y
t' -3 -\44 ? N i R
-." it 3 R + 4 i\"
$ "‘igl! . _.' + - . N
. :i- ‘( 3 vy '} - MRS
e L », - .
AT E Y .}; L
PR P oy
A R A
¢ " v
Lo e ot
- " e, - ud » .
H : oy P
?‘ s ¥ g i ¥ - 1
: - M
-
+

]

on a couple of occasions in those days, yes.
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1sft Corviganville, about like '62.or something like this.

I dia your

| Xnew Lance was up thers, but I 4id not know that Shorty was

Q In tliose days, again, tell us the tims we are
talking about..
A Well, he visited Spahn P.anch same time we did, .
you know, from -~ from when X wa# out thére in '58-'09 up dn-w |
then I #een him out there stround twe ox three times after he

9  You didn‘t frequent Spahn Ranch on a daily baeis, |

A Few T |
Q You spent word time at Corriganville, is that

A Yex.
Q All right, Now, wexe you aﬁgre_ of t_hc_ fact that
Lance Victor and Shar'cy \_'_zqnt‘. to thﬁ aaLt mines in *68?

san s [ e . L

-

A I « X knew they were there whan they got back.: I

up thets at t:ha time.

Q T wanted you to mm 1968 as a frane of m!&m«. b

Atﬂer 1963 hnw aftm would you ses Shorty aftar

R . T

Lance and Den cm back ,ﬁmm thc salt Jrgiﬁm;? e

w#—-ﬂw-, -“" i j F y-', fi 5-3
A I sem Bhéz:t;y at’ “that timi aKout onice avery week
[ LR = e
or \waak and a half, T i ‘“, -
e Y L 5 ” ‘.- IR

@  2nd that would be. péugnty: 1] 441968 until when?
A bntdd e 089, - ol
o mimne, 7T
How, did you evey meet a 'zirl by tha nm o£ mxm |

W’ﬂ' e b '% +
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or Magdalene Shea? -

s T

e ;
0 When 4id you meet her?
A It was shortly after bon and Nikki ‘'had been married'
. e ]
Q all right'.
Cen you givée us a better estimate of the timé
period?
A That was in '69.
Q ALl right.

what part of the year?
I think it was July, if I am not mistaken,
Q . Well, now, did you-' buy a truck sometime in the
—T T ) MoroerEms
guimmer of 19697
Yes, X dig,

A
Q wWhich truck was that?
A The semi dump truck I have viow,,
m
Q When d:!.d yo‘u i::uy it?
. - T .
A, ~'_aou§ht that in August, '69.
! ou remember the a roximate date you bought it
@ P Erronc ey D RACE, Sate, YOR ReRE.A
in. august of !692 Ty i ?{‘fj f‘..x “.
s e m e b b ! d--v-tl“:éﬂ = het "
A The final pape:r:ﬁ Wexe, s;l.gned ‘l:he 15th
{i“-'-- By o~
Q A1l righty - et
Uging ‘;haa: as a tr"_‘___; *gfkrefarence, August 15, 1969

vhen was it that you first met. N:!.kki if you rccall?
T T A SR

A I met Nikki haiore that tine,
Q A 11 right,

approximately how much before that time?
A Oh, ¥ don’t know. & week or possibly two weeks
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1 | before that.
) Q 211 right. | |
3 . ' Now, before you met Nikki did Shorty come over to
4 : your house, at which time Lance Victor wag, present?
5 " A Yes, he did,
6 Q Did you vigit with Shorty?
7" A Yes ,
‘8 0 and qu therxe any diacuasion ahout his. baving justf
9 qotten married?’ '
10 e 2&4;' ;Yea, there was.
e f» R di& he mention who his wife was?
iz; ‘ ' 3 —g";a_ ___“ Yes._ He mentioned that he married a Negro woman.
» ’_'5‘ ’;2 . 1%1], r;!.gm'.u {* ;; .".:xf:{ﬂ“,‘ |
T And was It.here any di;cussion about: bringing her to
15 your house séwi;t;at: ym-z‘ éould meet her?
16 A, Yes. GO TTR
17 Q S What was t‘.haf‘. éiauussion?
18 A - Well, he told me that he had married a Negro womah
1 .| and 'Wantéd' to know =~ he didn't know how I wc:uld feel about hin |
o bringing her to the house, ‘ '
2 And I told him 1 ;you know, it didn't make any
22 | difference to me, You know, thaf she was perfectly welco’me-.
2 Q . Do you remember whether or not he had shown you a
2 | piut{um of Nikki at the tima?
% A Yes, I think he aid,
% Q all right. and thexeafter did shorty in fact bxing
# | nikki to your house?
B : A Yes, he did,
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Q ‘and approximately how socn after Shorty told you he
was married did he briné Nlﬁki? -

A Probably -- probably a week, I imagine.

Q Thig is roﬁghiy tn'this August period of 19697
A Yes, '

Q@  That is before you had finally concluded your

bf buy sale transaction of thig large truck which you purchased,

is that correct?

A Yes, it is. , ‘
Q So that would have been before August 15, 1969, is |
that right?
A Yes,
Q And was your wife home when Shorty brought Nikki
A—— Wt e hx v & T o e e orerey
around?

Yes, she was.
W«ﬁﬂ"‘“"f’ﬂ
Who elae was thare?

TN A I K g, < e = ,_P

A
Q
A My y two children, or one child at that time.
Q
A

[ Y

And what is the name of that .child? ‘
- BhE
Lisa, ToW/ »
Q Can you tell us what happened when Shorty visited
with you, with his wife?
A You mean in regards to my daughtex?
Q Well, just what happened.
A Wall, we -~ we talked. And, you know , all of us

L e e L - v 8

w&w
did., And thexe o - yon know, Shorty was, you know, he loved

- o s b b — e

kzds, and he was playing with our-daughter. And so was Nikki,

you know.
e,
Q wa did your daughtar react tawaxds Sho:ty?
W > -"""T.} : 5
PR T
f ) -1 » 3i":
. R S . .
5 .. . . . GCieloDrive.comARCHIVES
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.3'7.;

5 f

1 shorty or anything, is that correct?

A ﬁe Seemedulike, you. anW, real well.
f w—- g P R TR e T ..,...._M.-h'—"" -
Q ‘HQW’did Shorty react towardshyaur daughtar?
. . -Iﬂ'"'¥"'" ""' . ¥ )
A “Ha jﬁst 1ovdd har,tygu knqw;* Ha 1; just that type
’ Sewrypm - - " ;,,.;H-*— A
of a man, , e e
DN TN LAY |
Q How did Nikk&“raagtf}n,thgé*situatiqn; were you all
haying a good time, so to _8peak? . -
. J i g Tt ot
A Yes, we were, S
Q nidn't seem like at that time.anything disturbed

»

5 T
u,. L

Ro.
Q All right,
Now, using that; the date that you met Nikki, did
you evar'see'hér again in August of 1969§ |
- A No, I aid not,
.,Q All :ight.

Did,you aver see shorty again? |
PO e i itan - it ——M

A Yoz,
Q In August of 19697
Q Agproximatsly whan wag it.that you saw Shorty?
A I aeen him one.time nftar I bought the truck on
e
thé 15th,

Q:- well, apprcximately how-many days ox montha, or .
whatever it was that you saw shorty tollowigg the final
purchase of the truck on 8-15-69?

A I think it was just -~ just a few days.,

o All right. e

sa we are talkinhg about roughly maybe August l7th

CieloDrive.cOmARCHIVES -
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T,

bafore. ' .

or so, 1969, 1s that right?

Yes,

And where did you see him?

m

At my house.

And was he alone , or did he come with somebody?
No, he was alone. .,

pid you visit with hin?

‘Yes, I did. |

And on that occasion did you see him with a car?
. m@»w-"‘w

Yeﬁ - ‘v

And what kind of car was it?

[ S R T I A N B e T

It was a white Mexcury cOmet I beliava.
MR, KA%Z- Your.gonox, may I approach the witness?
THE COURT: 'yés.

Q BY AMR RATZ: Showing you very quickly Pedple's

Gy = e g A

e_,ﬁ“
exhibit,££455¥ identification (handing). wWould you look at

this whitq car depicted in these color photographs and tell
; . )

. ‘me whethey Sb\pétAyou recognize that car as having seen it

A Yes, tﬁgt looks lLike shorty's car, yes.
SRR~ . R N

Q All right.

Aqdzinpnrticular looking, for example, at 1l6-E,

. whlch dgpipts an air conditioning unit which appears to be off

'3 N t * ¥
1ts'mooring or mounts, do you recognize that interior as having

igeen t?at1befpfe? .l3 ii},; §r‘
A" YﬂB; X have.‘ Lo
Q ﬁhd~ﬁh&t wasfthe interzor of what car, sir?
A The interior oﬁ Shorty's car, the white Mercury

v
K et . N 'i "
N 'ﬁf z,‘fa; NI S

CieloDrive.cOmMARCHIVES
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20

1 - Comet,

i

W b

suitcases,
+
gt
+
* ¥ @
" L
- t]
; L2 i
“ ‘r #oa
RIS S S
[P S ¥
oM
- P o5 ¥ o .
* 1 . - FiR oy ¥
H A KRt é.} I i
P | }.g, N LA 4 r 1
E A ? . M
o= ) . *
boae ¥ ki Y .
P 3y ;} Vi
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Q All right. _
And did you notice any debris or things in the car
wheri you saw it on or about this August 17, 1969, date?

He had clothes in the car.
M RS e, ., BT TR
mistaken I seeifi onc o two :uitcases 4n the car,
.hr."'.“"“"“ g

Q When you say suitcases, are you talking about

A Yos, And if I am not :

A g o =T

suttcases as we refer to them, or footlockers, or what?
A Well, they could have been £ogtlockeré; I raefer

to then as suitcases myself I would say -~ I would say

CieloDrive.COmMARCHIVES
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Q all right. Is there anything in the courtroom
: mhi&h is visible to you which you would define as or refer to
as sultcases is Op‘pqse& to footlockers? |
A I can see the footlockers.
't don't remeémber seeing them in the car, but the |
gray sultciasge —-- it seems to me I have seen that before.
) You say a gray suitcase? |
~ THE COURT: You have reference to the two sultcases,
gteamexr trunks, I quess you would call them?
S " 18 that what you arg referring to?
THE WITNESS: I don't remember seeing them.
THE COURT: You do not? |
* THE WITHESS: No.
THE COURT: All right.
Q - BY MR, RATZ: So to be clear, then, you did not
" ges thesge foatlockars, dencminated 20-G and 20~F for
identification? '
Is that right¥%
A g Na, I hwen't.
Q ‘N t )Vha.‘f. you remernher is something which appeared to
: ‘}gﬂlar kind of a valise or a suitcage?

Q9. | . ,And it may ha.va lookud something J.ike == I think

you rete;nxa&» to an objact‘;‘ ag a gray guitcase, this blue-gray

: .suitcasg.? Ar oy
. ‘ ‘ , + 'i . ; 4 4

Is tha.t coz:xect?

| Yes.

CieloDrive.comARCHIVES
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16a-2 ; | MR. KATZ: For the record, that ig 20-H for identifica-
2 | tion. |
g | - THE COURT: Yas. ,
4 Q B8Y MR, KATZ: DId Shorty give you anything at that
- gy e - hid ——

5 time? /

6 A Yes, he did, -

7 ¢  Wnat did he give you?

8 A (M ‘ .

9 Q pid you have to go out to the car to get them?

10 A Yes, I aid, | |

1 ¢ Is that when you saw the conx?

12 A’ Yes. I was in the back seat of the car getting

13 [ the corn. Ly

4 v ¢ ; Did Shc:r:i:y have gny clqthea i.n the car at the tima? |
s [ ll 7 ‘!as, he did.

16 0 e nom d:l,d Shorty toil you - ﬁid you have a discusv- :

7 | gion with Bhorty as to whera ‘he waa wcrki:ug oxr had baen

18 | working? N o n y
N . H .Jf "»'_*‘ M ,'"9
19 | A Yes. B
20 | Well,'he #Aid’ hd had, been Working topping trees,

2 | and that at this particular time he was at Spahn's ranch once

22 | ?gﬂino
a3 ) ALl vight. Noir, sometime during the period you knew|
* | him, and certainly batwaen the dates 1966 to 1969, did you
o 1 T Tt . e v e -
.| ever see him with & matched pair of gunsg? :
N P ot s e i e afinted T ""“‘“""’"ﬂ
26
o -} Yes, I did.

L 0 pid you see him quite frequently with these guns?

=0 A ‘Pretty near ~- well, I wouldn't say every time that

CieloDrive.cOmMARCHIVES.
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16a~3 | | he was o’vef; but a big part of the time he had his guns with
2| himy |
How would you describe these guna?

e P T Al

Q
s A Wall, ‘they are Dakotas.
———T
0 By "Dakotas® what do you mean?
A = S:Engla-action revolvers.

. -—-’ ‘ T
7 - 0 And you aré somewhat familiar with guns, having
. B e et S Il -

8 | done stunt work?

o | ha ﬁwﬁ.w:l;s that correct?
i _1§'>  ' A Yagjﬁ

n o 0 What. was Short.y'r attitude toward ‘these guns?
2 a Well, he acted like they wag -- they was really

13 the first set f"‘ s that he had ever really med. and he |

R | just hab:ted them.

e

e g

B : whay was just like a child to him, mally.
16 0 Would he do anything* with these guns in f.ro;xt of
¥ | you or other psople in your premence? _
18 A We.locked at them, you know, admired the gunm
19 ' ‘f Hffﬂ:lﬂ the same with mdne -~ I had mine hanging on |
20" ' f_l:henwail ’at‘.athe time, because X was no longer doing st\mt work. -
21 q j ;-‘ 50 Do you know how he carried these guns, or in
# ;whaj:ffg ’iq_or:ﬁiimi fu; carr;l,ndw t’haad‘ guns?
2 - 2 Yes, he carried them in 2 briefcase or attache
% | cage. ;'}‘; TR T
> mﬂ?: | 1Can‘5;ou da:cril?u_ that attacheé case to us?
-2 _' ‘ ;’ 3 ';es; it 1;43:! a brown attache case with -~ it had

| A"'Px“"h?”.t written across t-.h_e front of it or tcp of it.
% ' ) Now, did Shorty ever tell you how he personally
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16a=4 1 } felt about the guns?

: . o 2 » A i"a‘s,.he bragged on the guns. o
- s ] 0  What do you fean by '*'bragged- on the guns"?
4 A He 'Ehoqght they was the greatest thing that he has

5 | evexr raally;hg%l,

6 1 b 9; , f All, xight:. Now, ’s‘how:tng ou Peoplu's 9-A and 9-13

' g i: 4 iw?)xlqug : ?;fg?e._t&e care 1 th,a quin.atidn of
u ";.t'.her‘n?‘ | Seer TR 01T
12 i A g‘gea.’ They a:e;ﬁhorty*swrz}_hs‘;_ .
18 ¢ Nm;, you say they are Shorty's guns.
| 1 | Is there anything which enables you to say definitely
. | 5 f that these are .Sho:{:y"s guns, or do they just look similar or
' | what? ,
RO A Weil, they are Dakotas, 7-1/2 :i.nch; barrels,
18 ,"-conaecutive serial numbers which makes them a matched set.
B [ Did you know at the time that Shorty had the guns
% 1" that they I;ad consecutive serial numbers?
‘_21 | B Yes, Shorty commented, and I looked at them.
- 1 9 Was he quite proud of that?
é?_'" | © A -Yes, he was, o
% X Did you ever see him with a holster, a quick-draw
25.

{ holster set to house those guns?

% A3 dori't really remémber a holater. No, I don't.

br identification, that

27 |

. 28

w"‘”“"’
Q Showing yoy¥ Pecple's 10
attacha case wit'.h the inac:iption *Reverend Donald Jeroma Shea."

T -— oy
. S B Py
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Wé\“@ you plesse look at this, and we will open
it ﬁox a moment, qnd tell me whether you recognize this attache

‘ ~case as having\seen this hefore?

‘A Yes,. that 1£\tha case he carried his guns in.
'Q 80-;h you said “preacher,“ndid it have actually

| the word "preacher® or did it have "Reverend Donald Jerome
Shea,® as you now see it?

‘A ' That is what it had, just as I now see i,

. | Reverend Donald Jerome Shea,
© 10

Q - That is what you mqant‘bj *preacher"?
Is that right?
A Yés.

Q When you saw the attache case, People's 10 for

{ identiﬁication, and the guns contained therein, was it in

this conditian ox'was it in better shapa?

a jj Wall, I would say it was in a2 little better-shape
th wnat it is in now.

{*- Q‘g;: ﬁ?en gp the;last,tima you aaw—ox haard £xom Shoxty

Yo “" ‘s kw.:a*-- Faee - - T e X B

Shea?it. TR YL

¥

'y rt vqa ahgrtly after I purchased the truck, vhen
he brought the co:n hp. »}

THE GQURTz“ mrytta*sat yonr date, if you can.

e

MR. KA?Zz Thank you, your Honor. I am going to.
Approximately when was that? ‘
It was about the 17th ox 18ths

e ki B g Mo 2o o A

0
A
W
0. 0f Angust 1?69?
a
Q

et S -

qf.nugust'lsﬁﬁﬁ

From that point on you never heard nor saw Shorty
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~ Shea again?

Is that correéﬁ?
A That is correct,
THE COURT: Read back the last question and answer,

: pleaga.

(Thu record was read by the reporter

an tollowsp o

‘.

“0 From -kh‘ad:' point on you‘ never heard

nor qaw' Short.y Shen again. . Is that correct?
1.
"a o 'I'hat is correct.” l

Y

PUUBY mR. mu-z; %Laéuyﬁ 338-5oh knbw a Bob Bickston?
' s...vf;msﬁ

R e
mﬂ'ﬂ"-’l
#here had yoii met hob B:l.ckston?

T had met hinm first at coxriganvilla.

gt s e ..v‘i»-..

A o e T
At the time I met him, ves,

All right. In what uapacity?
W

B e I Sy )

Q
A
Q
A
¢ Was he mﬁng at do::riganv:i.l‘le?’
w—ﬂsr"?
A
1
A

Stuntman,
MR, KATZ: Thank you., No furthexr guestions.

THE COURT: Cross?

CROSS-EXAMINATION

BY MR, WEEDMAN;

Q Wall, M¥, Babcock, we are going to go back over

some of the ground that yon have already covered, so if you

.:. will just bear{ with me I may end up asking you some of the
questions that Mr. Katz has already asked you.

‘Now, when you testified before the grand jury,

CieIoDrive.oon1ARCH|v53
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16a~7 .| Mx. Babcock, that you ha@ met Shorty Shea in 1966, that was
. 2 | Just s,'l.ttlply a. mistake in dates on your part?

s | k._ ; ;A ‘far as I can realize, yes, sir.

&+

|- P BT T PR v ‘- ,- . :: 4
16a 4 " ) R A TRV *’\‘: }1 1

H {
P > & . [N 4y
- :"‘ j\',q:'. ¥ AN BEEREE -t

0
1
12
13
) 14
_. ‘ 15
16
i7
18
19
20
21
22

23

25
26

27 &

l 28
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28

Q Do you ¥ecall being asked these questions by
Mr. Ratz and making these answers? |
"0 = How long did you know Shorty
Shea? |
] 8ince about 1966,
."  Well, now, had you met him
prior to 1966 working in a firm?
v No, it wag about 1966 when
x ":_E:l.:r'st met hinm,
| *0 . I see. Now, where did you
£irast meet Shorty?
"IK At C‘.‘or:ig‘anvilla Movie Ranch. "
DQ ’yon recall making those anawers to those
quentioni‘g Hr. Bahdock? :
S f,ai “ It is possible that T did.
were théae afisvwers wrong? T
A The {1966 date was wrong. yes, sir.

Q I‘ see. Is t&ere any particular reaaon ~~ well, are

answers to those gquestions before the grand jury?

A x d:!.dn'i: xecall making the 1966 date, T did know
-shorty before that time. | |
) So without speculating, if you did so testify, that |
- gimply was a mistake on your ﬁart with respect to the- date?
r A Yes; sir. '
Q S6 you were really off about seven years, then?

would that be a fair statement?

CieloDrive.cOmMARCHIVES
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% Yes, if I made that date. Yes, sir.

n

f?s“'f *Mg.:WEEDMAH¢~ &our ﬁbnor, ‘¢ounsel has indicataed, and X
' appreciate 1t, that\he is wiiilng to stipuiate that the

: testimnny thnh~xuh§va q%oged was, in fact, the testimony of
b this witness beﬁore thé grand jury.

THEVﬂOQRT:J ﬁet*sesea £E the juxy understands that.,
" You are about to réad questions to this witness and

'-gnswéxs to this witness from the teatimony before the grand

'qury. Is that correct?

That ié corract?
MR, WEEDMAN: Well; I had already read the guestions and
answersr youx'Honora
* THB COURT* Well; yas. T understanﬁ'ﬁbug but T want to

’gat the gtipulation.

MR, WEEDMAN: Yes; your Hénor.
QHE'CCURig» The stipuilation is that the questions and

énswgrS-that'you:havé read to the witness, or that you may

| read to him, further guestions and answers, are questions and

answers that were giﬁen in testimopQ before the grand jury?
| Is that the stipulation? . | |

MR. WEEDMAN: Yes, youx Honoz.

THE COURT: Is that clear to you ladies and gentlemen?

Very well, go ahead. ,

2 BY ME. WEEDMAN: Now, I belleve, Mr. Baboock, you
indicated that you had‘sgan‘Shorty before everf week and a half
from around the iniddlé of 1968 through August of 1969, |

appraximately? | ‘ ‘

A Yes, Sir .
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.n‘,;'

. oﬁ every month?

0 and is that really éorreci;?
bid you xeaily see him about every week and 2 half

Yes, siy,

Por about that yéar's period of time?

Sure aid. _

Now, there was a time in 1968, wasn't there, when

-2 B -

Short.y was qsone,f when you didn't sce him?
A If: would he the early part of 1968, before he came

i ,sback ffqm irVallajo, or San I-‘rancinco.

-

P

;' £ Q k Well, he went up to vallejo and San Francisco in‘

1 Augung: ,und Sq‘ﬁtember"of msdg dn‘t he, Mz. Babcook?

e-‘,ﬁ

" MR, m'rz. If he raca).ls, I have tio objection.

’’’’

,,.r,..’!f

q BY Mm WEEDHAN: 'I. don't mean to argue with you,

. 'd"'

 but you fndidated yoix ‘gaw- him about avery week or week and a
| half, ‘

Are you telling us that you saw Shorty during
August and September of 1968 every week and a half?
A I don't know if it was that month or not, but it

N I was in 1968 when they come back down.
o |

Q- . and who was that that came back doum?
A ‘That was Lance Victor and Shoxty Shea.
9 As far as you know, Mr. Babdock, Shorty and Lance

' victor had been up in Vallejo working the salt mineg?

A  That is what I was told, yass.
0 You do not recall the exact dates?

A No, X don't.
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IR

Teoat ke .1,"»)*!,
Ll

L R

i -

Q And you particularly don‘t ¥Yacall that it was in

“?fc g""'%';""-

| August add Septembar- of 1563?

A No, I don't. , |
‘Qf Now, during any othex months of 196§ and 1969, at

| - 1east until August of 1969, were there any other extended
| pexiods of time when you didn't see Mr. Shea?

A No.

9 Now, were you aware that Br. Shea had gone to

‘Las Vegas in 19697

A That is where he married his wife.

f Were you with him in Las Vegaa?

x No, I was not, ,

Q Did you ‘see him about every week and a half during

That is, when he was in Las Vegas, Mx, Babcock?
A ' Not’ when. . he was in Las Vegas, no, six.
0 nid you know that he was working at a place called
the Cab Inn, albeer bar down in the City of Carson in May and
June of 19692 |

. A | No, I did not.
Q | !:r:!.c"f. you see him about every week and a half during
that time? | | |
| A - Mostly, yes. ' f
0 | . -And yoir didn't know he was wérkj,-ng down there when
 you saw him?
A No, I daid not. .
Q Do you know where he was living in May and June of
19697
5
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A May and June of 1969%

' m‘i@ 'I don't. I have never been to whare he was

”“f f ,j o;@\i - Whexe aid you sae him about every week ana a half

j Jdux'ing that,.;:eriod .of time,; Mr, }aabcock?

}{ ¥ ff-v :'-.. "I' "i N

o 1 H&ncﬁxld dome lto. mx thouse

A -
Q Uhcr:e was your, houue at that time?
A Itﬂ:w'nu 1n 'I"ujgﬂga.
' Q - fS? he. mld»drivegfrom vherever he was living, as
far as you know , to your placa in Tujunga?-
A  Yexk,
Q , Any idea how far it is from Tujunga to the City of
Carson? |
A No, I don't.
gR. KATZ: I will object to that as calling for specula-
 tion and conclusion.
| MR, WEEDMAN: He .ma.j'r well know.
| _ '.I:HE COURT: Well, let's hgvze thé question again.
MR, HEEDMAN'; ) % ’wﬂl withdraw the guestion, your Honor,
_THE COURT: You withdraw 1t? |
" MR, Hﬁzm-mﬁz In the interests of time here,

Q Ware you aware that he was working at least for a

B No, I was not.
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" anhd a Half during July of 19692

- for the first time?

1 exactly when they got married. Before I purchased my truck,
though. I do know that.

b Pi4 Restate it.
:* . Q - BY MR, WEEDMAN ' Had you seen Shorty béfore a
13“"‘.

imagine I diél} yesi 1

. about every week, week and a half.

| - you met his wife?

28

0 pid he come up to your place about every weék

A I don't know if it was in July or not. But during
that. period of time he was over every week, week and a half.
Q About when was it that you met his wife Nikki

A It was the first part of August. I don't know

Q Had you seen Shorty about a week and a half before
that time? '
. MR. KATZ: Excuse me. Thexe's an objection on the grounds
it is ambiguous ag to what time. I think it ig confusing.
MR, WEEDM‘! Well, let me withdrnw the question..

i

| mng couﬁ'rs All right.

%
}J ?.}

week . and a l{alf bafqre yoﬁ 'met his wifa?

"a f':!'(.(

A I don't want. to say whether I did or not but I

4

Q . X ﬂhy do you Bay you imgine you did, Mr. Babcock?
A Becauﬁe a.t that peri.od of time I was seeing him

Q .. vhere did you see hiim a week and a half before
A I don't really know if I did see him a weeic and

a half before I met his wife or not,

Q pid you see him two weeks before you met his wife?
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i

A I couldn't really tell you that eithex.

@ 'Hd you see him two and a half weeke before you

1 met his wife?

A Coulén't tell you that eitherx.
s  Well, Mr. Babhcock, did you seg him three weeks

 'bef6fe‘you methis wife?

A I don't really know.
Q  Well, did you see him three to four weeks, in.that

_ period of time, before you met his wife?

A I couldn't say that either.
o Qr five weeks or six weeks and so on, seven weeks?
A mé'*éouldn‘t say,
~-§,~: Are you telling us you don't kriow?
va A | I couldn't say.
Q‘?Qﬁ{ﬁ So, Mr. BaEbodkw if we are going to be fair about

i e 3 )
this, you can‘t really talI’us you saw Shorty every week and

- a half during 19?93 an.you? ‘

LN

F Not through the whole year of 1969, no.
(ﬁ%”}sof-gqgrae,'ihat‘s really true now, ian'‘t it,

T Mrs Babcock? -

a |

/MR, KATZ: Excuse me, your Honok. I object to the

1 argumentatxva form of the duestion and the tone of voice, which

jcan t be reflacted in the transcoript.

THE COURT: I think so. You can restate it.

Q BY MR. WEEDMAN: Now, with respect to these gimns,

Péople's, I believe, 9-A and 9-B for identification?
28 ‘

A Yot a matched pair, but I owned one. I have owned
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it four years. And still do.

Q What kind of a gun is that that you have,
Mr. Babcock?
A It is a Colt .45 single-action revolver.
Q . Is ﬁha£ a Colt manufactired éun, that is, manu~

factured by Colt Arms of the United States?
A ’298; it is.
Qo ifis that gun pretty much like the guns that you

+s : - =.l‘ Y f
;) see heﬁa in front of you, 9-A and 9~B?

Pﬁ: ?tni“‘. Yesy, it'iﬂa'= o
G xiWhhtniﬁ th&"QaLue of your gun, Mr, Babgock?

HR. KATZ¢ I'm-going to object on the grounds it calls
for a conclusion‘;na'apaculation.
§ . 's BY MRy WEEDMAN: ' Do you know -=
; will withdréw ﬁhe question.’

DO you know how much your gun'ia worth?

= MR. KATZ: Again, the same cbjection, your Honor.

THE COURT: I think the objection is well taken.
Eustairned. ’

ER. WEEDMAN: May I approach the witness, your Honox.

THE COURT: Yes, sir.

Q BY MR; WEEDMAN: You are aware; are you not,
Mr. Babcock, that these are not Colt weapons but that these
guné‘were manufactured in Italy?

A Yes, I’am.

Q Can you tell us particularly in view of the fact
that you have some famlliaxity ﬁith guns, can you tell us

whether or not Itaiian copies are as valuable as Colt

CieloDrive.coOmARCHIVES .




.
o

15 J-

1

15 |

16

i

18
19
20

21

23 |

‘24

26

.Jz-"-

28

2409

: iﬁi ﬁf Babgock, that these guns appear to have been well

~ speculation,

j_year that Shorty went up to work the galt mines in Vallejo

manufactured weapons of this vqriéty?

A No, they are not. »

Q - In othef words, the Italian guns are not worth as
" much as the true Colt?

A ‘?No, they are not.

Q , iﬁut you in your opinion -- and of course. relying --
fa%ling ﬁgck now on your experience with guns, would you say,

LI IS

*taken carq Oﬁ?gfl ask you bow to examine the bluing, the grips,|

'{“P i % v
the . interiar of the cylinderi and the barrels.

b

MR, Kamz* ouﬁfﬁonor, I'n going to object on the grounds
there is no particular e;pertise established with respect to
this wifrness! abilith'tb draw that kind of conclusion, number
one. |

Number two, this is an ultimate fact which will
have to'he-detgrmihed.byrthe=juryf And it is out of the scope
of the direct examination énd 1t'célls,foxaspeculatiOn,gnd
conclusion because he has no expartise; |

THE COURT: ' That disturbs me. It probably calls for

I am inclined to sustain it as calling for specula-
tion. Opinion or speculation, I believe. Sustained,

Q BY MR. WEEDMAN: My, Babcock, are you sure af the

. with Lance Victor?
A I'm.not sure of the Year he went up theére. T am

.sure of the year he came back, I did not know when he went

up there.
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Q' ? HEll, you are sure of the --
-+ T

"’éHE-COURT: Let me stop you a minute. 'I'm not trying

dilrupt you. e T s
v 1. . rJ} L
‘ :'.'L

R ﬁny ruling could_haya ‘been a little broad. The

way the question is stated I. think the cbjection is well

SRENIREY

takeri. But‘if'the'éuéaﬁion were asked, "In your opinion are
the guns ﬂﬁ.}iigppa, g;’nd;u;i?xg.,g;x think he would be entitled to
ansver that kind of a question if put in that fashion.
| - That is up to you,

MR. WEEDMAN: Very well. I appreciate that opportunity,
and I will try and frame that guestion, your Honor.

THE COURT: Ladles and gentlemen, let me say again the

fact X injectAmYSQlf in the case in any manner whatscever is

to direct or not direct testimony for or in favor of one party
or fhe-othéf@ I may havenﬁean a little broad in my ruling,
and I think I was a little broad, and I am simply attempting
toconrect my ruling to permit counsel to ask a que;tion, if he |

' S0 ﬁesires.,

That is the réason for it, to give to both sides

' the same opportunity. It is not done to advocate one party
" as against the other. I must make that clear because sometimes|
1 I may interrupt for the People or for the defendant. It is

.: not done from any standpoint of opinion or bias in any way.

. Do you want a recess at this time, gentlemen?
MR. WEEDMAN: It might be a good idea. Thank you, your
Bonor. . ’

THE COURT: All right, Let's take a short recess,

CieloDrive.comARCHIVES




. 10
11
i2
13
W
15
16

17

18

- 19

20
)

23

26

21

P .

2411

]

J
S
il 5
H

B
hd .8

3

-
s

o My w

-

- F

‘Do not discuss the case or come to any opinion or

a

é‘:éonc1q§$9q53;363y111

woooTa

will ‘go right ahead.

,p;gqe?g in-<just a few minutes. Thank

CieloDrive.comARCHIVES



2412

18-1 1 {. (The following proceedings were had
2 - &n -open court outside the hearing
LRy | and‘é:ghencefot the jury:)
4 . ;IHE COURY: Well, le’t“;l go right ahead. People againsgt

5 | Grogan.
6 B The defendant is here, and defense counsel is here.

7 ] The diftriqt;.;' %ﬁ:gbrnay is here. You may bring in the jury, |
| sheriff. .- o ’

o E - 4
N ' ]

o 1 «;"'; COET ue, Witnosa, step up hare. You have beén sworn,

#

oot

1o, . I'ahél wl:l];* fon pIeaae‘ state "your na:m again for the racord,
m o ok wfm&nss« aimmy Babaodk,

| THE COUR.I":: /, Retienbx when you answer the questions that

B} the jury musi:**all hea: ‘you, so kaep ycur voice up so that
oy -everyboaygpm ;_hea;:f you. v roy
a THE WITNESS: Yes, sir.

1 - (The following proceedings were had

o in open court in the presence of the
18 ] ' ’
Jury:)

B . . |
- THE COURT: NRow we have, gentlemen, all of the jurors,

20° ;
. | the regular jurors plus three alternates, and you may go ahead,
1 - '
> Hr'. Weedman,

22 R . .
‘ . MR. WEEDMAN: Thank you, your Honor.

23 b ' 0 I left off just asking generally about the t:pnai.tioli
, M, of thege guna, but ].-e£ me back up just a moment, Mr: Babedck. -
%’5 ‘ ' With respect to this attache case, feopie'a 10 for |
% : ';l.dént:lﬁcation, you recall it has "Reverend Donald Jerome Shsa™
“ | on there. ’ o |
? Was Mr, Shea a reverend or minister of gome kind,
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B D i" ?‘f w"’._' ;f S ’x.- :'_ﬂ‘ 1":} =

to-your knowledga? v

2 ’wo m&x%ﬁpwledge, I couldn't really may.

Q' NOW,qdur;n%ﬂthe month of August 1969 leading up to
1 the tima you last saw Mm. Shea, where was he living, if you
" know?

A Thé.last tire I seen Don he zaid he was out at

Spahn's ranch.
0 ‘. But he wasn't living there permanently, isn't that
807 '

MR. RATZ: I would object to that. It calls for a

THE .COURT: Read the guegtion back,'pieés&.
(The guestion wa# iead by tlie raporter
as follows: .
. “Q But he waanﬁt living there
permanantly, isn't that so?*)
"~ MR. RATZ: It is also argumentative, your Honor.
THE COURT: Well, it is conclusion. |

the f£acts could be asked, how many times did you

iisee,him there, when 4id ybdu see him there.

It is conclusional, the objeétidn is sustained,

v,
w
et B
Ly £ Lo '
° t A Q'., . "', "r ’ ' i - - 1 .
I N _ CieloDrive.coOmARCHIVES
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S

: was stg?ing at Spahn Ranch, is that how you know that he was

1.
R A
Q gg- BY*HR.fWEEDMEN: Did he indicate to you that he

there? ¥ z ,‘ ‘f y . ",j-' ;:", 1'2'):‘1 0 ?'ﬂ.
‘*'l k et e ‘hr'.‘»;;: s
a*' *Yas. AL R I .
0 o gnd at -the - same timc,didn't he indicate that he

,'.43{

- it
- was just here ahd thara*when he needed a place to sleep?

A ;;,gp;didnfgtinﬂ;cgt&\nothing like that, no, sir.
] He didn't give you ~- strike that,

There was nothing in this conversation, however,

,'that gave you the impreaaion, was there, that he was staying

there permnnently; vas there?
A No, there wasn't,

0 Okay. S50, in other words, to put it another way

was that Mi. Shea wag not staying there permanently, isn‘t.that

oorrect‘.?

MR. KATZ: Objection, your Honor. ¢alls for conclusion,

speculation and hearsay. It is the rankest form of hearsay,

. your Honor,
0

THE COURT: T think it fs probably conclusional. I will

MR. WEEDMAN:; Well, youxr Honox, again it i§ being offered.

a5 we have heard so often, it is beihy offered now for Mr,

g Shéa's-atate of migd, not for the truth of whether he was i~

N £gét living there on a permanent basis or not.
26

‘MR, KATZ: Then it would have no relevance whatscever

THE COURT: I would he inclined to sustain the objection. |
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192 1 | 0 sustained,
B Q ' . BY MR. WEEDMAN: WEIL, in addition to your
3 believing that Mr. Shea va: up at the Spalin Ranch, isn’t it
-4 | also true that you gnon that he was not living there
‘ 5 | parmahently? "

LA R MR. ¥ATZ: Your Honot, s.f' your Honor pleases, objection.
}“g Assumas ﬁacts not in svidonca.anﬁ is argumantativn-
‘é ﬂ1 ' THE.COURT: ¥Well, wait a minuta. Let's have a raadinq.'
‘ 0 ", (The question was read by the reporter
1“‘; | " = follows: |
u i B _ "0 :In addition to your believing

7 that ¥r. Shaa'was up at the Spahn Ranch,

B isn*t it also true that you know that he was

u not 1iving there permanently?"}

?5 [ "MR. RKATZ: If your Honor pleases ~-
® THE COURT: Waif a minute. I want to think about it.

w Just a,minute now.

18 | uull,‘gagm,nt,-gf it are conclusional. Segments ofl‘
¥ 1t could be answeved, and I thirk if there is some way to |
zo‘libxéaﬁ‘down §¢ﬁt question.
o . MR. WEEDMAN: Well, petrhaps I -~
‘32" ~ THE COURT: The question is to the effect "Where did he
o ﬂ\live? Hﬁw';dnq have you known he has'livad at certain Placaﬂ?";

24 e
gbu'might or might not get at it in another

h
::b,‘.

Eashiqn. ‘"It is conclusional the way it is asked.

—
A -

.:§ o nR.,ﬂAEZ: I havazno objection if this witness has
I personal knowlgdge, but that ig éhe problem here, your Honor.
MR. WEEDMAN: Well, I might txy it in another fashion.

B A CieloDrive.coOmARCHIVE S
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2 what thalr address was.

2t |

25

2.

21 4

D Te gD R
THE COURM: “Try and raframe your question.
' MR. WEEDMAN: I will withdraw that question. Thank you,

1 your Honox.

THE COURT: And sag vhere wa are,
Q BY MR, WEEDMAN: Mr. Babcock, do you know whexe

A shorty was living, at least up to thé morning of August the
16th, 19697 |

3 The only thing I really know that is that the last

; .time I #een him, he said that he was at Spahn's vanch.

o |

Q And I take it from your answer that you don'‘t

. know where he was living up to the morning, at least, of
 August 16th, 19697

A The on‘lg thing I can say is where he was the last
time I seen him,
Q If I told you that he was living at the Wilcox
Hotel would that refresh your memory in any respect?
A No, sure W“’iﬁn'tx' |
) 8o I take it, then, that you didn’t know that

E l-ira Shea was living-' aﬁ the Wilcox Hotel with Mrs. Shaa at
2 laut up to August 1l6th, 19692

A No. When he was l:l.ving with Mrs, Shea I knew he

| was living with hexr, but I didn't know where. I didn't know

¢  In additioh to Mr, Shea telling you last time you
spoke with him that he was up at the Spahn Ranch did he say

thnt: he was not up there on a permanent basis?

} A N’q, ﬁho didn't say.
. \.w‘;
Q‘ ,» ;,f kays Was there anything at all about'. that
B N pu i
AFIREE the
“d Ai %,‘"' ' :
. __E .94 ,"j‘: ' -M:-:- .o -~ SR . . .
2 oo e R 1 CieloDrive.comARCHIVES
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| cénversation that gave you the impfess:l.én that he was not

~ there permanently?

' MR. KATZ: To which Y will object on the grounds it

! calls for conc:luﬁion and speculation of this witness.

THE COURT: Well, you may answer the l_aét- qu-ni:ion. Take |

| an answer ves or no.

If the witness can answer: If he- can answer.
THE ﬁrmzss:' , ﬁil'l you repeat the question, please.
MR, WEEDMAN: May we have the question read.
THE COURT: Yes.,
(The quesation was read by the reporter
as follows:
. '-‘Q_ ‘ Was there anything At all about
that. con\reragtion that gave you the :I.mpxeu:l.on
that he was not there pexmanentlyZ’")
':_‘HE WITHESS: No, there wasn't. ,
Q BY MR. WEEDMAN: Now, didn’t Mr. Shea actually say :
to you that he was up at Spahn's on and off?

(!

E A"‘;{ Ho, he did not say on and off,
1 8 s s
L .,,’ ,‘:Q Do you reoall testif.ying before the grand jury in

reaponse tb.;t;;’;la queagion dimam& to you,; of course, by

R I

i Wall ndw; aid he ever talk to

you aho t whera he was living at that time?

4
"n

Wa-—.)

iy b ’Hail, ixa sa:t.d he was up at
Spahn’s on and off "2
A I don't remember the on and off. It's possible I

{ d4id say that, yes.

CieloDrive.cOmARCHIVES
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Q

impression he was up there permanently, you know, Jjust here

and there when he needed a place to sleep or somethixig'?

A It's possible,
5 R .= !
* - :
: ;%x
ey ? S
.
T SN
o ;'
f: s
I SR
. - i L} -~ . -+ P
Vs n g,
’ oy i . + .
~"~“_'.6"‘.?- ;'“ "'1‘,5 . v“"t;"‘
« KR I - - i s Sty
‘h-’ - y v -
Fauo- a;‘ - N ] ' R
kt“j‘ ‘6 ‘EE : i
A e
. . . 2 .
" 1{‘ o % & .
‘qf-ﬂ. -} " \ W
4 . :
N

And \aé you recall saying "He didn't give me the
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$20 1 | Q Well, isn’t that what Mr. Shea told you, in
. : 9 | substance, Mr. Babcock, about -~
sl oA it could have been said, within the conversation
s | Tt is hard to rememper conversations.
| g Q Wall, I certainly appreciate that, Mr. Babgock,

¢ | and I agree with you.
7 Now, take a look &gain, if you will, at the two
g . ‘.pistola, Paople's 9-A and 9-B for identification.

9 Hould you examine those and tell us, L€ you can,

R u—qw,.,.--..w PR R it
W‘-’- e

10 | whether or not {:hey app&ar to be :i.n substam;ially the same

'y

. L, -
"1 | condition a as ‘.:hey vmare when you 1ast. gaw.them in the posses-

. Mo e
12 | sion of Mr. Shea?
 — St o i .
B ] A They are not in as good condition as they were
‘ ¥ | the last time I seen them, no.
. $ 15 1, ﬁﬂfQﬂ What is the difference?
.‘ B w -
16 A Well, the lacquexr on the grips wore off, unpolished,

17 | and the blulng on the injection rod, which can come from he.ingm;

B8 "drawn from a holster.

19 m; What' about the bluing on the portion of the gun
20 that backs up the cylihder?
2 - A on -*:he' frame?
- 22 - . e} Yeg, on the frams.
w | Let me point it out to you.
# A That is the normal color that these weapons
% originally cr;:me- out brand new.
% Q i,aa.ttt indicating this portion right here now

2y (inéicat:m'c_{) .

; : 4 I am poiltxting to the left side of Peoplels
LG T e s e B
S (o WA N A\ Ry o
s CieloDrive.cCOMARCHIVES
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?
LT LT

|- Exhibit 9~h for identification, the portion which is immedi-

?t"" > !'

r
ately behind‘thé cylinaer.-%

Would you tell us whether oxr not that is the normal|

bluinig condition of & ~— of this gun? .
. That is, gﬁ'least when it is new?

MR.'KATZ= I-will object on the grounds that therxe is

I no expertise in this area.

He can testify to how it looked when he first

( cbsexved it, and whether it has changed in appearance at

this time. Therxefore, it calls for a conclusion and specula-
tion. | |
THE COURT: Well, overruled.
Can you answer that question?
THE WITNESS: What was the question again, please?
THE COURY®: Read the quesfign, pleasa.
(The.reporter read the question as
follaagz ' |
%Q I am indicating this portion right
here now (indicating).
' | *T am,pointing'to the left side of
| Paqple‘s exhibtt’QﬁA for identification, the
portion which is immediately behind the cylinder.
"Would you tell us whether or not that is
the norxrmal bluing condition of a -- of this gun?
“Chat 1s, at least when it is new?")
THE COURT: Well, it is very conclusional.
© T don't know if the foundation is there of a gun-
smith-ﬁtﬁh this witness to answer the question. I'm inclined

. Coe gt e e CieloDrive.comARCHIVES
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1.} to think it is conclusional. |

2 | I think he is entitled to give an abstract answer,
3 whether the gun is in good condition or not. I thimk he has
4 :j the backgroﬁndu‘to ansvwer that, if he can, unless he has.

5 ‘ I think the .1a.st question is highly conclusional.
6 I will sustaln the objection to the last guestion. .

7- ' MR. WEEDMAN: Yés', thank you, your Honor. ]

8-'t"‘ Q Can you by examining these guts tell us whether or |
% | not they have been fired?
10 A " Probably not.
C 1 B ¢ .' Are you familiar wit’h' the use of ﬂréam{s as fire-
2 | arms rathe::_f than perhaps -éheir use in ~~ oh, as props of some
13 'i kind for stunt work or mov;i.e work?

1 '!‘ , A - As firearms? Other than pr0ps?

B €] Yes. I mean -~ the thrust of my queation is that
| & gun is wsed for shooting, but of course it has other uses

7. Ag well.

1B i} " A Ygs.

19 :; Q Well* are you familiar with guns from the shooting |
- -paint of; :‘iﬁW?

o h : A Yes, I am.

22 g e QN; ? spld shuxtg have a_ny live amnunition for these guns?
m | A ’ i:I: couldn't :ceally ';ay.

# MR, HE;’:DMAN’g Th@t ‘iﬁ all I have. Thank you, Mr. Babcockl

Fa

2 THE cotmw: is that all?

.J}.‘ - -

_'. ( -
2o MR.’ xmz;s T jus{-. have i few duestions, if I may.

,21‘

28 |
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1. an@ a half weeks?

27 | +y

REDIRECT EXAMINATION
BY MR. KATZ. . , A
Q- Mr. Babcock, I h&lie.va you told us that after you
i;‘e-xé aware of Shorty and Lance Victor returning from the éalt
mines in Vallej? in 1968, .-mxd up until some time in August of
1969, you had seen ﬁr., Shea on thé average of once evewy one
Is i:ha't‘ right?
A That is right.
Q Now, this was a habit?
There wasn't a speciﬂc tine that Shorty would
come by, or was there?
A No, there wasn't.

Q . So when you say that you believe you saw him every |

' ohe and 2 ha].f weeks, these are just abstract periods in which |

you would gee him?
Iz that right?
A ®s, |
MR. WEEDMAN Well, excuse me. I will object to counsel
leading the witness by way of explaining his inconsistent
testimony, may it please the court.
THE COURT: It is ;.eading. The objection is susta:tned-.
O ;¥ éY' MR. KATZ: Whai:' I am drﬁ:ﬁing at is, you don't
.have any apecific dates in mind with regard to when you would

.
Jaea hign* during that perioa of time?
i ; .’.. ©o Is. that correct?

v, I:-
FRe,

- F

"A J'I'ha.t 'is- E:orroct.
4 B IR I H
'Q Now, when Shorty would come over in this period

?""‘ .o

:‘-£A P N
> LSOFT A
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‘1| of time, talking about 1968 and 1969, what would yom talk.
2 | about?

8 1 . A Well, old friends, weapons, guns.
4 . Q I can't hear you. ¥ou are dropping your voice.
s A Oh, I'm sorry. We would talk sbout, you know,

6 friends, you know, mutual friends and acquaintances, and
| guns, and he would play with, you know, my little girl.

g  Just idle talk, There is nothing really basically |
? | that we talked about.

10 Q Did you pay any particular attention to these

1 | cenversations, as such, or was it just merely a social

N . ¥ .
12 conversation?’ .
ooy '

B w e Just social conversation.
A A Pl . . . {
Ll j * - Ineident'ally‘, and this is my last question to you,

+

o—n.., ,

" Mr, Bahcock, d.i.d‘ Shor‘ty;’"{:he last time you saw him in August
. [N d*""“w\f'f .':e{
16 | of 1959 -y tell you that he was planning to leave l.os Angeles Or

15

T 1 california pErmanently? _} '

o & ¥o, he ata not.

e 1 "1.
¥ L3 , Fod

A S /4 ﬁzx'rz: T hh\re Ao’ further questions.

THE COURT: Is that all?
% MR. WEEDMAN: No, your Honor.
22

RECROSS EXAMINATION
BY MR: WEEDMAN:

Q@ Do you know someope by the name of Ray Parrott?
| % | ~ & I have heard the name but I do not know the man, .
27 | no.
2 | ) 0 Do you know someone by the name of William

CieloDrive.cOmARCHIVES
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a

‘name -of Lance Victor?

.i""

e
o

Hunphrey?
A I have heard that name, tco, but I don_'t really
. know h:l.m personally, no.

Q Dbo you kncw somsone, just so we arxe clear, by the

A Yes, I do. -
'@ ’ pid you have any conversations, and you can answer |
this Yes or no, with Lance Victor with reapect to where
Mr. Shea was in Angust‘. and September of 19692 |

A Not that I recall, no.

Q@ . Do you know someone named Muriel Quant?

MR. KATZ: I am going to object on the grounds that it
is out of the scope of redirect examination. '

. MR, WEEDM : Counsel asked about conversations with his
friends, your Honor.

MR. KaTZ: No, I did no.t. It was with yxeference to
Shorty Shea. I jas}c,éd specifically what conversation did you
have 'with,!s?o;:ty Shea when he would come by every week and a
hal'.f' during that period of time.

“ ? ‘I‘I;E COURT: I think the objection is well taken,

Sus&aine,a i oo ;‘ﬂ_ y-' Y .:
x’:;::-Q,i'

. was one Murlel Quant ment:.oned?

i

A Not t.hat I recall.

..,.

5
A'Lt("..ﬂ

BY MR: WEEDMAN: Thi any of these conversations

.»'-r

W " - L ¥ - .
L _\.‘ . L LA S :‘: Y
&

L1 .
e £ FRE. y o
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21-1 1] Q . was one Marian Binder ever mentioned in these
@ : | conversations between you and Shorty?
SN K T heard the name, I don't know if it was mentionhed

4 | in ¢onversation with Shorty "o:': not. _
5 | 0 And finally, was Jerry Binder's name ever men’tloned.‘
6 in thege convérsations betweean you and Shorty?

7 S | It could have heen. 3But I don't ‘racau whether it
& 1 was or npt-.,»-:-‘ n , | :
| R @f&;ﬁ ﬂn.aliy, did you ever ask Shorty wheré he might
U b if;g:’éf;om Spahn Ranch?

", 51 ‘.
; 4't . L -
Belad N NG, I i doyi g s
12»4-- ‘ ‘«'i.;f"’; X S Qe ?;_w N

. BR, WEEDMAN: Thahk you;’ ‘M, Bahoogk.

: R | THE coum:.% ‘mét*a aIJ.. Thank you,
s ok | THat s alJ., "Thank you very much,
. < 5 MR, KRR Phuhk yod, ‘your Honor, I had excusad,
' ks | unfortunately, the witness who was waiting,
wo THE ‘COURT: ALL right. -
B Well, we Iwi’l‘l go over till Monday then,
» -': MR. KATZ: ‘Thank you, your Honér.
2 THE COURT: 'that's ':ccbrxe;::t,- you will be ready Monday with | -
S your next witness? ‘ |

2 MR, EATZ: Certainly will.
B _- THE COURT: Ladies and gentlemen, we will recess until
‘24_‘ | Monday a_ﬁ: 9:30. Please do not discuss the case or come to any
2‘5 opinion or conclusion., Xindly be hera promptly at 9130 Monday.
* morning. Thank you very much.

B . : = . ‘ (an adjournmnt was taken to Honday, July

: 2. ~

26; 1971; ‘t 9330 a.mo)
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